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شده است.
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 اداره کل ثبت اسناد و املاک استان اصفهان

آگهی مزایده شماره 3/م/1400 -  مزایده یک دستگاه 
 نوبت اولخودروی پاترول اسقاطی )غیر قابل تعویض پلاک (

مزایده گزار: اداره کل ثبت اسناد و املاک استان اصفهان
موضوع مزایده شماره  3/م/1400:

نوع مدلسیستمنوع خودروردیف
شماره رنگسوخت

ملاحظاتوزن تقریبی خودروانتظامی

487الف14          سفیدبنزینی1376پاترولسواری1
اسقاطی غیر قابل حدود 1800 کیلو گرمایران13

تعویض پلاک
مهلت دریافت اسناد : از روز یک شنبه1400/10/26 لغایت روز  پنجشنبه  مورخ  1400/10/30

آدرس  به  )ستاد(  دولت  الکترونیکی  تدارکات  سامانه  درگاه  طریق  از  ها  پاکت  بازگشایی  و  گران  مزایده  پیشنهاد  ارائه  تا  اسناد  دریافت  از  مزایده  برگزاری  مراحل  کلیه  اسناد:  دریافت   محل 
)www.setadiran.ir ( انجام خواهد شد و لازم است مزایده گران در صورت عدم عضویت قبلی ، مراحل ثبت نام در سایت مذکور و دریافت گواهی امضاء الکترونیکی را جهت شرکت در مزایده محقق سازند. 

آگهی مزایده در سایت اداره کل ثبت اسناد واملاک استان به نشانی www.es.ssaa.ir نیز درج شده است.
مهلت بازدید : از روز دوشنبه1400/10/27لغایت روز  سه شنبه  مورخ  1400/11/12

تاریخ تحویل پاکت های مزایده : روز چهارشنبه1400/11/13تاساعت 14
تاریخ بازگشایی پاکت ها : ساعت 10صبح روز پنج شنبه 1400/11/14

شرایط فروش  : پرداخت کلیه هزینه هاي مورد مزایده از قبیل برآورد وزن دقیق خودرو و غیره تماماً  بر عهده خریدار  مي باشد . پرداخت مبلغ مزایده میبایست تا 3 روز پس از اعلام برنده به شماره حساب 
4001000901009119 و یا شماره شبایIR 440100004001000901009119 با شناسه واریز 344108561210203991400194397400 واریز گردد در غیر اینصورت نفر دوم به عنوان برنده 

مشخص میگردد و ضمانت نامه نفر اول نیز به نفع اداره کل ثبت اسناد و املاک استان اصفهان ضبط خواهد شد. لازم به ذکر است فقط مراکز مجاز به اسقاط خودرو میتوانند در این مزایده شرکت داشته باشند .
محل تحویل پاکت های مناقصه : پیشنهاد قیمت به انضمام کلیه مدارک اعلام شده از طریق سامانه تدارکات الکترونیک دولت اعلام گردد و پاکت الف حاوی فیش واریز وجه نقد یا ضمانت نامه بانکی به نشانی 

اصفهان خیابان چهارباغ بالا-بعد از چهار راه نیکبخت-روبروي بیمارستان شریعتي- دبیرخانه  اداره کل ثبت اسناد و املاک استان اصفهان تحویل و رسید دریافت شود.
نوع و مبلغ تضمین شرکت در مزایده : متقاضی مکلف است فیش واریز وجه نقد یا ضمانت نامه بانکی معتبر با مهلت اعتبار حداقل6 ماهه به 15,561,000 ریال)پانزده میلیون و پانصد و شصت و یک هزار 
ریال(  به حساب شمارهIR 90100004061013207670192 کدشناسه  968108561114001943974700700000  نزد بانک مرکزی جمهوری اسلامی ایران  به نام اداره کل ثبت اسناد و املاک 
استان اصفهان را همراه اسناد درخواست شده ارائه نماید. ضمنا به پیشنهاداتی که فاقد ضمانتنامه یا امضاء مخدوش و مشروط و ضمانتنامه های کمتر از میزان مقرر و چک تضمین شده و چک شخصی و نظایر آن 

و پیشنهاداتی که پس از انقضاء مدت مقرر در آگهی واصل شود مطلقا ترتیب اثر داده نخواهد شد .
)) سایر اطلاعات و جزئیات مربوط در اسناد مزایده مندرج است .((

اصفهان  استان  املاک  و  اسناد  ثبت  کل  -اداره  شریعتي  بیمارستان  روبروي  نیکبخت-  راه  چهار  از  بعد  بالا-  چهارباغ  خیابان  اصفهان   : واملاک   اسناد  ثبت  کل  اداره   آدرس 
تلفن: )1113(7-36611074- 36650738 دورنگار: 36644631

م الف: 1260976
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تعداد 10 واحد تجاری و مسکونی واقع در ملک شهر و اطشاران از طریق 
مزایده واگذار می گردد.

متقاضیــان می تواننــد به منظور کســب اطلاعات بیشــتر، اخذ برگ 
مشخصات واحدها و شرایط شــرکت در مزایده از ساعت 8 صبح روز 
یک شــنبه مورخ 1400/10/26 لغایت ساعت 14 روز دوشنبه مورخ 
 1400/11/04 به آدرس: سپاهان شــهر، بلوار شاهد، روبروی پارک، 
 شــرکت جهــاد خانه ســازی طبقه اول مراجعــه و یا با شــماره های

36500001-031 و 09392357511 تماس حاصل نمایند .

مزایده
واگذاری تعداد 10 واحد تجاری و مسکونی

شرکت جهاد خانه سازی

نوبت اول

شرکت آتیه تعاون سپاهان

 آگهی مزایده یک مرحله ای فروش 
بشرط فرآوری سرباره سرد فولادی

به شناسه ملی 14005621106 قصد دارد یک میلیون تن  شرکت آتیه تعاون سپاهان 
سرباره سرد فولادی خود را به اشخاص حقیقی یا حقوقی توانمند که توانائی سرمایه گذاری 
حداقل 150 میلیارد ریال طبق مشخصات فنی و مورد تائید کارفرما و اداره کل محیط زیست 
استان اصفهان به فروش برساند، لذا از کلیه اشخاص حقیقی یا حقوقی که در این زمینه 
فعالیت دارند دعوت بعمل می آید حداکثر یک هفته پس از آگهی آمادگی خود را به همراه 

اسناد و مدارک لازم به آدرس ایمیل شرکت  ats5567899@Gmail.com  ارسال نمایند.
کارفرما پس از بررسی اسناد و مدارک اشخاص حقیقی یا حقوقی مورد تأئید دعوت بعمل 

می آورد.
هزینه درج آگهی از برنده مزایده اخذ خواهد شد.

کارفرما در قبول یا رد یک یا کلیه پیشنهادات مختار خواهد بود.
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در سایت اصفهان امروز اسکن کنید
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شماره ارسـال پـیامک:30007446   | تلفن ارتـباط خوانندگان : 36293750

رویداد
     بی توجهی تاکی؟! قسمت 20۱6   خبر  کوتاه از کشور کوتاه از اصفهان

   سقوط چندملیتی ها 
انتظار  در  دولت  نیست  نیازی  دیگر  روانشید|   حسن 
پایان تحریم ها باشد و یا از طریق واسطه های متعدد اقلام 
ضروری و موردنیاز و اجتناب ناپذیر کشور را با شرایطی سخت و 
قیمت های چند برابر و بعضی مواقع از رده خارج شده خریداری 
نماید. ویروس کرونا اگرچه جان صدها هزار نفر را در سراسر 
جهان گرفت و خسارت های فراوانی به بار آورد اما پیامدهای 
مثبتی هم ازجمله ساقط شدن شرکت های چندملیتی را داشت 
که تا همین دو سال پیش حاضر نبودند جواب سلام کشورهای 
نیازمند را به بهانه تحریم ها داده و در مقابل دریافت بها، کالا و 
خدمات موردنیاز را به آن ها ارائه دهند. داروهای ضروری، غذا 
برای کودکان، پوشک برای بیماران پروانه ای، قطعات یدکی 
و استراتژیک به منظور راه اندازی دستگاه هایی که از خودشان 
خریداری شده و دارای گارانتی و خدمات پس از فروش است، 
محصور کردن سپرده های بانکی برخلاف قوانین بین المللی 
پیرامون آن، تحریم فروش هواپیما و قطعات آن و حتی عدم 
فروش صندلی به مسافران بعضی از کشورها در غرب قاره 
آسیا به منظور بازگشت به وطن خود بازهم به بهانه تحریم های 
ظالمانه در روز روشن و در مهد سازمان ملل متحد به تصویب 
و اجرا می رسد. اگرچه پس از پایان جنگ جهانی دوم و قدرت 
گرفتن آمریکا و تشکیل سازمان ملل متحد و شورای امنیت آن، 
جهان سوم نتوانست روی پای خود بایستد و حقوق بین الملل 
را از برندگان این جنگ دریافت کند تا در یک مقطع از زمان 
سه چهارم ثروت دنیا در دست یک چهارم از ابرقدرت ها نباشد اما 
مرور زمان پس از انقلاب اسلامی در ایران و بیداری معدودی 
از مسلمانان گوشه و کنار جهان این معادله را به هم زد تا اتحاد 
جماهیر شوروی با یک نامه مؤثر از سوی بنیان گذار جمهور 
اسلامی ایران مضمحل و زمینه سقوط دیگر قدرت مدعی 
مالکیت دنیا یعنی آمریکا نیز فراهم شود و امروز این بلای 
آسمانی است که دو سال پیش از راه رسید تا میخ آخر را به 
تابوت ابرقدرت پوشالی غرب و همپالگی های آن در اروپا و 
دیگر نقاط جهان بکوبد. تابستان سال گذشته هنوز چند ماهی از 
هجوم ویروس کووید 19 نگذشته بود که کارتل های هوایی از 
طریق انجمن های حمل ونقل خودشان اعلام کردند: ضررها در 
مقیاس جهانی ممکن است به میلیاردها دلار برسد که بر اساس 
پیش بینی اخیر »کاپا« تعداد زیادی از شرکت های هواپیمایی دنیا 
بدون حمایت ورشکست شوند. آمار تعداد شرکت های هواپیمایی 
که در زمان شیوع کرونا به این ورطه سقوط کرده اند تکان دهنده 
است و شرکت هایی که تا آن زمان دوام آورده بودند در شرایط 
ایده آلی به سر نمی برند. ناوگان حمل ونقل در آمریکا و نوچه های 
آن معادل 10 میلیارد دلار خسارت را به دنبال این بحران به 
مشتریان خود ارائه داده بودند. بزرگترین شرکت هواپیمایی که 
با شیوع کرونا به کار خود پایان داد، هواپیمایی »لاتام« کشور 
شیلی بود که در ماه می درخواست حمایت دولت در برابر این 
بحران را ثبت کرد و پذیرفت تا تسویه حساب کامل بدهی های 
»اویانکا  نوبت  ادامه دهد. پس ازآن  را همچنان  پروازها  خود 
آمریکا جنوبی  بزرگ  هولدینگ« دومین شرکت حمل ونقل 
بود که سال ها پیش بحران دهه 30 را پشت سر گذاشت اما 
درنهایت پاندمی به فعالیت های آن پایان داد تا پس از تسویه 
بکشد. »ویرجین«  پایین  را  بدهی های خود کرکره ها  کامل 
استرالیا در مرحله بعد قرار داشت تا این شرکت هواپیمایی پس 
از 20 سال فعالیت به عنوان مطرح ترین ایرلاین قاره، بزرگترین 
سقوط در این صنعت را هم به نام خود ثبت کند که البته با چراغ 
خاموش به یک شرکت بزخر خصوصی دیگر با قیمتی کاملًا 
نامشخص به عنوان اسقاطی فروخته شد. اما »فلای بی« ایتالیا 
که قبل از بحران کرونا هم با شرایطی سخت دست وپنجه نرم 
می کرد و حتی دولت و شرکت »ویرجین آتلانتیک« پیشنهاد و 
سرمایه گذاری و نجات آن را از ورشکستگی داده بودند نهایتاً با 
بداقبالی تازه ای مواجه گردید تا هزاران کارمند خود را از دست 
بدهد. اما دیگر شرکت هواپیمایی که به حمل ونقل تیم های 
ورزشی و نیروهای نظامی و ازاین دست پروازها اختصاص داشت 
پس از 29 سال ارائه خدمت و دارا بودن ناوگانی از هواپیماهای 
بوئینگ 737 مشغول تسویه حساب و پرداخت بدهی های خود 
شده تا عمر این مؤسسه را به پایان برساند. این روند پس ازآن 
و تا به امروز هم توانسته تعداد قابل ملاحظه ای از ایرلاین ها را 
دچار بحران و ورشکستگی ناخواسته کند. اگرچه امروز فضا تا 
حدودی باز شده است اما بحران در ایتالیا شدیدتر از دیگر نقاط 
جهان نمود کرده تا یکصد و دوازده هزار و دویست نفر از کارکنان 
شرکت های هوایی را اخراج کنند و در صدر آن ها نیروهای آلیتالیا 
و ایرالیک هستند که دفاتر خود را در سراسر جهان تعطیل 
نموده اند. بااین حال اگرچه اکثر شرکت ها در مقابل این سونامی 
عظیم هنوز هم مقاومت می کنند اما به نظر نمی رسد این تلاش 
مذبوحانه دوام داشته باشد مگر اینکه هزینه ها و توقعات همراه 
با قیمت بلیط ها به سرعت پایین آمده تا نیازمندان را متقاعد به 
استفاده از حمل ونقل هوایی کند. ازاین جهت ایرلاین های داخلی 
که تا امروز با استفاده از یارانه های پیدا و پنهان ازجمله خدمات 
فرودگاهی، کنترل و مراقبت هوایی بسیار ارزان و در حد رایگان 
و همچنین سوخت و دیگر ملزومات ریالی توانسته اند دوام بیاورند 
و مراقبت باشند که آسیاب به نوبت نباشد زیرا تنها ویروس کرونا 
نیست که می تواند میزان مسافرت ها با هواپیما را تقلیل دهد بلکه 
قیمت گران تر از حد معمول نیز قادر است تأثیر خود را در افت 
استفاده داشته باشد که ریز بودجه تقدیمی سال 1401 به مجلس 
شاهد این مدعاست تا بعضی از یارانه ها  بجای تولیدکننده در 
اختیار مصرف کننده قرار گیرد! طبیعی است اگر »آل ایتالیا« پس 
از 75 سال فعالیت مستمر همراه »ایرالیک« با ظرفیت 125 
هزار نفر جابجایی مسافر تعطیل شود که این شتر در هر خانه ای 
می تواند بخوابد اگرچه پشتش ازنظر دریافت یارانه ها به قله 
قاف باشد امروز انجمن شرکت های هواپیمایی در یک نشست 
صنفی بدون توجه به این مسائل خودسرانه مصوب می کنند تا 
هیچ ایرلاینی حق عرضه بلیط زیر قیمت ششصد هزار تومان 
را نداشته باشد که برخلاف مقررات حاکم بر سفرهای هوایی 
نوعی تعیین کف به حساب می آید درحالی که مغایر با قوانین 
مصوب پیرامون نرخ شناور بوده و می تواند بهانه ای باشد تا 
چراغ اول برای پیوستن به شرکت های چندملیتی ورشکسته 
اقصا نقاط جهان را روشن کند که به نظر می رسد بهتر است 
 مراقب باشند تا از هول حلیم داخل دیگ سوزان ورشکستگی 

نیفتند!
ادامه دارد

وقوع ۹۵ تصادف در اصفهان 
طی 2۴ ساعت

رئیس پلیس راهنمایی و رانندگی فرماندهی انتظامی 
استان اصفهان علت واژگون شدن اتوبوس مسافربری 
صنعتی  شرکت های  از  یکی  کارکنان  حامل  که 

مورچه خورت بود را اعلام کرد.
سرهنگ محمدرضا محمدی با اشاره به حادثه ویژه 
ترافیکی در اصفهان به مهر گفت: واژگون شدن اتوبوس 
حامل کارکنان یک شرکت صنعتی در مورچه خورت 
مرکز  به  دیروز  صبح  دقیقه   ۱۰ و  پنج  ساعت  در 
فرماندهی عملیات پلیس ۱۱۰ اعلام شد. او با بیان 
اتوبوس  از سرنشینان  نفر  حادثه ۱۸  این  در  اینکه 
مصدوم شدند، افزود: همه مصدومان توسط نیروهای 
اورژانس به بیمارستان منتقل و تحت مداوا قرار گرفتند. 
رئیس پلیس راهور استان اصفهان در خصوص علت 
وقوع این حادثه گفت: یک دستگاه تریلر به علت عدم 
توجه به جلو با اتوبوس برخورد کرده و اتوبوس نیز 
را  بودن سطح خیابان کنترل خود  لغزنده  به علت 
ازدست داده و پس از انحراف در وسط بلوار واژگون 
شده است. او با بیان اینکه قطعا اگر سرنشینان اتوبوس 
از کمربند ایمنی استفاده کرده بودند شاهد این تعداد 
توصیه  افزود: ضمن  نبودیم،  این حادثه  در  مصدوم 
قوانین و  رانندگان در خصوص رعایت  به  و هشدار 
مقررات و حفظ تمرکز در حین رانندگی از سرنشینان 
خودروها نیز می خواهیم که با بستن کمربند ایمنی به 
کاهش میزان خسارات و صدمات در حوادث رانندگی 
کمک کنند. سرهنگ محمدی ابراز داشت: بر اساس 
آمارها و اطلاعات به دست آمده طی مدت 4۸ ساعت 
گذشته تعداد ۹۵ مورد تصادف در سطح معابر شهری 
استان رخ داد که ۳۶ مورد آن جرحی و ۵۷ مورد نیز 
خسارتی بودند. او از مجروح شدن 4۳ نفر در حوادث 
رانندگی 4۸ ساعت گذشته استان خبر داد و گفت: 
رانندگان  ناتوانی  رخ داده  تصادفات  علت  بیشترین 
در کنترل وسایل نقلیه ناشی از عدم توجه به جلو و 
همچنین عدم توجه به لغزنده بودن معابر و نداشتن 
مهارت کافی از سوی رانندگان بود. سرهنگ محمدی 
با بیان اینکه رانندگی در شرایط بارانی و برفی نیاز 
به مهارت های خاص خود را دارد، گفت: به رانندگان 
توصیه می کنیم از سرعت مطمئنه استفاده کرده و با 
دنده سنگین حرکت کنند و ضمن رعایت فاصله طولی 
با خودروی جلویی خود از ترمزهای ناگهانی خودداری 
کنند چراکه ترمز شدید باعث سرخوردن خودرو و بروز 

حوادث ناگوار می شود.

تعیین روستای شاخص 
شهرستان در حوزه مشاغل 

خانگی
گروه رویداد: محمدعلی احمدی فرماندار اصفهان در 
نشست کارگروه اشتغال و سرمایه گذاری شهرستان، با 
تأکید بر اهمیت توجه ویژه به مقوله مشاغل خانگی، 
اظهار داشت: دستگاه های ذی مدخل باید در حوزه 
مشاغل خانگی نقش آفرینی کنند. فرماندار اصفهان 
افزود: یکی از راه های مؤثر در حوزه اشتغال و تولید، 
توجه به مشاغل خانگی بوده که از اهمیت بسیاری 
برخوردار است. احمدی تأکید کرد: ما باید با کار و 
تلاش مضاعف و با همکاری مردم، یکی از روستاهای 
شهرستان را به عنوان روستای شاخص و نمونه در حوزه 
مشاغل خانگی، تولید بالا و مصرف کم، تبدیل کنیم. او 
تصریح کرد: ما می توانیم با مشارکت مردمی در حوزه 
اشتغال اقدامات مؤثری انجام دهیم و شرایط کنونی را 
بالأخص در روستاهای شرق اصفهان که دستخوش 
پایداری  خشک سالی شده اند، تغییر دهیم و درآمد 
را در این مناطق ایجاد کنیم که این مهم مستلزم 
اصفهان  فرماندار  است.  موجود  خوب  ظرفیت های 
و  اصفهان  در  خانگی  مشاغل  ایجاد  موضوع  افزود: 
ذی  دستگاه های  دغدغه  باید  شهرستان  روستاهای 
احمدی خاطرنشان  باشد.  اشتغال  در حوزه  مدخل 
کرد: دستگاه های ذی مدخل در جلسه آتی کارگروه، 
گزارشی از ظرفیت هایی که می توانند به کار بگیرند و 
یا هم افزایی که می توانند داشته باشند را ارائه نمایند. او 
تأکید کرد: سرمایه گذاری مقدمه اشتغال است و باید 

موردتوجه ویژه قرار گیرد.

انتصاب همه فرمانداران استان 
اصفهان تا هفته آینده

به گفته معاون سیاسی، امنیتی استانداری اصفهان 
شهرستان های  فرمانداران  تکلیف  تعیین  از  نیمی 
استان اصفهان انجام گرفته است. امیدواریم که اکثر 
۵۰ درصد باقی مانده تعیین فرمانداران استان اصفهان 

در هفته آینده انجام پذیرد.
محمدرضا جان نثاری پیرامون فرایند انتخاب فرمانداران 
شهرستان های استان اصفهان به تسنیم گفت: نیمی از 
تعیین تکلیف فرمانداران شهرستان های استان اصفهان 
انجام گرفته است.  مابقی آن نیز با سرعت بیشتری 
نسبت به قبل در حال انجام است. او افزود: امیدواریم 
که اکثر ۵۰ درصد باقی مانده تعیین فرمانداران استان 
اصفهان در هفته آینده با سرعت بیشتری انجام پذیرد. 
معاون سیاسی، امنیتی استانداری اصفهان پیرامون 
فرمانداران  انتصاب  و  انتخاب  در  استانداری  رویکرد 
بیان کرد: برخی معیارهای عمومی همچون انطباق 
شغل و سطح تحصیلات وجود دارد، اما از سوی دیگر 
معیارهای اختصاصی وجود دارد که ما آن را در نظر 
می گیریم که این معیارها باید منطبق با سیاست های 

دولت سیزدهم باشد.

خودرو  از  گسترده  استفاده  پی  در  پاک  حمل ونقل 
شخصی و افزایش روز افزون آلودگی هوا و ترافیک مورد 
بوده،  طراحان شهری  و  برنامه ریزان، شهرسازان  تأکید 
حمل ونقل  حوزه  در  شهری  مطالعات  انجام  رو  این  از 
یکپارچه و ترکیب آن با سایر روش های حمل ونقل پاک 

باید سرلوحه مدیران شهری باشد.
آن  و گسترش  ایمنا، حمل ونقل شهری  گزارش  به 
و  بزرگ  شهر  سومین  عنوان  به  اصفهان  کلانشهر  در 
پرجمعیت ایران که در سال های گذشته میزبان تعداد 
زیادی مهاجر بوده و جمعیت آن در حال افزایش است، 
حمل ونقل  توسعه  راستا  این  در  دارد.  زیادی  اهمیت 
عمومی و در رأس آن مترو و همچنین مدهای جدید 
حمل ونقلی همواره مورد تأکید و توجه مدیریت شهری 
اصفهان بوده به طوری که تاکنون اقدامات زیادی برای 
انجام  شهری  حمل ونقل  پروژه های  مالی  منابع  تأمین 
شده است. اصفهان در حال حاضر پروژه خط دو مترو 
را پیش روی خود دارد، طرحی عظیم و هزینه بر که به 
سرانجام رساندن آن نیازمند انجام برنامه ریزی دقیق و 
همکاری و تعامل کارا سازمان های محلی و ملی است؛ 
شهری  حمل ونقل  پروژه های  سایر  کنار  در  طرح  این 
در دستور کار مدیریت شهری اصفهان است. به منظور 
آگاهی از برنامه ها و تدابیر اندیشیده شده برای ارتقای 
زیرساخت های حمل ونقلی شهر با هدف کاهش ترافیک 
و آلودگی هوا در راستای تحقق شعار »اصفهانِ من، شهر 
نایب رئیس  ابوالفضل قربانی،  با  را  زندگی« گفت وگویی 
شورای اسلامی شهر اصفهان انجام داده ایم که مشروح 

آن را در ادامه می خوانید:
Á  شورای شــهر چه برنامه ای برای استفاده از

اتوبوس های برقی و گســترش حمل ونقل پاک 
دارد؟

در شهر اصفهان زمانی از تاکسی و مینی بوس هایی 
اما  نداشت،  را  لازم  استاندارد  که  می شد  استفاده 
در  عمومی  حمل ونقل  جدید  گونه های  به مرورزمان 
گسترش  ابعاد  از  یکی  شهری  قطار  شد؛  گرفته  نظر 
حمل ونقل عمومی است، اما یکی از مهمترین وسایلی 
ایجاد  تحول  اصفهان  شهر  عمومی  حمل ونقل  در  که 
سال   ۱۱ حدود  که  بود  تی  آر.  بی.  اتوبوس های  کرد، 
پیش با انجام مطالعات بسیار زیاد، اقدامات گسترده و 
با اعمال حساسیت به ناوگان حمل ونقل عمومی اصفهان 
اضافه شد. ورود بی. آر. تی تحولی در عرصه حمل ونقل 
عمومی کلانشهر اصفهان ایجاد کرد، به نحوی که میزان 
جابه جایی مسافر در این خطوط به روزانه حدود ۱۱۰ تا 
۱۲۰ هزار نفر رسید درحالی که مترو ما با وجود تمامی 
هزینه های صرف شده هنوز ظرفیت جابه جایی این تعداد 
مسافر را ندارد، البته با گذشت زمان موضوعات، طرح ها 
بحث  می شود.  مطرح  حمل ونقلی  جدید  نمونه های  و 

هیبریدی  خودروهای  و  برقی  اتوبوس های  از  استفاده 
در آن زمان هنوز مطرح نشده بود. برخلاف خودروهای 
طریق  از  انرژی  تأمین  به  نیاز  هرلحظه  که  هیبریدی 
برق دارد، اتوبوس های برقی پس از رسیدن به ایستگاه، 
انرژی موردنیاز خود را از طریق برق دریافت می کند و 
مسیرش را برای رسیدن به ایستگاه بعدی طی می کند. 
زیرساخت  ایجاد  نیازمند  برقی  اتوبوس های  از  استفاده 
است که باید فراهم شود؛ این مهم یکی از اهداف شورا 
است و تلاش داریم سال آینده این تحول را در مجموعه 
ناوگان اتوبوسرانی داشته باشیم، علاوه بر فراهم ساختن 
زیرساخت ها، اتوبوس نیز باید خریداری شود تا به تدریج 
این نوع از حمل ونقل را توسعه دهیم. طرح های جدیدی 
یک  عنوان  به  بتوانیم  باید  ما  و  می شود  ارائه  هرروز 
کلانشهر از همه ایده های نو و جدید در حوزه حمل ونقل 
برای بهبود تردد شهروندان، بهبود وضعیت محیط زیست 
و افزایش کیفیت بهره ببریم و مدیریت شهری در این 
راستا همه تلاش خودش را خواهد کرد تا بتواند بهترین 

شرایط را برای مردم رقم بزند.
Á  اخیرا اعلام کردید بخشی از خط دوم مترو

تا دو ســال آینده به بهره برداری می رســد، 
برای تأمین منابع مالی این پروژه چه تدابیری 

اندیشیده اید؟
ناوگان  نوسازی  عمومی،  حمل ونقل  توسعه  برای 
اهمیت دارد و ساخت مترو باید با سرعت بیشتری ادامه 
پیدا کند. در شهری مثل اصفهان یک خط مترو، کافی 
نیست بنابراین باید شبکه ای از خطوط مترو وجود داشته 
باشد و با گونه های دیگر حمل ونقل انبوه بر هماهنگ شود 
تا وضعیت بهتری در زیرساخت های حمل ونقل شهری 
داشته باشیم. در این راستا گریزی نیست جز اینکه قطار 

شهری را در سطح اصفهان توسعه دهیم و از تجربیات 
دیگران به خوبی استفاده کنیم، هرچند که هزینه ساخت 
احداث  حاضر  حال  در  است.  زیاد  بسیار  شهری  قطار 
یک کیلومتر مسیر خط مترو بین  هزار و ۲۰۰ تا  هزار 
یک  مترو  بااین حال  دارد  هزینه  تومان  میلیارد  و ۳۰۰ 
سرمایه گذاری ۲۰۰ ساله بوده و کوتاه مدت نیست، بنابراین 
مدت زمان بهره برداری از مترو، هزینه های سنگین آن را 
باید پنج خط قطار  توجیه پذیر می کند. اصفهان حداقل 
شهری داشته باشد، البته در حال برطرف کردن اشکالات 
خط یک مترو و احداث خط دو آن هستیم و با برنامه ریزی 
انجام شده، در تلاش هستیم بخشی از خط دوم مترو که 
خیابان کهندژ را به میدان امام حسین )ع( متصل می کند 
را به بهره برداری برسانیم که بی شک قابل دسترسی بوده 
و این هدف شدنی است. مترو، پروژه ای ملی است و نباید 
به عنوان یک پروژه شهری و منطقه ای به آن نگاه کرد، 
باید تلاش شود از بودجه ملی برای پیشبرد آن به نحو 
احسن استفاده شود. بودجه خوبی برای گسترش و ارتقای 
حمل ونقل شهر اصفهان در سال آینده پیش بینی شده، 
اما به دلیل اینکه هنوز مراتب بودجه نهایی نشده، اکنون 

اعداد و ارقام آن را اعلام نمی کنیم.
Á  آیا استفاده از اوراق مشارکت برای تکمیل

خط دو مترو را راهکاری منطقی می دانید؟
مترو،  پروژه  مالی  منابع  تأمین  راهکارهای  از  یکی 
استفاده اوراق مشارکت بوده است که دولت این امکان 
را برای شهرداری ها فراهم کرد، اما در بودجه سال ۱4۰۱ 
جلسات  تاکنون  رو  این  از  مشارکت حذف شده  اوراق 
متعددی با نمایندگان مردم در مجلس شورای اسلامی، 
استاندار و مسئولان سایر کلانشهرها برگزار شده و موضوع 
در حال پیگیری است، در این راستا نامه نگاری هایی نیز با 

مجلس و دولت انجام شده تا اوراق مشارکت مجدداً برای 
بحث حمل ونقل عمومی و گسترش آن به کلانشهرها 
تعلق بگیرد. دراین ارتباط معاون اول رئیس جمهور وعده ها 
نخواهد  دولت  اگر  که  چرا  داده  مساعدی  قول های  و 
کمک کند، گسترش حمل ونقل عمومی و ساخت مترو 
در کلانشهرها محقق نخواهد شد. اگر کلانشهر تهران 
به  نسبت  بهتری  وضعیت  مترو  خصوص  در  توانسته 
شهرهای دیگر داشته باشد، به این دلیل فراهم کردن 
بیش از ۶۰ درصد بودجه خود از طریق منابع ملی بوده و 
کلانشهر مشهد نیز اگر نسبت به سایر کلانشهرها وضعیت 
مطلوبی در اجرای خطوط مترو دارد به دلیل استفاده 
شهرداری  بودجه های  است.  بوده  دولتی  کمک های  از 
پاسخگوی هزینه های احداث زیرساخت های مترو نیست، 
به طور مثال امسال شهرداری و سازمان های تابعه نزدیک 
به ۱۰ هزار میلیارد تومان بودجه دارد درحالی که تکمیل 
خط دوم مترو حدود ۳۰ هزار میلیارد تومان بودجه نیاز 
دارد لذا باید تلاش کنیم بودجه های ملی را برای احداث 

قطار شهری فراهم کنیم.
Á  از منابع دولتی استفاده  برای  چه راهکاری 

جهت گســترش زیرســاخت های حمل ونقل 
عمومی به ویژه مترو در نظر دارید؟

ایده جدیدی که ما مطرح می کنیم این است که دولت 
اگر در منابع خودش محدودیت دارد، برای این منظور 
به ما نفت بدهد تا توسط سازوکارهایی که کلانشهرها 
برای خودشان تعریف می کنند، نفت را به فروش رسانده 
قطار  گسترش  و  تکمیل  برای  را  آن  از  حاصل  پول  و 
شهری مورداستفاده قرار دهند؛ این ایده مشکل دولت، 
کلانشهرها و بودجه را برطرف می کند و از نظر من این 

ایده می تواند به نتیجه برسد.

به گفته فعال سیاسی اصلاح طلب در شعارهای سیاست 
خارجه، دیپلماسی عزتمندانه شعار رئیس جمهور بود، اکنون با 
توجه به مذاکرات سخت هسته ای از این شعار عدول نشده 

است.
مهرداد بال افکن درباره عملکرد دولت سیزدهم، به ایسنا 
گفت: ابراهیم رئیسی قبل از انتخابات تأکید کرد شفافیت 
بنا  افراد شعارش می دهند  را که برخی  با مردم  و صداقت 
داریم در حوزه تصمیم گیری و اجرا به وجود آوریم. رتبه بندی 
معلمان یکی از همان کارهای معطل مانده چند دولت قبل تر 
از ایشان بود که شعار و حرفش را می زدند، اما عمل نمی کردند 
که در دولت ایشان این رتبه بندی تصویب و به اجرا درآمده 
است. او افزود: رئیس جمهور به صراحت اعلام کرد که یکی 

از مسائلی را که مدنظر دارد تیم اقتصادی هماهنگ است 
که این شعار نیز در چیدمان کابینه به اجرا درآمده است و 
تیم یکدست اقتصادی روی کار آورده اند و دیگر نمی توان 
پذیرفت به دلیل عدم هماهنگی برخی دستورات و تصمیمات 
به اجرا در نیامده است. دبیر منطقه اصفهان حزب مجد ایران 
کفت: رئیس جمهور اعلام کرد می توان تورم را یک رقمی 
کرد. با توجه به بودجه انقباضی سال 1401 و عدم افزایش 
حقوق ها و کسر هزینه های دولت گام شفاف تری برای تنظیم 
بودجه و کاهش تورم برداشته اند. بال افکن خاطرنشان کرد: 
شعار  عزتمندانه  دیپلماسی  خارجی،  سیاست  شعارهای  در 
رئیس جمهور بود، اما با توجه به مذاکرات سخت هسته ای، 

تاکنون از این شعار عدول نشده است.

سیاست خارجی دولت عزت مندانه بوده است

گروه رویداد: در نشست اجرای قانون هوای پاک،  معاون 
هماهنگی امور عمرانی استانداری اصفهان با تأکید بر اینکه 
در سطح  زودی  به  باید  پاک  فنی هوای  کارگروه کمیته 
کارشناسی تشکیل شود و پیشنهاد های تخصصی خود را 
ارائه کند گفت: اختصاص فقط یک شهرک صنعتی برای 
انتقال کارگاه های صنعتی اصفهان در شهری با عظمت و 
توسعه صنعتی که اصفهان دارد کافی نیست و لازم است با 
جانمایی و بررسی های علمی و کارشناسی مناطق دیگری 
نیز به عنوان شهرک صنعتی در اصفهان مد نظر قرار گیرد. 
ایجاد شهرک صنعتی در منطقه  پیشنهاد  زینلیان  مهران 
شرق اصفهان را مطرح کرد و افزود: با توجه به جهت وزش 
باد و همچنین لزوم ایجاد مشاغل جدید برای مردم این 
منطقه لازم است در این زمینه اقداماتی انجام و مجوزهای 
تغییر کاربری زمین های این مناطق برای ایجاد واحدهایی 
صنعتی تأمین شود. او  با تأکید بر اینکه صنایع آلاینده باید 
از مرز 50 کیلومتری شهر خارج شوند تصریح کرد: صنایع 
آلاینده تحت هر عنوانی که در محدوده شهر فعالیت دارند 
صنعتی  مناطق  در  و  شوند  منتقل  شهر  از  خارج  به  باید 
استقرار پیدا کنند . معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری 
اصفهان خاطرنشان کرد: صدور هرگونه مجوز جدید برای 
صنایع آلاینده محدوده شهر ممنوع است و موارد صنعتی 

غیرمجاز فعال به عنوان ترک فعل باید به مراجع قضایی 
معرفی شوند. این مقام مسئول بر اجرایی شدن مصوبات 
کارگروه استانی طرح انتقال واحدهای آلاینده تأکید کرد 
و افزود: صرف اینکه یک واحد صنعتی را افتتاح و فعال 
کرده ایم، نباید با شرایط نامطلوب و آلایندگی به فعالیت 
خود ادامه دهد، بسیاری از کشورها به این نتیجه رسیده اند 
به  استقراریافته  منطقه ای  در  اشتباه  به  صنعتی  اگر  که 

منطقه دیگری منتقل شود و یا با نصب فیلترها از آلایندگی 
استوار  و  قانونی  از حمایت های  زینلیان  آنها کاسته شود. 
استانداری اصفهان از انتقال صنایع آلاینده خبر داد و بر 
ایجاد بانک اطلاعاتی صنایع و پالایش اطلاعات آنها تأکید 
کرد و خواستار تذکر به دستگاه های غایب در نشست قانون 
هوای پاک شد. او بلندمرتبه سازی را یکی از عوامل آلودگی 
شهر اصفهان دانست و اظهار داشت: بلندمرتبه سازی باعث 

توقف جریان هوا شده و به لحاظ آلودگی هوای اصفهان 
جدید  نگاهی  با  باید  شهرسازی  بنابراین  می کند  قفل  را 
وارد عمل شود. معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری 
به صورت  را  فنی  کمیته  جلسات  تشکیل  لزوم  اصفهان 
هفتگی متذکر شد و گفت: حضور دستگاه های نظارتی و 
در چنین  بازرسی  و سازمان  دادگستری  قضایی همچون 

نشست هایی ضروری است.

 صدور مجوز صنایع آلوده کننده ممنوع است

پیشنهاد انتقال واحد های آلاینده به شرق

نایب رئیس شورای شهر اصفهان:

 گسترش حمل ونقل عمومی کلانشهرها 
بدون کمک دولت ممکن نیست
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اصفهان
  شهر  استان  شهر  استان

بخشودگی جرائم کرونایی 
گروه های اول به قوت خود 

باقی است
به گفته رئیس پلیس راهنمایی و رانندگی فرماندهی 
انتظامی اســتان اصفهان در حال حاضر همه امکانات 
اجرایی برنامه بخشــودگی جرائم کرونایی در اســتان 
اصفهان صورت می گیرد، این طرح تا پایان سال ادامه 
دارد و شــهروندان هیچ نوع نگرانی برای این مســئله 
نداشته باشند.سرهنگ محمدرضا محمدی در خصوص 
جزئیات طرح بخشش جرائم کرونایی، اظهار کرد: برای 
تــردد کادر درمان، نیروهای امنیتی، خدماتی و بعضی 
از مشاغل در همان ابتدای شیوع کرونا اعلام شده بود 
که با هماهنگی و داشتن مجوز این گروه از شهروندان 
می توانند بدون هیچ مشــکلی در جاده ها تردد داشته 
باشند و بسیاری از شهروندان به خصوص کارد درمانی 
برای بخشودگی جرائم مراجعه داشتند. او اضافه کرد: 
عده ای از شهروندان هم وجود داشتند که به دلایلی مانند 
ابلاغ قضائی، داشتن بیمار یا آگهی ترحیم و فوت یکی 
از بستگان درجه یک در استان های دیگر برای حضور در 
مراسم ختم مجبور به خروج از استان اصفهان و سفر به 
استان های هم جوار بودند و بدون مجوز تردد این کار را 
انجام دادند و مشمول جرائم کرونا شدند. رئیس پلیس 
راهنمایی و رانندگی فرماندهی انتظامی استان اصفهان 
تأکید کرد: همه این افراد می توانند مدارک مستند مانند 
ابلاغ یا آگهی ترحیم، ابلاغ قضائی یا تأییدیه پزشک و 
نسخه هایی که برای مراجعه به بیمارستان ها داشته اند 
را به مراکز پلیس راهور شهرســتان ها و مرکز اســتان 
در بخش های اجرایی تحویل داده و تشــکیل پرونده 
دهند و به همکاران در پلیس راهور تأکید شــده است 
به این موارد رسیدگی شود تا بحث بخشودگی جرائم 
در کرونا انجام گیرد. ســرهنگ محمدی تصریح کرد: 
بخشــودگی جرائم کرونایی گروه های اول مانند کادر 
درمان، نیروهای امنیتی، خبرنگاران و نیروهای رسانه ای، 
نیروهــای خدماتــی و افرادی که مجبور بــه تردد در 
شهرهای دیگر بودند همچنان به قوت خود باقی است و 
این گروه از همشهریان می توانند به مراکز پلیس راهور 
برای بخشودگی جرائم مراجعه کنند. او خاطرنشان کرد: 
قبلا لیست اســامی برای اجرای بخشودگی جرائم به 
تهران ارسال شد، در حال حاضر همه امکانات اجرایی 
این برنامه در اســتان اصفهان صورت می گیرد، طرح 
بخشودگی جرائم کرونایی تا پایان ســال ادامه دارد و 
شهروندان هیچ نگرانی برای این مسئله نداشته باشند 
و رسیدگی به این جرائم تا پایان سال ۱4۰۰ ادامه دارد.

آمادگی سازمان پسماند برای 
مشارکت با نهادهای دولتی و 

غیردولتی
مدیرعامل ســازمان مدیریت پســماند شهرداری 
اصفهان از آمادگی این ســازمان بــرای تعامل با همه 
دستگاه ها و مجموعه های فعال در حوزه محیط زیست 
به منظور پیشــبرد برنامه های آموزشــی، فرهنگی و 
اجرایی خبر داد.غلامرضا ساکتی به ایمنا گفت: ایجاد 
فضای همراهی و آگاهی بخشی به منظور اعتمادسازی 
در میــان مردم می تواند بــه دغدغه مند کردن آنها در 
حوزه محیط زیســت و به طور خــاص مدیریت بهینه 
پســماندها کمک کند که لازمه رسیدن به این اهداف 
ایجاد شبکه ای گسترده و تعاملی با حضور دستگاه ها و 
مجموعه های علمی و اجرایی مختلف است؛ در این راستا 
سازمان مدیریت پســماند آمادگی لازم برای برقراری 
تعامل سازنده و مؤثر را دارد. او با تأکید بر تأثیرگذاری 
حوزه محیط زیســت در زندگی شــهروندان، تصریح 
کرد: محیط زیســت مهم ترین بستر لازم برای سلامت 
شهروندی است و ازاین رو مطالبه گر کردن مردم نسبت 
به محیط زیست و افزایش مشارکت آنها، یک ضرورت 
تلقی می شود که در این راستا حوزه مدیریت پسماند 
به عنوان یکی از بخش های کلیدی می تواند با مشارکت 
شهروندی دستخوش تحولات مثبتی شود. مدیرعامل 
سازمان مدیریت پسماند شهرداری اصفهان بر ضرورت 
ایجاد دغدغه های زیســت محیطی در میان مسئولان، 
دانشــگاهیان و نخبگان تأکید کــرد و افزود: به منظور 
تحقق این همراهی درصدد آن هســتیم تا با راه اندازی 
اتاق فکرهای تخصصی در زمینه مدیریت پسماندها با 
نهادهای دولتی و غیردولتی مختلف از جمله سازمان 
حفاظت محیط زیست، دانشگاه ها و سازمان های مختلف 
شهرداری در مسیر رسیدن به شهر زیست پذیر حرکت 
کنیم و تحقق شــعار »اصفهانِ من شهر زندگی« در 
حوزه های زیســت محیطی شــهر را امکان پذیر کنیم. 
او با اشاره به نقش ســازمان ها و دستگاه های مختلف 
در این مســیر، گفت: این مشارکت می تواند زمینه ساز 
وقوع اتفاقاتی سازنده در شهر شود و فرصتی برای رفع 
آسیب های اجتماعی و زیست محیطی شهر فراهم آورد.

پروژه های منطقه 3 
اولویت بندی شدند

به گفته مدیر منطقه ســه شــهرداری اصفهان در 
جلسه هم اندیشی مدیران شهری با معتمدان محلات 
شهشــهان و دردشت پروژه های موردنیاز این دو محله 
اولویت بندی شد.حسین کارگر به ایمنا گفت: با توجه 
بــه اینکه تصمیم تیم جدید مدیریت شــهری بر این 
است که اکثر پروژه های شــهری در دل محلات اجرا 
شــود، برقراری ارتباط با ساکنان محله و کمک فکری 
آنها راهنمای خوبی در اجرای پروژه های موردنیاز محله 

محسوب می شود.

اهدای عنوان شهر خلاق 
ترویج کتاب خوانی به نجف آباد

به گفته شهردار نجف آباد در آیین معرفی هفتمین 
پایتخت کتاب ایران نجف آباد در رقابتی نزدیک با شهر 
سنندج اگرچه عنوان پایتختی کتاب کشور را به دست 
نیاورد اما حائز عنوان شهر خلاق ترویج کتاب خوانی 

کشور شد.
عبدالرسول امامی به ایمنا گفت: نجف آباد پس از 
چند مرحله داوری سخت و فشرده به عنوان یکی از پنج 
شهر راه یافته به مرحله نهایی رویداد انتخاب پایتخت 
کتاب شد. او ادامه داد: نجف آباد در پنجم آبان ماه با 
ارتباط زنده اینترنتی از محل یادمان شهدای نجف آباد با 
دفتر یونسکو در تهران از طرح پایتختی کتاب نجف آباد 
کسب  رقابت  وارد  دیگر  مرکز  هفت  با  و  کرد  دفاع 
پایتخت کتاب شد. شهردار نجف آباد افزود: نجف آباد 
در مواردی چون معرفی تیم مستند نگاری و پایتختی، 
معرفی نجف آباد )پیشینه فرهنگی اقدامات فرهنگی 
و هویتی شهر( چارت عملکردی طرح، روند نگارش 
تقویم کتاب خوانی، معرفی زیرساخت های این حوزه و 
مرور اقدام ها و برنامه های کتاب خوانی آینده به رقابت 
پرداخت. امامی گفت: نجف آباد در رقابتی نزدیک با شهر 
سنندج اگرچه عنوان پایتختی کتاب کشور را به دست 
نیاورد اما حائز عنوان شهر خلاق ترویج کتاب خوانی 
عنوان  ایران  کتاب  پایتخت  داد:  ادامه  او  کشور شد. 
طرحی در است که بر مبنای آن هرسال شهری به 
عنوان پایتخت کتاب ایران انتخاب می شود بخش هایی 
از این طرح از پایتخت جهانی کتاب الگوبرداری شده 
است، اما ازنظر ساختار اجرایی هم خوانی های زیادی با 
شرایط فعالیت فرهنگی در ایران پیدا کرده است. امامی 
ادامه داد: استقرار دبیرخانه پایتخت کتاب نجف آباد در 
دفتر نشریه خارون واقع در سازمان فرهنگی اجتماعی 
ورزشی شهرداری نجف آباد است و شهرداری نجف آباد 
به عنوان محور اصلی در اجرای این طرح محسوب 
می شود و اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی نیز مسئولیت 
کارگروه پایتخت کتاب را بر عهده دارد. او با بیان اینکه 
این عنوان هرساله به شهری داده می شود که در جهت 
تقویت جایگاه کتاب و خواندن آن کوشش نمادینی 
کرده باشد، افزود: هدف از برگزاری این رویداد این است 
تا از این طریق در آن سال برنامه های فرهنگی مرتبط 
با کتاب اجرا شود و از این راه شوق مطالعه در مردم 
ایجاد شود. این عنوان تصدیق بهترین برنامه اختصاص 
شهردار  است.  کتاب خوانی  و  کتاب  به  شده  داده 
نجف آباد گفت: ترویج کتاب خوانی و افزایش همکاری ها 
و مشارکت های مختلف دولتی و غیردولتی در حوزه 

کتاب از دیگر اهداف برگزاری این برنامه است.

در شهر ورزنه باغ بانوان 
ساخته می شود

به گفته شهردار شهر ورزنه عملیات عمرانی احداث 
و تکمیل باغ بانوان شهر ورزنه توسط واحد عمرانی 

شهرداری به سرعت در حال انجام است.
حامد اخگر با تأکید بر لزوم توجه ویژه به نیاز بانوان، 
به ایمنا گفت: فعالیت عمرانی به منظور احداث پارک 
مترمربع  هزار  حدود شش  مساحتی  بانوان ورزنه در 
بانوان  باغ  تکمیل  راستای  در  افزود:  او  دارد.  ادامه 
بهداشتی،  سرویس های  احداث  عملیات  شهر ورزنه، 
نصب  و  خاک ریزی  پیاده روسازی،  اداری،  ساختمان 
واحد  توسط  سبز  فضای  باغچه های  آبیاری  شبکه 
عمرانی شهرداری به صورت امانی در حال انجام است. 
شهردار شهر ورزنه خاطرنشان کرد: به منظور تکمیل و 
بهره برداری از این طرح بیش از دو میلیارد تومان بودجه 
در نظر گرفته شده و برآورد مدت زمان بهره برداری نیز 

شش ماه است.

فعالیت تنها 7۵ اتوبوس در 
ناوگان حمل ونقل شهری 

کاشان
به گفته شهردار کاشان شهرداری این شهر روزانه 
۱۰ میلیون تومان جریمه دیرکرد پرداخت تسهیلات را 

به بانک شهر مقروض می شود.
شهرداری  گفت:  ایمنا  به  امنیه  بخشنده  حسن 
کاشان به واسطه وام ۳۰ میلیارد تومانی که در سال ۹۲ 
از بانک شهر دریافت کرده است و تاکنون نتوانسته است 
پرداخت کند، روزانه ۱۰ میلیون تومان جریمه هزینه 
دیرکرد به بانک بدهکار می شود که این مبلغ تاکنون 
به ۱۲۰ میلیارد تومان رسیده است. او افزود: شهرداری 
کاشان تاکنون دو مجتمع امیرکبیر و نگین را بابت این 
بدهکاری به بانک واگذار کرده است ولی همچنان این 
مبلغ تسویه نشده است و شهرداری مقروض بانک مانده 
است. شهردار کاشان گفت: ۱4۰ اتوبوس در ناوگان 
حمل ونقل شهری وجود دارد که تعداد ۶۵ عدد آن ها 
از رده خارج شده است و در حال حاضر  فرسوده و 
تنها ۷۵ عدد از این اتوبوس های شهری فعالیت دارند. 
او افزود: برای نوسازی ناوگان حمل ونقل کاشان مبلغ 
۱۵۰ میلیارد تومان از سازمان شهرداری و دهیاری های 
وزارت کشور به شهرداری این شهر اختصاص یافته 
است که به دلیل بدهی شهرداری به بانک این مبلغ نیز 
بلوکه شده است. شهردار کاشان تصریح کرد: شهرداری 
همچنان در تلاش است تا بتواند مبلغ بدهی را تسویه 
و مبالغی که برای بهسازی ناوگان حمل ونقل تخصیص 
داده شده است را آزاد کند. بخشنده تأکید کرد: هزینه 
دیرکرد ۱۰ میلیون تومانی روزانه همچنان شهرداری 
را مقروض نگه می دارد و فعالیت های عمرانی را قفل 

می کند.

عضو هیئت رئیسه شورای اسلامی شهر اصفهان با 
بیان اینکه شــورای ششم برای تحقق طرح شفافیت و 
ارتقای سلامت اداری اهتمام ویژه دارد، گفت: ابزارهای 
دســتیابی به این هدف مهم میز هوشــمند یا سامانه 
سوت زنی است که زمینه تحقق طرح را فراهم می کند.

فرزانــه کلاهدوزان بــه ایمنا گفت: فســاد اداری 
گریبانگیر اکثر سیســتم های اداری کشــور شــده و 
مســئولان در صدد مبــارزه بــا آن بوده انــد، اما در 
بعضی از دوره ها بیشــتر موردتوجه قــرار می گیرد. او 
با بیان اینکه شــورای ششــم با توجه به وجود فســاد 
در سیســتم های اداری از جمله شــهرداری که باعث 
رنجش خاطر شــهروندان شــده، اولویت اصلی خود 
را فســاد گریــزی و مبارزه با فســاد قــرار داد، افزود: 
در این راســتا جلســات کارشناســی و آسیب شناسی 
برگزار و پس از انجام بررســی ها، راهکارهایی حاصل 
شــده با عنوان »طرح شــفافیت و ارتقای ســلامت 
 اداری« به تصویب اعضای شــورای اســلامی شــهر

 اصفهان رسید. 
عضو هیئت رئیسه شــورای اسلامی شهر اصفهان 

ادامه داد: اجزای طرح شفافیت شامل مواردی همچون 
منع به کارگیری و استفاده از بستگان درجه یک شخصی 
که در شورا اسلامی شهر و شهرداری مسئولیت گرفته اند، 

شفاف شــدن مراحل اداری که با مردم در تماس است 
)به عنوان مثال صدور پروانه ها الکترونیکی شود(، تشکیل 
کمیته سلامت اداری تا اگر فردی رشوه ای دریافت کرد 

قابل پیگیری و دسترسی باشد و ایجاد سامانه سوت زنی 
اســت تا مردم بتوانند موارد فســاد را گزارش دهند و 
برای آن کارگروه تشکیل شــده و بررســی و رسیدگی 
لازم انجام شود. او با اشاره به ضمانت اجرایی و تحقق 
طرح شــفافیت و ارتقای ســلامت اداری، تأکید کرد: 
موارد حقوقی و اجرایی کارشناســی شده، به طوری که 
کمیسیون پایش شورا جلسات کارشناسی آن را برگزار 
و طرح را به لحاظ حقوقی، اداری و فرایندی بررســی 
کرده و سایر کمیســیون ها نیز نظرات کارشناسی خود 
را اعــلام کرده و بــا صاحبان فرایند بررســی لازم را 
انجام داده اند. کلاهدوزان با بیان اینکه شــورای ششم 
برای تحقق طرح شــفافیت و ارتقای ســلامت اداری 
اهتمام ویژه دارد، تصریح کرد: ابزارهای دســتیابی به 
این هدف مهم میز هوشــمند یا سامانه سوت زنی است 
کــه زمینه تحقق طرح را فراهم می کنــد. او ادامه داد: 
الکترونیکی شــدن فرایندها با »میز هوشمند« مدنظر 
مدیریت شــهری مرتبط اســت زیرا هوشمندسازی به 
 الکترونیکی شدن فرایندها کمک کرده و اهداف طرح

 را محقق کند.

تلاش ویژه شورای ششم برای تحقق طرح شفافیت

گروه اصفهان: شــهردار اصفهان با بیــان اینکه یکی از 
رویکردهای مدیریت شهری محله محوری است، گفت: این 
روزها تیم های مدیریتی شهرداری در محلات با مردم جلسات 
همفکری و برنامه ریزی به منظور ارتقای کیفی محلات برگزار 

می کنند.
علی قاسم زاده در برنامه رادیویی »سلام اصفهان«، اظهار 
کرد: با توجه به بارندگی های اخیر، پاکبانان در ســطح شهر 
مشــغول فعالیت و برطرف کــردن آب گرفتگی های جزئی 
هستند. او با بیان اینکه طبق آخرین گزارش ها، آب گرفتگی 
که مانع از تردد شهروندان در سطح شهر باشد را نداریم، افزود: 
با توجه به شناسایی نقاط و برطرف کردن مشکلات بارندگی 
قبلی، در حال حاضر شــهروندان بدون هیچ مانعی در شهر 
رفت وآمد دارند. شهردار اصفهان از شهروندان درخواست کرد: 
چنانچه در معابر اصلی یا فرعی شهر مواردی از آب گرفتگی 
مشــاهده کردند، مراتب را از طریق تماس با ســامانه ۱۳۷ 
اعلام و شــهرداری را در جریان قرار دهند تا اکیپ های رفع 
آب گرفتگی در محل حاضر شــوند. او با بیان اینکه یکی از 
رویکردهای مدیریت شهری محله محوری است، گفت: این 
روزها تیم های مدیریتی شهرداری در محلات با مردم جلسات 
همفکــری و برنامه ریزی به منظــور ارتقای کیفی محلات 
برگزار می کنند. قاسم زاده ادامه داد: در بودجه ۱۴۰۱ شهرداری 
اصفهان تعدادی از محلات شهر که شهروندان ساکن در آن 
به لحاظ معابر یا برخی مشکلات شهری شرایط سخت تری 
دارند، در اولویت کاری شــهرداری قــرار می گیرند بنابراین 
شهروندان چنانچه نکاتی در ارتباط با محله خود دارند می توانند 

از طریق سامانه های شهرداری ما را در جریان قرار دهند.
Á  افزایش خدمت  میز  الکترونیکی  خدمات 

می یابد
یکی از اولویت های مدیریت شــهری در دوره ششــم 
فعالیت بر اساس شعار محوری »اصفهانِ من شهر زندگی« با 
شکل گیری میزهایی همچون هوشمندسازی و فرهنگ است 
تا اهداف ترسیم شــده مدیران شهری یکی پس از دیگری 
تحقق یابد.به گزارش ایمنا، با تأکید شــهردار اصفهان میز 
هوشمندسازی به منظور تسهیل امور و پیشرفت اثربخش تر 
اهداف تشکیل شده تا فعالیت ها و پروژه های مهم توسعه فناوری 
اطلاعات و هوشمندسازی رصد، پیگیری و به نتایج قابل قبول 
برسد و رضایت شهروندان از خدمات الکترونیکی و بسترهای 
هوشمندی شهر جلب شود. با توجه به اینکه الکترونیکی شدن 
و دخالت کمتر انسان در سیستم ها به شفافیت امور نیز نقش 
بسزایی دارد و می تواند به کاهش فساد در بخش های مختلف 
کمک کند، به کارگیری و ارتقای سازوکارهای سخت افزاری 
و نرم افزاری شــهر هوشمند برای کلان شهرهایی همچون 
اصفهان الزامی اســت. به منظور آگاهی از شــرایط فعلی و 
برنامه ها و اهداف آینده هوشمندســازی جهانشهر اصفهان 
همچنین ارتقای زیرساخت های هوشمندسازی و الکترونیکی 
کردن خدمات شــهرداری، گفت وگویی با ســید مصطفی 
اعتصامــی، مدیرکل نوســازی و تحول اداری شــهرداری 
 اصفهان انجــام داده ایم که مشــروح آن در ادامه از نظرتان

 می گذرد:
Á  فعالیت های اداره کل نوسازی و تحول اداری

در چه زمینه هایی است؟
در گذشــته مدیریت آموزش، تشکیلات و بهبود روش ها 
و مدیریت فناوری اطلاعات و ارتباطات در شــهرداری وجود 
داشت که با ابلاغ وزارت کشور در سال ۱۳۹۵ و علی رغم تمایل 
مدیران وقت شــهرداری، این دو اداره ادغام شــده و اداره کل 
نوسازی و تحول اداری شهرداری اصفهان با چهار محور کاری، 
فعالیت خود را آغاز کرد. چهار محور این اداره کل شامل »اداره 
آموزش کارکنان شــهرداری«، »ساختار و تشکیلات«، »اداره 
معماری سازمانی و هوشمندسازی« و »گروه بهبود و تحول« 
است، البته با توجه به پنج ساله بودن اعتبار ساختار شهرداری ها، 
از سال ۱۳۹۵ تاکنون این ساختارها اصلاح نشده که امیدواریم 
با در نظر گرفتن ساده ســازی و بهبود فرآیندها بتوانیم ساختار 
چابکی متناسب با نیاز شهر و شــهرداری به تصویب مراجع 
ذی صلاح برســانیم. این ســاختار باید به تصویب ســازمان 
شهرداری ها و دهیاری های کشور رسیده و به شهرداری ابلاغ 
شود. با توجه به اینکه در مرحله نخست باید بازنگری اساسنامه 

سازمان ها تصویب شود، امیدواریم تا اردیبهشت ماه سال آینده 
تمامی اصلاحات ساختاری حوزه های شهرداری و سازمان های 
وابسته در شهرداری انجام شده باشد و پس از آن بتوانیم مصوبه 

مربوطه را دریافت کنیم.
Á  در رابطه با اقدامات انجام شــده در زمینه

توضیح  معماری سازمانی و شــهر هوشمند 
دهید؟

در ســال ۱۹۵۰، ۷۰ درصد جمعیت جهان روستانشــین 
و ۳۰ درصد شهرنشــین بودند و بر اساس پیش بینی سازمان 
ملل متحد، در سال ۲۰۵۰، ۷۰ درصد جمعیت جهان شهرنشین 
و ۳۰ درصد روستانشــین خواهند شد؛ این در حالی است که 
بر اساس سرشماری سال ۱۳۹۵، ۷۴ درصد از جمعیت کشور 
در شهرها ســاکن بوده و ۲۶ درصد روستایی هستند. روند رو 
به رشد شهرنشینی مشکلات خاص خود را به همراه دارد که 
می توان با الکترونیکی کردن خدمات و از طرفی رویکرد شهر 
هوشمند اثرات ناشی از این مشــکلات را کاهش داد. هدف 
شهر هوشمند، ارتقای کیفیت خدمات بوده و شش معیار اقتصاد، 
حمل ونقل، شهروند، حکمرانی، زندگی و محیط زیست هوشمند 
را دارد که برای هر معیار شــاخص هایی تعریف شده و باید در 
راســتای مدل ملی ایرانی و اســلامی اصلاح و به کار گرفته 
شود. هر هوشمند، در زمینه های آلودگی هوا، ترافیک، امنیت 
دیجیتال، ارتباطات اجتماعی، مدیریت زمان، سهولت زندگی، 
اشتغال، سلامت شهروندان و مدیریت هزینه ها تأثیرگذار است 
و می تواند نقش به سزایی در ارتقای کیفیت زندگی شهروندان 
داشته باشد. در برنامه ریزی راهبردی در حوزه شهر هوشمند، 
اداره کل نوسازی و تحول اداری شهرداری اصفهان با اولویت 
قرار دادن اهــداف کلان برنامه ۱۴۰۵، نگاه خود را در ســه 
بعد اقتصادی، زیســت محیطی و فرهنگی متمرکز و اقدامات 
خود را در این راســتا پیگیری کرده است. مؤلفه اقتصادی با 
رویکرد اقتصاد دیجیتالی و تحولی و بر اســاس سیاست های 
اقتصــاد مقاومتی از جملــه رفع مانع زدایی هــا جهت ایجاد 
بسترهای درآمدزایی نوین، فناوارنه و هوشمند برای شهرداری 
و شهروندان، مؤلفه اجتماعی مطابق با رویکردهای سند ایرانی 
و اسلامی در جهت تحقق و رسیدن به مفهوم شهروند هوشمند 
در محیط هوشمند اسلامی و مؤلفه زیست محیطی مطابق با 
رویکردها و سیاست های کلان در این حوزه جهت دستیابی به 
محیط زیستی تاب آور در برابر تغییرات اقلیمی و آلایندگی های 
 شــهر اصفهان در دستور کار اداره کل نوسازی و تحول اداری

 قرار دارد.
Á  میز هوشمندســازی برای رسیدن به شهر

هوشمند چه کاربردی دارد؟
با توجه به اهمیت موضوع و به دســتور شهردار اصفهان، 
میز هوشمندسازی تعریف شده و به صورت هفتگی جلساتی در 
دفتر شهردار با حضور معاونان و مدیران مرتبط برگزار می شود 

که نشــان از اهمیت و جدیت مدیریت شهری برای پیگیری 
موضوع هوشمندسازی اســت. در این راستا با توجه به شیوع 
ویروس کرونا، میز خدمت الکترونیک در شــهرداری اصفهان 
فعال شــد و در حــال حاضر ۱۳۱ خدمــت را به صورت غیر 
حضوری و نیمه حضوری در سامانه »اصفهان من« به آدرس 
)my.isfahan.ir( به شــهروندان ارائه می دهد؛ همچنین 
پروژه هایی از قبیل سامانه هوشمند ناوگان حمل ونقل عمومی، 
سامانه پرداخت یکپارچه اصکیف، سامانه های یکپارچه مدیریت 
پساب و انرژی از پروژه های انجام شده در حوزه هوشمندسازی 
است. در جلسه میز هوشمندســازی شهردار بر افزایش تعداد 
خدمات میز خدمت و ارائه گزارش استفاده این سامانه از مناطق 
و معاونت ها در جلســه میز هوشمندسازی تأکید کرد و مقرر 
شد خدمات بیشــتری برای استفاده شهروندان در این سامانه 
قرار داده شود. هوشمندســازی و الکترونیکی کردن خدمات، 
فقــط بحث فناورانه و تجهیزات ســخت افزاری و نرم افرازی 
و اینترنت اشیا نیست، بلکه بخشــی از آن مربوط به مباحث 
غیر فناورانه اســت که شامل آموزش، فرهنگ سازی، بهبود و 
چابک ســازی فرآیندها بوده و هر دو موضــوع در برنامه اداره 
 کل نوســازی و تحول اداری قرار دارد و به موازات هم در حال

 پیگیری است.
Á تغییرات حوزه ها تا چه حد است؟

با توجه به اینکه نمی توانیم اســاس ســاختار را دگرگون 
کنیــم، دخل و تصرف زیادی در ســاختار نداریم؛ بدنه اصلی 
ساختار حوزه ها تغییراتی نداشته ولی با توجه به اقداماتی نظیر 
هوشمندسازی فعالیت ها و بهبود فرایندها و یا دستورالعمل هایی 
که اخیراً ابلاغ شده است، ساختار جدید تغییراتی خواهد داشت 
و باید به سمت چند مهارتی شدن کارکنان شهرداری حرکت 
کرده و از ظرفیت سرمایه های انسانی به نحو بهتری استفاده 
کنیم. با توجه به رویکرد شهرداری، کارکنان در هر پستی قرار 
می گیرند باید شــرایط احراز موجود در ساختار را داشته باشند، 
کانون ارزیابی ابتدای ســال جاری برای نخســتین بار از بین 
شهرداری های کشور در شهرداری اصفهان ایجاد شد که وظیفه 
ارزیابی شرایط احراز و شایستگی های کارکنان در هر حوزه را 
بر عهده دارد، اما این موضوع به صورت جامع در شــهرداری 
اتفاق نیفتاد و امیدواریم از ســال آینده برای هر جابجایی در 
شــهرداری با در نظر گرفتن دســتورالعمل کانون ارزیابی و 
شایســتگی انجام پذیرد. در کانون ارزیابی مشخص می شود 
که فرد موردنظر صلاحیت تصدی پست بالاتر را دارد یا خیر؛ 
این کانون به صورت پایلوت در معاونت برنامه ریزی و توسعه 
سرمایه انسانی برای ۹۳ نفر از کارشناسان و مسئولان و رؤسای 
حوزه برنامه ریزی مناطق و معاونت ها در نظر گرفته شده است.

Á  ارتقــای کارکنان هم برای  ارزیابی  کانون 
کاربردی است؟

نتیجه ارزیابی مشــخص می کند چه افرادی صلاحیت 

ارتقای شــغلی داشــته و چه افــرادی نیاز بــه آموزش و 
ســرمایه گذاری دارند. همچنیــن موضوع نردبــان افقی 
توســط اداره کل ســرمایه انســانی شــهرداری در حال 
پیگیری اســت تا در هر پست ســازمانی، سطوح مختلفی 
برای حقوق و دســتمزد پیش بینی شود، البته ممکن است 
حقوق و دستمزد یک کارشــناس که در شهرداری فعالیت 
 می کند با توجه به ســابقه و مهــارت و دانش خود از مافوق

 خود بیشتر باشد.
Á  بهره برداری زمانــی  چه  افقــی  نردبان 

می شود؟
امیدواریــم تا ســال آینــده بتوانیــم نردبــان افقی را 
راه انــدازی کنیــم، البته مبانــی قانونی آن بایــد در نظر 
گرفته شــود و با یــک برنامه ریزی دقیــق بتوانیم جبران 
 خدمــات کارکنان شــهرداری را به نحو مطلوب داشــته

 باشیم.
Á  در زمینه تعالی سازمانی مدیریت شهری

چه اقداماتی انجام شده است؟
اســتقرار و پیاده ســازی الگوی تعالی ســازمانی یکی از 
شــیوه های نوین مدیریت در بهبود فعالیت ها و فرآیندهای 
سازمانی است در همین راستا از سال ۱۳۹۷ شهرداری اصفهان 
به عنوان اولین شهرداری کلان شهرهای کشور در این فرآیند 
ارزیابی شرکت نموده است که پس از حضور سه دوره متوالی 
مفتخر به کســب تقدیرنامه چهار ستاره در بین سازمان های 
بزرگ گردیده است.ماحصل انجام ارزیابی های صورت گرفته، 
تعریف و اجرای بیش از ۱۰۰ اقدام و پروژه بهبودی بوده است 
که برخی از مهم ترین پروژه ها همچون پیاده سازی و استقرار 
مدیریت انرژی، پیاده سازی و استقرار نظام جامع اچ. اس. ای، 
شناسایی ذی نفعان و کسب بازخورد آن ها، پیاده سازی و استقرار 
چرخه مدیریت فرآیندها، کانون ارزیابی و نظام شایسته سالاری 
انجام شده است. هدف نهایی رویکرد تعالی سازمانی رضایت 
 کلیه ذی نفعان و بهبود فرآیندهــا و ارتقای کیفیت خدمات

 ارائه شده به آنها است.
Á  چه اقداماتی در زمینــه آموزش کارکنان

شهرداری اصفهان انجام شده است؟
آموزش های برگزار شده بر اساس نیازسنجی بوده و فرایند 
نیازسنجی آن در دی ماه و بهمن ماه انجام شده و برنامه آموزش 
ســال بعد تدوین می گردد؛ در طول ســال نیز ممکن است 
دوره های اقتضایی به برنامه آموزش اضافه شود. برنامه ای که 
برای آموزش وجود دارد، آموزش ضمن خدمت است که سعی 
داریم علاوه بر آموزش ضمن خدمت، برای آموزش های بدو 
خدمت و پس از خدمت نیز برنامه ریزی کنیم. از آموزش مدیران 
نیز غافل نیستیم و از ظرفیت مدیران نیز استفاده خواهیم کرد و 
 جلساتی برای بهره مندی از تجربیات مدیران سابق شهرداری

 نیز برنامه ریزی شده است.

شهردار اصفهان:

 اولویت بندی رسیدگی به محلات با 
مشکلات شهری در بودجه 1401 
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لزوم به کاری گیری اصول 
والدگری در فضای مجازی

رئیس مرکز تشخیص  و پیشگیری از جرائم سایبری پلیس فتا 
ناجا به نقش اساسی والدین در کنترل و محافظت از کودکان 
در فضای مجازی تحت عنوان »والدگری« اشاره کرد و گفت: 
والدگری در فضای مجازی مهارت هایی است که والدین با 
استفاده از آنها می توانند فرزندان خود را برای دنیای دیجیتال 

پیش رو آماده کنند.
به گــزارش پلیس فتا، ســرهنگ دوم علی محمد رجبی در 
نخســتین روز از پویش مردمی کودکان ســایبری با عنوان 
»والدگری در فضای مجازی« اظهار داشت: امروزه ما شاهد 
فناوری هستیم که ســال ها پیش در دسترس نبود و تربیت 
کودکان در دنیای دیجیتالی که به سرعت در حال تغییر است، 
می تواند چالش برانگیز باشد به طوری که برای والدین سخت 
اســت از آنچه کودکان آنلاین انجــام می دهند و خطراتی 
که ممکن اســت با آنها مواجه شوند آگاه باشند. او ادامه داد: 
رســانه های اجتماعی، برنامه های تلویزیونــی و بازی های 
ویدیویی، جامعه ما و نحوه تعامل ما با یکدیگر را تغییر داده اند 
و این بدان معنا است که باید هر چه سریع تر شیوه های فرزند 
پروری را تغییر دهیم و والدگری را تقویت کنیم.  رجبی افزود: 
والدگری در فضای مجازی نوعی تعامل و ارتباط گفت وگومحور 
میان والدین و فرزندان با چاشنی آگاهی و دانش سایبری است 
که باید مبتنی بر احساس اعتماد متقابل بین والدین و فرزندان 
باشد به گونه ای که آن ها نوعی همراهی و همگامی را در کنار 
هم احســاس  کنند. او ادامه داد: »با غریبه ها صحبت نکن!« 
عبارتی است که اکثر والدین از دوران کودکی خود با آن آشنا 
هســتند. بااین حال، آنچه خانواده ها کمتر با آن آشنا هستند 
این است که چه توصیه ای به فرزندان خود در مورد صحبت 
کردن با غریبه ها به صورت آنلاین داشته باشند. رئیس مرکز 
تشخیص  و پیشگیری از جرائم سایبری پلیس فتا ناجا ضمن 
اشاره به شــکاف دیجیتال والدین و فرزندان افزود: به لطف 
خدا امروزه والدین درک بهتری از خطراتی که کودکانشان در 
فضای مجازی با آنها روبرو هستند دارند اما وقتی صحبت از 
رسانه های اجتماعی، واقعیت های مجازی یا بازی های آنلاین 
می شود، اغلب احســاس می کنند که دانش یا تجربه کافی 
ندارند. رجبی ادامه داد: بســیاری از والدین تصور می کنند که 
آموزش به کودکان در مورد استفاده از اینترنت و نحوه ایمن 
نگه داشتن آنلاین وظیفه مدارس است. البته که مدارس نقش 
مهم در افزایش آگاهی کودکان از خطرات مرتبط با اینترنت 
دارند، اما بیشــتر اوقاتی که کودکان آنلاین هستند، در واقع 
در خانه به خصوص در اتاق خوابشــان است. این کارشناس 
سایبری گفت: صحبت با کودکان در مورد رفتار آنها به صورت 
آنلاین بخش مهمی از نقش والدین اســت. همان طور که 
والدین بــه کودکان می آموزند که چگونه از یک جاده، ایمن 
عبور کنند، همان طور نیــز باید به فرزندان خود بیاموزند که 
چگونه در فضای مجــازی و  اینترنت ایمن بمانند.  رجبی 
به برخی اقدامات ســاده برای ایمن نگه داشتن کودکان در 
شبکه های اجتماعی اشاره کرد و افزود: رعایت محدودیت های 
سنی در رسانه های اجتماعی، آموزش نحوه عملکرد تنظیمات 
حریم خصوصی و کنترل محتــوای بازی هایی که کودکان 
انجام می دهند، مکانیسم های بســیار مؤثری برای کاهش 
خطرات هســتند.  او گفت: تنظیم و استفاده از کنترل های 
والدیــن بر روی پهنــای باند، دســتگاه های تلفن همراه و 
سرگرمی های خانگی نیز راه های ارزشمندی برای محافظت 
از کودکان کوچک تر هستند اما این موضوع نیز مهم است که 
پیام های روشنی درباره انتظارات به کودکان داده شود و قوانین 
معقولی تنظیم شود. صحبت با کودکان در مورد اشتراک گذاری 
تصویر و به اشتراک نگذاشتن اطلاعات شخصی یا تصاویر 
بدون رضایت فرد از جمله این صحبت ها است. اگر قرار است 
کودکان بتوانند به صورت آنلاین انعطاف پذیری خود را توسعه 
دهند باید بدانند که چگونه تنظیمات حریم خصوصی را بررسی 
کنند، مخاطبان ناخواسته را مسدود کنند و از ابزارهای گزارش 
دهی استفاده کنند. رجبی بر نقش اساسی والدین در کاهش 
خطرات برای کودکان آنلاین تأکید کرد و افزود: والدین باید 
به صحبت با فرزندان خود در هر سنی که هستند ادامه دهند، 
همچنین باید نسبت به یادگیری و کسب معلومات و ارتقاء 
دانش ســایبری اقدام کنند. او یادآور شد: کانال پلیس فتا در 
اپلیکیشن شــاد به آدرس shad.ir/policefata و سایت 
پلیس فتا به آدرس cyberpolice.ir مرجعی کامل از اخبار، 
اطلاعات و آموزش های ســایبری بوده و کاربران با مراجعه 
به آنها می توانند راهنمایی هــای لازم را دریافت کنند و در 
صورت نیاز نیز می توانند گزارش موارد مشکوک را در سامانه 
پاسخگویی فوریت های سایبری و شماره تلفن 09۶3۸0 به 

صورت شبانه روزی با همکاران ما در میان بگذارند.

پیش ثبت نام مدارس 
غیردولتی برای سال ۱۴0۱ آغاز 

شد
مدیرکل مدارس و مراکز غیردولتی وزارت آموزش وپرورش 
با اشاره به امکان انجام پیش ثبت نام مدارس غیردولتی برای 
سال تحصیلی آینده گفت: دریافت وجه بیش از نرخ مصوب 
تخلف و همچنین کارت به کارت کردن »شهریه« در مدارس 

و مراکز »ممنوع« است.
سعید صالح از امکان انجام پیش ثبت نام مدارس غیردولتی 
برای ســال تحصیلی آتی خبر داد و به ایسنا گفت: توجه به 
این نکته لازم اســت که تا زمان ابلاغ شهریه جدید، ملاک 
دریافت شهریه سال آتی به صورت علی الحساب، شهریه سال 
جاری است. او افزود: هرساله نرخ شهریه مدارس غیردولتی 
در سامانه مشارکت ها درج می شــود و اولیاء می توانند از آن 
مطلع شوند، ضمن آنکه شهریه در زمان ثبت نام ها در تابلویی 
نصب و در معرض دید عموم قرار می گیرد. مدیرکل مدارس 
و مراکز غیردولتی وزارت آموزش وپرورش با بیان اینکه شهریه 
مصوب آموزشــگاه های علمی آزاد و زبان نیز در پوستری در 
آموزشــگاه نصب می شــود گفت: دریافت وجه بیش از نرخ 
مصوب تخلف و همچنین کارت به کارت کردن شهریه در 

مدارس و مراکز ممنوع است.

وجود ۱۴ مرکز نیکوکاری 
متمرکز بر حوزه زنان در 

اصفهان
گروه جامعه: به گفته قائم مقام کمیته امداد امام خمینی 
)ره( اســتان اصفهان در 9 ماهه ا سال جاری، با راه اندازی 
94 مرکز جدید، مجموع این مراکز در استان به 513 مرکز 
رسیده است. بیش از 297 میلیارد تومان کمک های مردمی 
از طریق مراکز نیکوکاری استان اصفهان در 9 ماهه سال 
جــاری، برای حمایت از نیازمندان و محرومان جمع آوری 

شده است.
عباســعلی زارعان در خصوص ایجــاد مراکز نیکوکاری 
به ایمنا گفت: در 9 ماه اول ســال جاری، با راه اندازی 94 
مرکز جدید، مجموع این مراکز در اســتان به 513 مرکز 
رسیده اســت و بالغ بر 297 میلیارد تومان در قالب کالا، 
خدمات و وجوه نقد به این مراکز کمک شــده است. او با 
تأکید بــر اینکه اغلب مراکز تخصصی در حوزه فرهنگی 
فعالیت دارند، افزود: در حال حاضر 131 مرکز تخصصی در 
حوزه های مختلف از جمله فرهنگی، اشتغال، زکات، سرپناه، 
دانش آموزی و سایر حوزه ها به مددجویان خدمت می رسانند 
و دو مرکز به صورت تخصصی در حوزه بانوان فعال هستند. 
قائم مقام کمیته امداد استان اصفهان با اعلام اینکه برخی 
مراکز نیکوکاری در حوزه بانوان فعالیت بیشــتری دارند، 
گفت: 14 مرکز نیکوکاری در حوزه های علمیه خواهران با 
تمرکز بر امور فرهنگی و مذهبی مرتبط به زنان سرپرست 
خانوار توانسته اند برخی مددجویان را برای ادامه تحصیل در 

حوزه علمیه تشویق کنند.

قطعی برق و مخابرات 
شهرستان های غربی استان 

در پی بارش برف
به گفته مدیرکل مدیریت بحران استان اصفهان از بامداد 
دیروز برق و مخابرات بخش هایی از شهرستان گلپایگان، 
خوانســار، فریدن، فریدون شهر و بوئین و میاندشت قطع 
شده اســت که ۸0 درصد آن تا ظهر دیروز بازسازی  شد.

منصور شیشه فروش به ایمنا گفت: در دو شبانه روز گذشته 
به علت بارش برف سنگین و شکستن درختان و سقوط 
تعدادی از پایه های برق آسیب هایی به فیدرهای 20 کیلو 
ولت وارد شده است. او افزود: از بامداد دیروز برق و مخابرات 
بخش هایی از شهرســتان گلپایگان، خوانســار، فریدن، 
فریدون شهر و بوئین و میاندشت قطع شده است. مدیرکل 
مدیریت بحران استان اصفهان تصریح کرد: با تلاش 12 
اکیپ مهندســی برق و مخابرات ۸0 درصد قطعی ها رفع 
شده اســت و مابقی تا ظهر دیروز بازسازی  شد و در مدار 

قرار گرفت.

پوشش ۹0 درصدی 
واکسیناسیون دوز اول کرونا 

در اصفهان
به گفته سخنگوی دانشــگاه علوم پزشکی اصفهان کل 
پوشش واکسیناســیون نوبت اول ۸4.59 درصد و نوبت 
دوم 73.2۸ برای افراد بالای 12 سال تا 24 دی ماه 1400 
گزارش شده است. همچنین 17.۸5 درصد افراد بالای 1۸ 
ســال در استان اصفهان دوز سوم واکسن کرونا را تزریق 

کردند.
پژمان عقــدک در خصوص آخرین آمار واکسیناســیون 
کووید- 19 برای جمعیت مورد هدف استان، به ایمنا گفت: 
درصد کل پوشش واکسیناسیون نوبت اول ۸4.59 درصد و 
نوبت دوم 73.2۸ برای افراد بالای 12 سال تا دیروز 24 دی 
ماه 1400 گزارش شده است. او اضافه کرد: درصد پوشش 
واکسیناســیون نوبت اول ایرانی ۸۶.44 و درصد پوشش 
واکسیناسیون نوبت دوم ایرانی 75.34 برای افراد بالای 12 
ســال انجام شده است. سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی 
اصفهان تأکید کرد: مجموع درصد پوشش واکسیناسیون 
نوبت اول گروه نوجوانان 12 تا 1۸ ســال ۸1.5۶ درصد و 
مجموع آمار واکسیناسیون نوبت دوم این گروه سنی ۶۶.۸7 
درصد اعلام شــده است. عقدک ادامه داد: طبق آمارهای 
ارائه شــده درصد پوشش واکسیناسیون نوبت اول ایرانی 
گروه نوجوانان 12 تا 1۸ ســال ۸5.۶4 و تزریق واکســن 
ایرانی نوبت دوم این گروه سنی 70.9۶ درصد بوده است. او 
در مورد درصد پوشش واکسیناسیون نوبت سوم افراد بالای 
1۸ سال استان، گفت: در مجموع 17.۸5 درصد افراد بالای 
1۸ سال در استان اصفهان دوز سوم واکسن کرونا را تزریق 
کردند و درصد پوشش واکسیناسیون نوبت سوم ایرانی این 

گروه سنی نیز 1۸.۸9 درصد اعلام شده است.

امکان تردد در جاده های 
استان با زنجیر چرخ

بــه گفته رئیس پلیــس راه انتظامی اســتان اصفهان در 
محورهای گلپایگان به خوانسار، خوانسار به دامنه، بوئین و 
میاندشت به الیگودرز و محور سه راهی گلپایگان به سمت 

گلپایگان، تردد تنها با زنجیر چرخ امکان پذیر است.
ســرهنگ اصغــر زارع به ایمنا گفت: بــا توجه به بارش 
برف در دو شــب گذشــته و ابتدای دیروز در حال حاضر، 
در محورهای شــمال و غرب استان شــاهد بارش برف 
هستیم. او در خصوص محورهای لغزنده و بارانی، افزود: در 
محورهای گلپایگان به خوانسار، خوانسار به دامنه، بوئین و 
میاندشت به الیگودرز و محور سه راهی گلپایگان به سمت 
گلپایگان، تردد تنهــا با زنجیر چرخ امکان پذیر اســت. 
رئیس پلیس راه اســتان اصفهان تصریح کرد: رانندگان 
 حتما توجه کنند در محورهای کوهســتانی داشتن زنجیر

 چرخ الزامی است.

عفونت های ناشی از ویروس کرونا در بین کودکان شدت 
کمتری دارد، اما تحقیقات نشان می دهد با افزایش شیوع 
سویه بسیار مسری آن یعنی اومیکرون، خطر ابتلا به کووید 
در میان کودکان نیز در حال افزایش اســت، به ویژه آنکه 

کودکان هنوز واکسینه نشده اند.
به گزارش ایمنــا، در روز 2۸ آذرماه، رئیس مرکز مدیریت 
بیماری های واگیردار وزارت بهداشت از شناسایی نخستین 
مبتلا قطعی بــه ویروس omicron اطــلاع داد. البته 
ورود ایــن ویروس کاملا پیش بینی پذیــر بود. به هر حال 
این ویروس بسیار سریع در آفریقا، اروپا و حتی کشورهای 
همســایه شــیوع پیدا کرد و به ایران هم وارد شد. وزارت 
بهداشت اعلام کرد تا افراد هر چه سریع تر دوزهای واکسن 
خود را تزریق کنند چرا که کســانی که ســه دوز واکسن 
را تزریق کرده اند، در برابر اومیکرون مصونیت بیشــتری 
دارند. اطلاعات و آمار ارائه شــده نشان می دهد که میزان 
بروز بیماری کووید -19 ناشــی از گونه اومیکرون پس از 
افراد بالای ۶0 ســال، کودکان زیر پنج سال را هدف قرار 
داده است. گونه جدید ویروس کرونا با سرعت بالا در حال 
گســترش بوده و باعث شده است میزان پذیرش کودکان 
زیر پنج سال در بیمارستان ها به میزان قابل توجهی افزایش 
پیدا کند. این در حالی است که کارشناسان هندی با رد این 
نگرانــی تأکید دارند که با وجود افزایش تعداد مبتلایان به 
کرونا در میان کودکان، علائم ابتلا به آن خفیف اســت. 
ســویه جدید اومیکرون هم اکنون در 110 کشــور جهان 
شیوع پیدا کرده و در کشــور ما هم شناسایی شده است. 
به نظر می رســد که گونه اومیکرون شدت کمتری نسبت 
به گونه دلتا دارد، اما با گسترش سویه جدید در سراسر دنیا، 
شاهد افزایش تعداد کودکان بستری شده در بیمارستان ها 
هســتیم. 1۶ دی ماه امســال بود که عبدا... کریمی دبیر 
بورد عفونی اطفال کمیته کرونا در خصوص اینکه شــدت 
بیماری زایی اومیکرون در کودکان فعلا مشخص نیست، 
اظهــار کرد: موارد بســتری کرونا مثبت کــودکان وجود 
دارد، اما اینکه مشــخصا موارد ابتلا به سویه اومیکرون را 
مشــخص کنیم، چنین نیســت. اگر به موردی مشکوک 
شویم برای بررسی های بیشتر تســت ها را به آزمایشگاه 
مرجع ارســال می کنیم؛ اما همچنان به دلیل بروز آنفلوانزا 
و کرونا موارد بســتری وجود دارد. علائم شاخص ابتلای 
کودکان به کرونا آبریزش بینی، سرفه، تب و لرز، گلو درد، 
اســهال و استفراغ در کودکان شــایع است که نسبت به 
گذشته تغییری نداشــته است. مطالعات هنوز برای شدت 
بیماری زایی اومیکــرون در کودکان کامل نیســت و باید 
این مطالعات کامل تر شود. البته عده ای از متخصصان در 
مورد علائم مربوط به اومیکرون گفته اند در کودکانی که 
به اومیکرون مبتلا شده اند، عمدتا عفونت دستگاه تنفسی 
فوقانی مانند تب، آبریزش بینی، گلودرد، بدن درد و سرفه 

خشک مشاهده شده است.
Á کودکان سیستم ایمنی بدنی ضعیف تری دارند

مجید بوذری، رئیــس مرکز تحقیقات ویروس شناســی 
دانشــگاه اصفهان در خصوص خطــر ابتلای کودکان به 
»اومیکرون« سویه جدید کرونا، اظهار می کند: مشخص 
کــودکان  و  شده سویه اومیکرون بسیار مسری اســت 
همچنــان در معرض خطر ابتلا به عفونت هســتند، زیرا 
در افرادی که تاکنون واکسینه نشده اند نیز سرعت انتشار 
در بین کودکان بیشــتر گزارش شده است. در حال حاضر 
وزارت بهداشت در نظر دارد که کودکان بین پنج تا 12 سال 
را نیز جزو سیستم واکسیناسیون کشور قرار دهد اما هنوز 
این برنامه اجرایی نشده است و هنوز ابلاغی برای واکسینه 
شــدن صورت نگرفته است. او اضافه می کند: علائم ابتلا 
به »اومیکرون« در بین کودکان نیز مانند بزرگسالان است 
و علائمی مانند سرفه، ســرماخوردگی، بدن درد، گلو درد، 
آبریــزش بینی و موارد دیگر بروز می کند و به دلیل اینکه 
کودکان سیستم ایمنی بدنی ضعیف تری دارند احتمال دارد 
شدت علائم بیشتر نشــان داده شود، کودکان نمی توانند 

موارد بهداشتی را به خوبی رعایت کنند و بهتر است خانواده 
بــا دیدن هر نوع علائم ســرماخوردگی در بین آنها برای 

انجام تست کرونا مراجعه داشته باشند.
Á  لزوم دوری از خوددرمانی و مراجعه سریع به

پزشک در مورد علائم کودکان
عضــو هیئت علمی گــروه زیست شناســی ســلولی و 
میکروبیولوژی دانشــگاه اصفهان تأکیــد می کند: به هر 
حال هر موردی که مانند ســرماخوردگی در شرایط فعلی 
کرونایــی و شیوع ســویه »اومیکرون« در بین کودکان 
وجود داشته باشد باید والدین مشکوک به ابتلای کودکان 
به این ویروس شــوند و از خوددرمانــی پرهیز کرده و به 
پزشــک مراجعه کنند. بوذری تصریح می کند: سرفه های 
زیاد از نشانه ای ابتلا به سویه »امیکرون« است و می تواند 
برونش هــا را درگیر کند، کودکان هم به دلیل واکســینه 
نشــدن احتمال ابتلا شدن به این ســویه جدید را دارند. 
خانواده ها باید رعایت موارد بهداشتی را برای جلوگیری از 
ابتلای کودکان به سویه »اومیکرون« مدنظر قرار دهند؛ با 
توجه به اینکه نمی توان به کودکان به طور مرتب ماسک 
زد و آن ها معمولا دچار مشکلات تنفسی می شوند، بنابراین 
رعایت مرتب شست وشوی دست های آن ها و زدن ماسک 
والدین برای صحبت با کودکان و جلوگیری از ابتلای آنها 

به سویه جدیدی ضروری است.
Á  برای بهداشــتی  موارد  رعایــت  ضرورت 

جلوگیری از ابتلای کودکان
رئیس مرکز ویروس شناسی دانشگاه اصفهان به خانواده ها 
توصیه می کند: در حال حاضر در اســتان اصفهان علائم 
خطر ابتلا به ســویه »اومیکرون« نشــان داده می شود و 
قریب به 77 نفر تاکنون در استان مبتلا به این سویه شدند 
و این موارد تست های تشخیصی از این سویه جدید است، 
افراد مبتلا در جامعه در حال گردش هســتند و آمارهای 
مبتلایان در واقع بیش از این موارد است و به طور یقین هر 
روز آمار ابتلا به سویه »اومیکرون« بیشتر از قبل می شود 
و با توجه به اینکه تست تشــخیص این سویه کم است 
همه موارد را نمی توانند تشــخیص دهند، کشورهایی که 
آمارها را به خوبی گزارش می دهند به دلیل این اســت که 
تعداد تســت های تشخیصی آنها بسیار بالا است. او تأکید 
می کند: با توجه به اینکه علائم سویه »اومیکرون« مانند 

سرماخوردگی است بسیاری از خانواده ها برای انجام تست 
دیرهنگام اقدام می کنند و احتمال دارد بهبود هم پیدا کنند 
و تست تشخیصی را انجام ندهند. اگر این فرصت فراهم 
شــود و تست های تشخیصی انجام شود آمار مبتلایان در 
واقعیت بسیار بیش از این موارد است، بنابراین رعایت موارد 
بهداشتی برای جلوگیری از ابتلای کودکان به دلیل سیستم 

ایمنی بدنی ضعیف تر آنها باید مورد توجه والدین باشد.
Á کودکان را از مبتلایان به کرونا دور نگهداریم

بیماری های  ســیدناصرالدین مصطفوی، فوق تخصص 
عفونی کودکان در خصــوص علامت های ابتلا به کرونا 
در بیــن کــودکان، اظهار می کنــد: در دو هفته اولی که 
کودکان به خصوص کودکان زیر پنج سال به کرونا مبتلا 
می شوند افراد خانواده و والدین کمتر به این ویروس مبتلا 
می شوند، اما در بین کودکان بالای پنج سال که در مکان 
بیرونی جامعه تــردد دارند احتمال ابتــلا به کرونا وجود 
دارد. او اضافــه می کند: بهترین شــیوه جلوگیری از ابتلا 
به کرونا این است که در ابتدا اگر در خانواده فردی مبتلا 
به کرونا شــد کودکان را از فرد مبتلا دور نگهداریم و در 
مرحله دوم، والدین مراقب باشند در فضاهای عمومی که 
حضور دارند به بیماری کرونا مبتلا نشوند و در مرحله سوم 
اگر کودکان به هر دلیل وارد فضاهای عمومی می شــوند 
والدین زدن ماســک و رعایت فاصله اجتماعی را به آنها 
توصیه کنند. استفاده از ماسک بیشتر برای کودکان بالای 
دو ســال اولویت دارد و برای کودکان زیر دو سال توصیه 
به استفاده از ماسک نمی شود و باید والدین رعایت فاصله 
اجتماعی را مــورد توجه قرار دهنــد. عضو هیئت علمی 
دانشگاه علوم پزشکی اصفهان تأکید می کند: علائم ابتلا 
به کرونای حاد در بین کودکان مانند بزرگســالان شامل 
تب و سرماخوردگی است و در کودکان معمولا این علائم 
شدت زیادی پیدا نکرده و منجر به درگیری ریوی نمی شود 
و مشــکلات حاد ریه در بین کودکان شیوع کمتری دارد. 
مشکلی که کرونا در بین کودکان ایجاد می کند در فاز دوم 
این بیماری است؛ فاز دوم بیماری تقریبا دو هفته تا شش 
هفتــه بعد از ابتلا به این ویروس اســت و حتی به ندرت 
زیر دو هفته یا بعد از شــش هفته تا ســه ماه بعد از زمان 
ابتــلا به ویروس کووید 19 ایــن علائم در بین کودکان 

مشاهده می شود.

Á  بیماری حاد کرونا و درگیری قلبی و نارسایی
کبد در بین کودکان

مصطفوی تصریح می کند: علائم فاز دوم بیماری کرونا در 
بین کودکان بیشتر به صورت تب های بالا و طولانی مدت 
است، شیوع اسهال و استفراغ همراه ضایعات پوستی، قرمزی 
چشم، علائم عصبی به صورت خواب آلودگی، سردردهای 
شدید و سرگیجه، ضعف و بی حالی از دیگر علائمی است که 
در بین کودکان مبتلا دیده می شود و باید والدین برای درمان 
کودکان به پزشک مراجعه کنند. خطرات بیماری کرونای حاد 
برای کودکان این اســت که بعضی اوقات بیماری ســریع 
پیشــرفت پیدا می کند و منجر به درگیری قلبی بیشتر به 
صورت کاهش فشارخون و درگیری ریوی به صورت تنگی 
نفس در بین کودکان ایجاد می کند و اختلال سیستم های 
دیگر بدن کودکان مانند نارسایی کبد، کلیه نیز اتفاق می افتد. 
این فــوق تخصص بیماری های عفونی کودکان می افزاید: 
خوشبختانه بروز این عوارض یک بیماری در بین کودکان 
بســیار نادر اســت اما به هر حال اگر کودکی مبتلا به این 
علائم باشــد باید به این موضوع فکر کنیم که امکان دارد 
به بیماری حاد کرونا مبتلا شده و بررسی ها صورت بگیرد، 
بروز تب های طولانی مدت، شــیوع اسهال و استفراغ های 
شدید به همراه ســردردهای شدید و خواب آلودگی، ضعف، 
بی حالی، ســرگیجه همراه با تب از علائم هشدار است. اگر 
در بین کودکان این علائم مشاهده شود باید والدین مسئله 
را جدی بگیرند که احتمال دارد نارســایی چند سیســتمی 
که عارضه بیماری کرونا اســت اتفــاق افتد و برای درمان 
کودکان حتما به پزشــک مراجعه داشته باشند. مصطفوی 
تأکید می کند: بروز این حالت ها عارضه شایعی نیست و در 
تعداد کمتری از کودکان این علائم دیده می شــود، راهکار 
پیشــگیری از بروز این عوارض در بین کودکان این است 
که آنها مبتلا به بیماری کرونا نشــوند، شــواهد نشان داده 
اســت که اکثر کودکان مبتلا به نوع خفیف کرونا می شوند 
و گاهی اوقات بدون علامت بوده و یا بیشــتر با علائم فاز 
اول بیماری همراه اســت. اگر فاز دوم علائم بیماری کرونا 
در بین کودکان دیده شود باید والدین سریع کودکان را برای 
درمان نزد پزشک ببرند تا بررســی نهایی در مورد مراحل 
 پیشــرفت بیماری، عوارض کرونا و رونــد درمان کودکان

 انجام شود.

سرفه های زیاد از نشانه های ابتلا به امیکرون
کودکان به دلیل واکسینه نشدن احتمال مبتلا شدن به سویه جدید را دارند

رئیس انستیتو پاســتور ایران با اشاره به شرایط انجام 
تست امیکرون برای افراد علامت دار کرونا، گفت: ظرفیت 
انجام تست تشــخیصی کرونا در کشور می تواند تا روزانه 
200 یا 250 هزار تســت افزایش یابد، امــا باید دید که 

دستورالعمل وزارت بهداشت چه خواهد بود.
دکتر علیرضا بیگلری با اشاره به برخی پیشنهاد ها مبنی 
بر افزایش میزان تســت های تشخیصی کرونا در کشور، 
به ویژه با توجه به خطر شیوع امیکرون، به ایسنا گفت: در 
حال حاضر 500 آزمایشــگاه در کشور داریم که با شبکه 
آزمایشــگاهی پاســتور همکاری می کنند. ظرفیت انجام 
تست تشخیصی کرونا در کشور می تواند تا روزانه 200 یا 
250 هزار تست افزایش یابد، اما باید دید که دستورالعمل 

وزارت بهداشت چه خواهد بود.
Á  تســت های افزایش  بودن  هدفمند  لزوم 

تشخیصی کرونا
او افزود: بر این اساس وزارت بهداشت باید تشخیص 
دهد که با چه روندی می خواهــد پیش بینی کند. ممکن 
است که هدف این باشد که افراد علائم دار را تست کنیم 
یا ممکن است هدف این باشد که تست های وسیعی انجام 

شود که مسلما هزینه بالایی هم دارد.
Á ضرورت پیگیری و قرنطینه کرونا مثبت ها

بیگلــری ادامه داد: بــا این حال بایــد توجه کرد که 

اگر تســت به میزان بالایی انجام شــود و مشخص شود 
کــه تعدادی از افراد تست شــان مثبت اســت، باید یک 
برنامه ریزی قوی وجود داشــته باشــد که افراد مثبت را 
بتوانیم در خانه قرنطینه کنیم. وگرنه این طور درست نیست 
که تست تشخیصی انجام شود و سپس افراد کرونا مثبت 
در جامعه رها شــوند و این به معنی از دســت دادن منابع 
اســت. بر همین اساس تست بسیار خوب است، اما باید با 
یک اســتراتژی و هدف بسیار قوی همراه باشد.  او گفت: 
طبق آنچه در شبکه تشخیصی انجام می شود، میزان تست 

با توجه به شدت بیماری است؛ به طوری که در شرایط اوج 
بیمــاری می توانیم به انجام روزانه 150 هزار تســت هم 
برسیم، اما در روزهایی که علائم و مراجعه کننده کم است، 
 مسلما تعداد تســت هم کاهش می یابد. ظرفیت افزایش 
تســت وجود دارد، اما باید  با برنامه ریزی از این ظرفیت 
استفاده شــود. بیگلری درباره تست تشخیصی اُمیکرون، 
گفت: در هفته دوم آذرماه تست تشخیصی اُمیکرون را در 
آزمایشگاه های منتخب پخش کردیم که تولید خود انستیتو 
پاســتور ایران بود. بر این اساس آزمایشگاه های منتخب 

کل کشــور از هفته دوم آذرماه قادر بودند که اُمیکرون را 
تشخیص دهند.

Á شرایط انجام تست امیکرون
او تأکید کرد: باید توجه کرد که نباید تست اُمیکرون را به 
صورت گسترده برای هر فردی که علائم دارد، استفاده کرد، 
بلکه تســت های pcr و ... انجام می شود و اگر تشخیص 
بر کووید شــد و احتمال ابتلا به ســویه اُمیکرون در فرد 
وجود داشت، از تست مربوط به شناسایی اُمیکرون استفاده 
می شود. درعین حال طبق دستورالعمل وزارت بهداشت برای 
کســانی که طی دو هفته گذشته وارد کشور شدند و علائم 
دارند، کسانی که در آی سی یو بستری هستند، کسانیکه در 
مدرسه، کارخانه و هرجایی به صورت خوشه ای مبتلا و کرونا 
مثبت می شوند که فقط کافی است یک نفر از آن ها تست 
شود تا متوجه شــویم آیا مبتلا به اُمیکرون هستند یا خیر، 
تست اُمیکرون برایشان انجام می شود. باید توجه کرد که نیاز 
نیســت تست اُمیکرون به صورت مورد برای هر فرد انجام 
شود، بلکه بعد از مثبت شــدن کرونا و در صورت شک به 
ابتلا به سویه اُمیکرون تست انجام می شود. بیگلری درباره 
کیفیت شناســایی کرونا از طریق تست های خانگی که در 
برخی داروخانه ها به فروش می رسد، گفت: اگر این تست ها 
از مراجع ذی صلاح تأییدیه داشته باشند، استفاده از آن ها را 

می توان توصیه کرد.

تشخیص امیکرون در کشور از هفته دوم آذر 
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فرهنگ و هنر

»آینده« بعد از سه سال پروانه 
نمایش گرفت

سـرانجام بعـد از سـه سـال فیلـم سـینمایی »آینـده« که 
روایت گـر یـک قصـه ملتهـب اجتماعی اسـت، در مسـیر 

اکـران قـرار گرفت.
بـه گـزارش ایرنا از پروژه فیلم سـینمایی آینـده، این اثر به 
نویسـندگی و کارگردانی امیر پورکیان سـرانجام بعد از سـه 

سـال قرار اسـت با دریافـت پروانه نمایش اکران شـود.
آینده پیش از شـروع پاندمی کرونا و تعطیلی سـینماها قرار 
بـود روی پرده برود اما به دلیل سـوژه اجتماعی حسـاس و 

موضـوع ملتهبی که دارد، امـکان نمایش پیدا نکرد.
فیلـم سـینمایی آینده داسـتان زنی بـه نام مریـم و با بازی 
پانتـه آبهـرام اسـت کـه با بـروز اتفاقـی در زندگـی اش در 

مسـیر پرتلاطمـی قـرار می گیرد.
ایـن فیلـم بعـد از تدویـن مجـددی کـه داشـت به تازگـی 
تقاضـای پروانـه نمایـش داد تا بـا دریافت مجوز اکـران در 
اولیـن فرصت و بعد از پایان جشـنواره فیلم فجر روی پرده 

برود.
در کنـار پانتـه آ بهـرام، کامبیز دیرباز، شـهرام قائـدی، نیما 
شـعبان نـژاد، علی اسـتادی، شـیرین یزدان بخـش، لادن 
ژاوه ونـد، بهـاره افشـاری و امیـر جعفری ازجملـه بازیگران 

فیلم آینده هسـتند.
و  هاشـمی  ضیـا  سـید  تهیه کنندگـی  بـه  آینـده  فیلـم 
سـرمایه گذاری سـیاوش امین پور تهیه و تولیدشـده است.
برخـی از عوامل این فیلم را نویسـنده، کارگـردان و تدوین: 
امیـر پور کیـان، مدیر فیلم برداری: سـعید براتی، موسـیقی 
متـن: کارن همایونفـر، طـراح گریـم: محسـن دارسـنج، 
طـراح صحنه: آبتیـن برقی، طراح لبـاس: آزاده قـوام، مدیر 
صدابـرداری: بابک نیـازی، طراحی و ترکیب صدا: حسـین 

ابوالصدق تشـکیل مـی دهند.

»پدرخوانده« در پنجاهمین 
سال اکرانش به سینماها 

برمی گردد
کمپانـی پارامونـت اعـلام کـرده بـه مناسـبت پنجاهمین 

سـالگرد اکـران »پدرخوانـده« برنامه هایـی دارد.
بـه گـزارش ددلایـن، پارامونـت پیکچـرز اعـلام کـرده در 
پنجاهمیـن سـال اکران »پدرخوانده« شـاهکار فرانسـیس 
فـورد کاپولا این فیلم را در سـینماهای دالبی »ای ام سـی« 

بـا کیفیت اولتـرا اچـی دی اکـران می کند.
قـرار اسـت »پدرخوانده« در سـینماهای دالبـی از مجموعه 
زنجیـره ای »ای ام سـی« از 24 فوریـه و بـا کیفیـت اولتـرا 

اچ دی در 22 مـارس بـه نمایـش درآیـد.

  تئاتر اصفهان   سینما

پکُ و لوکوموتیو روی صحنه
ایـن روزهـا بـا تعاملـی که میـان حـوزه هنـری، اداره 
فرهنگ و ارشـاد اسلامی و سازمان فرهنگی اجتماعی 
ورزشـی شـهرداری اصفهان صورت گرفته و این سـه 
نهـاد تـلاش می کنند تـا با همکاری بیشـتر بـه بهتر 
شـدن تئاتـر اصفهان کمـک کنند، فعالیـت گروه های 
تئاتـری در اجرای تئاترهایی با مفاهیم مختلف کمدی 
و مفهومی افزایش پیداکرده اسـت.بر این اسـاس رضا 
کنگازیـان نمایش لوکوموتیو را در تماشـاخانه اصفهان 
بـر روی صحنـه دارد و نمایش پک از احسـان فاضلی 
نیز در تماشـاخانه ماه اجرا می شـوند. همچنین نمایش 
ناشـناس شـماره 12 به کارگردانی رهـام بحیرایی نیز 

در تـالار هنـر میزبان علاقه مندان اسـت.
Á لوکوموتیو

نویسنده و کارگردان: رضا کنگازیان
تهیه کننده: مجید بدیع زاده

زمان اجرا: ساعت 19
مـکان اجـرا: تماشـاخانه اصفهـان، مجتمـع فرهنگی 
هنری اسـتاد فرشـچیان، واقع در ابتدای خیابان توحید

تاریخ اجرا: تا سوم بهمن ماه 1400
Á ُپک

نویسنده: فاطمه مکاری
طراح و کارگردان: احساس فاضلی

زمان اجرا: ساعت 19
مکان: خیابان استانداری، گذر سعدی، تماشاخانه ماه

تاریخ اجرا: تا 30 دی ماه 1400
ناشناس شماره 12

طراح و کارگردان: رهام بحیرایی
زمان اجرا: ساعت 1۸

مـکان: تالار هنر، سـالن نقش جهـان، واقـع در میدان 
له لا

تاریخ اجرا: تا 10 بهمن ماه

شماره جدید »وزن دنیا« 
منتشر شد

شـماره  نوزدهـم  ماهنامـه  »وزن دنیـا« بـا پرونـده ای 
دربـاره نصـرت رحمانی، صفحاتی درباره  شـعر بکتاش 
آبتیـن و بخـش تـازه  »در دوردسـت« با موضوع شـعر 
جهـان منتشـر شـد.به گـزارش ایسـنا، در معرفی این 
مجلـه عنوان شـده اسـت: در ایـن شـماره  »وزن دنیا« 
می توانیـم از شـاعران اسـتان های تهـران، آذربایجان 
غربـی، البـرز، ایلام، خوزسـتان و سـمنان و همچنین 

شـاعران فارسـی زبان سایر کشـورها شـعر بخوانیم.

یـک نویسـنده کتـاب گفـت: افزایـش قیمـت کتـاب 
اولیـن ضربـه را به خـود نویسـندگان وارد کرده اسـت، زیرا 
نویسـنده بـرای نوشـتن نیازمنـد مطالعـه اسـت افزایش ده 
می شـود  سـبب  مـاه  هـر  در  کتـاب  بیسـت درصدی  تـا 

نویسـندگان کتـاب بـا چالـش روبـرو شـوند.
فاطمـه سـلیمانی ازندریـاری در گفت وگـو بـا میـزان 
پیرامـون چالش هـای صنعـت نشـر گفـت: افزایـش قیمت 
مواد اولیه و کاغذ زمینه سـاز مشـکلات بسـیار زیادی برای 
صنعت نشـر شـده که هم ناشـر و هـم نویسـنده را به خود 

مشـغول کرده اسـت.
او بـه افزایـش قیمت کتاب اشـاره و بیان کـرد: افزایش 
قیمـت کتاب اولیـن ضربه را به خود نویسـندگان وارد کرده 
اسـت، زیرا نویسـنده بـرای نوشـتن نیازمند مطالعه اسـت، 
افزایـش ده تـا بیسـت درصدی کتـاب در هـر مـاه سـبب 
می شـود نویسـندگان کتاب با چالـش روبرو شـوند، اما این 
مهـم برای خانـواده کمی تفـاوت دارد افزایش قیمت کتاب 
سـبب حـذف ایـن کالای فرهنگی از سـبد خانواده شـده و 

اقـلام اساسـی و خوراکـی جایگزین آن می شـوند.
ایـن نویسـنده بـه سـرانه مطالعـه اشـاره و بیـان کـرد: 
جامعـه مـا جـزو جوامعی اسـت کـه سـرانه مطالعـه در آن 
بسـیار کـم اسـت در ایـن شـرایط کسـانی که علاقـه و یا 
بهتـر بگویم هنجار سـازی پیرامون مطالعـه در آنان درونی 
نشـده اسـت عموما کتـاب نمی خرند و به سـوی مطالعه نیز 
حرکـت نمی کننـد، امـا در ایـن میـان افـرادی هم هسـتند 
کـه بـه مطالعـه علاقه مند هسـتند این افـراد تـلاش دارند 
تـا از هزینه هـای دیگـر زندگـی بزننـد تـا بتوانند کتـاب را 
خریـداری کننـد کـه البتـه تعـداد این افـراد بسـیار محدود 

است.
سـلیمانی پیرامون کتابخانه هـا به عنوان کانـون  مطالعه 
ابـراز کـرد: کتابخانه پـس از کتاب فروشـی ها منابـع ارزنده 

بـرای مطالعه محسـوب می شـوند مـن به نوبه خـودم یکی 
از افـرادی هسـتم که عضو کتابخانه هسـتم، اما متأسـفانه 
کمبـود بودجه هـا باعـث شـده کـه کتابخانه ها نیـز نتوانند 
کتاب هـای جدیـد را بـه خدمـت دهنـدگان ارائـه کننـد 
و محدودیـت در کتاب هـای جدیـد بـه وجـود آمـده اسـت 
همیـن امـر سـبب شـده تـا تأمیـن کتـاب از کتابخانـه نیز 

نتوانـد نیـاز مخاطـب را بـرآورده کند.
نویسـنده کتـاب »یک روز بعـد حیرانی« وجـود فضای 
مجـازی را برای تأمیـن نیاز مطالعاتی موردبررسـی قرار داد 
و ابـراز کـرد: ارائـه محتـوا در فضـای مجـازی چالش های 
خـاص خـود را دارد اگزچه به عنوان امکاناتـی ارزنده و نوین 
وارد بـازار شـده اسـت، امـا فایل های کـه به صـورت دانلود 
بـرای خوانندگان ارسـال می شـود امـکان کپی بـرداری و یا 

نکتـه بـرداری را از مخاطـب می گیـرد و محدودیت هـای 
خـاص خـود را دارد لذا هیچ گاه همانند کتـاب امکانات لازم 

را ارائـه نمی کند.
وی نقـش تخفیف هـای دوران کرونا از سـوی ناشـران 
را گزینـه ای ارزشـمند و کاربـردی دانسـت و ابـراز کـرد: 
تخفیف هـای ناشـران در زمـان ابتـدای شـکل گیری کرونا 
باعـث شـد تعـداد زیـادی از افـراد دسـت بـه خریـد کتاب 
البتـه  برداشـت  را در  بزننـد، چـون قیمت هـای مناسـب 
نمایشـگاه مجـازی کتاب نیـز فرصتـی ارزنده بود تـا تعداد 
زیـادی کتـاب خریداری شـود که تعـدادی از ایـن کتاب ها 
هنـوز موردمطالعـه قـرار نگرفته اسـت، اما بایـد تأکید کنم 
کـه پویش هـا مسـابقاتی کـه در طـی دو سـال اخیـر کـه 
درگیر کرونا بوده ایم بسـتری مناسـب برای تشـویق جامعه 

به سـوی افزایش سـرانه مطالعه و کتاب و کتاب خوانی بوده 
اسـت. سـلیمانی بـه ذائقه سـازی از سـوی نویسـندگان در 
جامعـه اشـاره و ابـراز کرد: ازآنجاکه فرهنگ سـازی و رشـد 
و تعالی فرهنگ جامعه توسـط نویسـندگان انجام می شـود 
لـذا نویسـندگان وظیفـه ذائقـه سـازی را بـر عهده دارنـد و 
ایـن مهـم نیازمنـد سـرمایه گذاری از سـوی متولیـان امـر 
بـرای تأمیـن نیاز نویسـنده و صنعت نشـر اسـت نویسـنده 
مخاطـب را ترغیـب می کنـد تـا به سـوی ذائقـه ای کـه به 
تعالـی جامعه منتهی می شـود حرکت کند اگر امروز شـاهد 
افـت فرهنگ هسـتیم دلایلش را باید در مقولـه مهم ذائقه 
سـازی جسـتجو کنیـم فاصلـه گرفتـن امـروز مـا از رشـد 
 اجتماعـی و مدینـه فاضلـه بـه دلیلـی فراموشـی اهـداف

 اجتماعی مان است.

تخفیف در قیمت کتاب ها راه حلی برای جذب جامعه به مطالعه

طبق اعلام روابط عمومی ساترا؛ سازمان تنظیم مقررات 
رســانه های صوت و تصویر فراگیر )ساترا(، در خصوص 
عدم پخش قسمت اول ســریال »جیران« مختص به 
پلتفرم فیلیمو در موعد مقرر 24 دی، توضیحاتی را ارائه 

کرد.
توضیحات ساترا در پنج بند به شرح زیر است:

1. حمایت از زیســت بوم رســانه های آنلاین و توســعه 

محتوای بومی و ایرانی، همواره راهبرد کلیدی ساترا بوده 
است. برای نیل به آن نیازمند برنامه ریزی دقیق و منسجم 
در زنجیره ارزشی تولید تا انتشار محتوا و همچنین حمایت 

از فعالیت های قانونی هنرمندان هستیم.
2. سریال »جیران« از اولین تجربه های بخش خصوصی 
در تولید ســریال های تاریخی عظیم است که می تواند 
نقش بســزایی در توسعه زیســت بوم محتوای بومی و 

بازاریابی بین المللی محصولات فرهنگی ایران داشــته 
باشد.

3. ناظر به این دیدگاه و با توجه به اینکه تولید ســریال 
»جیران« هنوز به اتمام نرسیده است، توصیه راهبردی 
ساترا با توجه به حساسیت ها و پیچیدگی های محتوایی 
سریال به رسانه فیلیمو، برنامه ریزی دقیق انتشار، انجام 
هماهنگی ها و تعاملات لازم در مسیری مطمئن و پرهیز 
از اختلال در روند پخش اســت و ایــن برنامه ریزی در 
تعامل سازنده رســانه و ساترا شــکل گرفته است؛ لذا 
تصمیم ســاترا مبنی بر به تأخیر انداختن قســمت اول 

سریال به رسانه فیلیمو ابلاغ شده است.

4. همچنین با توجه به ادعا های مربوط به نقض حقوق 
مالکیت فکری در ســریال »جیــران«، با توجه به عدم 
تمایل شاکی به ادامه رســیدگی توسط ساترا، موضوع 
تا زمان ثبت درخواســت رسیدگی از سوی عوامل تولید 
سریال »آهوی من مارال« یا ارائه حکم قضایی، در ساترا 
مسکوت مانده و انتشار یا عدم انتشار سریال »جیران«، 

ارتباطی با آن ادعا ندارد.
5. امید است با حل مسائل باقی مانده طی روز های آینده، امکان 
پخش سریال مذکور مهیا شود و بر همین اساس پیشنهاد ساترا 
به رسانه فیلیمو این است که اقداماتی را در جهت احقاق حقوق 

کاربرانی که اقدام به خرید اشتراک کرده اند به انجام رساند.

 ساترا درباره عدم پخش سریال »جیران« 
توضیح داد

آگهی ابلاغ  وقت رسیدگی
3009-1- نظر به اینکه خواهان جواد زوار علی اکبر دادخواستی به خواسته مطلابه  
وجه به مبلغ 58/000/000 ریال وتامین خواسته و تاخیر تادیه مطالبه خسارت دادرسی 
وبه طرفیت علی رضا سهرابی خواه به مجتمع شوارهای حل اختلاف کاشان تقدیم که 
پس از ارجاع به شعبه دوم حقوقی شوارای حل اختلاف به کلاسه 0000738 ثبت و 
برای تاریخ 1400/12/4ساعت 8/30 وقت رسیدگی تعیین گردید ه از آنجا که خوانده 
فوق الذکر مجهول المکان بوده لذا به تجویزماده 73 قانون آئین دارسی دادگهای 
عمومی و انقلاب در امور مدنی مراتب به نامبرده ابلاغ می گردد که در وقت مقرردر 
جلسه دادرسی حاضر شوند ضمنا نامبرده می تواند تا قبل از جلسه رسیدگی جهت 
نسخه ثانی دادخواست وضمائم آن به دفتر شورا مراجعه نمایند. انتشار این آگهی به 
منزله ابلاغ محسوب شده درصورت عدم شورا منتضی اتخاذ خواهد نمود. مسئول دفتر 

شعبه دوم شورای حل اختلاف کاشان 1258548 /م الف 
هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 

فاقد سند رسمی
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف 

وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
3021-1- برابر رای شماره 1400۶0302007004۶92 مورخ 1400/10/5 هیات اول 
موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک فلاورجان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی 
آقای رمضان صمیمی فرزند رجبعلی بشماره شناسنامه 59 و کد ملی 1111309۶39 
صادره از فلاورجان در ششدانگ یک درب باغ به مساحت 1767/32 مترمربع پلاک 
459 اصلی واقع در کیاد جان سهر و فیروزان انتقال قهری از مالک رسمی )پدرش( 
محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز 
آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این 
اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست 
خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و 

عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول: 1400/10/26 تاریخ انتشار نوبت دوم: 1400/11/11 محمدعلی 

ناظمی اشنی- رئیس ثبت اسناد و املاك فلاورجان 1259363/م الف
آگهی تحدید حدود اختصاصی

3023-1- شماره نامه: 140085602024012307 نظر به اینکه به موجب رای شماره 
هیات  مورخ 1400/6/25  و 1400۶0302024001۸5۶   1400۶0302024001۸55
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی ششدانگ 
یکباب خانه به مساحت 158/11 متر مربع تحت شماره 4 فرعی از اصلی 419۸ و 
مجزی شده از شماره اصلی مزبور واقع در بخش 5 ثبت اصفهان، در مالکیت آقای 
سجاد طاهری فرزند فیض اله و خانم مریم طاهری فرزند فیض اله هر یک به نسبت 
سه دانگ مشاع از شش دانگ مستقر گردید و پرونده ثبتی فاقد سابقه تحدید حدود 
میباشد. لذا به استناد تبصره ذیل ماده 13 قانون فوق الذكر و طبق تقاضای مالک 
تحدید حدود ملک مرقوم در روز چهار شنبه مورخ 1400/11/20 ساعت 9 صبح در 
محل شروع و به عمل خواهد آمد و به موجب این آگهی به کلیه مالكین و مجاورین 
اعلام میگردد تا در روز و ساعت مقرر در محل حضور یابند و اعتراضات مالكین و 
مجاورین مطابق ماده 20 قانون ثبت از تاریخ تنظیم صورتمجلس تحدید حدود و فقط 
تا )30( روز پذیرفت خواهد شد و معترض طبق ماده ۸۶ آیین نامه قانون ثبت باید از 
تاریخ تسلیم اعتراض به این اداره، ظرف یکماه دادخواست خود را به مرجع ذیصلاح 
قضائی تسلیم و گواهی تقدیم دادخواست را اخذ و به این واحد ثبتی ارائه نماید، در غیر 
اینصورت متقاضی ثبت یا نماینده قانونی وی میتواند به دادگاه مربوطه مراجعه و گواهی 
عدم تقدیم دادخواست را دریافت و به اداره ثبت تسلیم نماید و اداره ثبت بدون توجه 
به اعتراض عملیات ثبتی را با رعایت مقررات ادامه میدهد. تاریخ انتشار: 1400/10/26 

مهدی شبان- رئیس منطقه ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان 1257262/م الف
آگهی تحدید حدود اختصاصی

3025-1- شماره نامه: 140085602024012281  نظر به اینکه به موجب رای شماره 
1400۶03020240015۶0 مورخ 1400/5/19 هیات قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی ششدانگ یکباب ساختمان به مساحت 
143/71 متر مربع تحت شماره فرعی 29۶2 از اصلی 434۸ و مجزی شده از شماره 
170 فرعی از اصلی مزبور واقع در بخش 5 ثبت اصفهان، در مالکیت آقای جعفر 
صادقی فرزند صادق مستقر گردید و پرونده ثبتی فاقد سابقه تحدید حدود میباشد لذا 

به استناد تبصره ذیل ماده 13 قانون فوق الذكر و طبق تقاضای مالک تحدید حدود 
ملک مرقوم در روز چهار شنبه مورخ 1400/11/20 ساعت 9 صبح در محل شروع و 
به عمل خواهد آمد و بموجب این آگهی به کلیه مالكین و مجاورین اعلام میگردد تا 
در روز و ساعت مقرر در محل حضور یابند و اعتراضات مالكین و مجاورین مطابق ماده 
20 قانون ثبت از تاریخ تنظیم صورتمجلس تحدید حدود و فقط تا )30( روز پذیرفت 
خواهد شد و معترض طبق ماده ۸۶ آیین نامه قانون ثبت باید از تاریخ تسلیم اعتراض 
به این اداره، ظرف یکماه دادخواست خود را به مرجع ذیصلاح قضائی تسلیم و گواهی 
تقدیم دادخواست را اخذ و به این واحد ثبتی ارائه نماید، در غیر اینصورت متقاضی ثبت 
یا نماینده قانونی وی میتواند به دادگاه مربوطه مراجعه و گواهی عدم تقدیم دادخواست 
را دریافت و به اداره ثبت تسلیم نماید و اداره ثبت بدون توجه به اعتراض عملیات ثبتی 
را با رعایت مقررات ادامه میدهد. تاریخ انتشار: 1400/10/26 مهدی شبان- رئیس 

منطقه ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان 1257041/م الف
آگهی تحدید حدود اختصاصی

3026-1- شماره نامه: 140085602024012303   چون تحدید حدود ششدانگ 
یک باب خانه پلاک 4786/693 واقع در بخش 5 ثبت اصفهان که طبق پرونده ثبتی 
به نام آقای صفرعلی مرادی محمدزاده فرزند رمضان در جریان ثبت است و به علت 
عدم حضور متقاضی ثبت به عمل نیامده اینک بنا به دستور قسمت اخیر ماده 15 
قانون ثبت و طبق تقاضای نامبرده تحدید حدود پلاک مرقوم در روز چهارشنبه مورخ 
1400/11/20 ساعت 9 صبح در محل شروع و به عمل خواهد آمد لذا به موجب این 
آگهی به کلیه مجاورین اخطار می گردد که در روز و ساعت مقرر در این آگهی در 
محل حضور یابند و اعتراضات مالکین یا مجاورین مطابق ماده 20 قانون ثبت از تاریخ 
تنظیم صورت مجلس تحدیدی تا 30 روز پذیرفته خواهد شد و طبق تبصره 2 ماده 
واحده قانون تعیین تکلیف پرونده های معترضی ثبت معترضین ظرف مدت یک ماه از 
تاریخ تسلیم اعتراض به این اداره با تقدیم دادخواست به مرجع ذیصلاح قضائی گواهی 
تقدیم دادخواست را اخذ و به این اداره تسلیم نمایید. تاریخ انتشار: 1400/10/26 مهدی 

شبان- رئیس منطقه ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان 1260043/م الف

هیات موضوع قانون تعیین تكلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

هیات   1400/10/2 مورخ  شماره 1400۶0302007004۶51  رای  برابر   -1-2820
سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  اول 
رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک فلاورجان تصرفات مالکانه بلامعارض 
متقاضی خانم مهری حیدری قهساره فرزند حسین بشماره شناسنامه 1432 و کد 
ملی 129097۸727 صادره از اصفهان در ششدانگ یک باب خانه به مساحت 3۸0 
متر مربع پلاک 29 و 30 فرعی از ۶۶7 اصلی واقع در بلوار شفق اصفهان خریداری 
رسمی از مالک رسمی محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو 
نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت 
دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از 
تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است 
 در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت 

صادر خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول: 1400/10/11 تاریخ انتشار نوبت دوم: 1400/10/26 محمدعلی 

ناظمی اشنی- رئیس ثبت اسناد و املاك فلاورجان 1250321/م الف
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده ۱۳ آیین نامه اجرایی قانون تعیین 

تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
2825-1- برابر آراء صادره هیئت موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی لنجان تصرفات مالکانه و بلامعارض 
متقاضی ذیل محرز گردیده است. لذا مشخصات متقاضی و املاک مورد تقاضا به شرح 
زیر به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز در روزنامه های تعیین شده 
توسط اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی لنجان آگهی می شود در صورتی که اشخاص 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند، می توانند از تاریخ انتشار 
اولین آگهی به مدت 2 ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد و املاک لنجان تسلیم 
و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به 
مرجع صالح قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم 

وصول اعتراض، طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
رمضانعلی  آقای   1400/09/29 مورخ   1400۶030201500147۶ شماره  رای   -1
عطائی فرزند خدامراد نسبت به سه دانگ مشاع از ششدانگ یکباب خانه به مساحت 
234/40 مترمربع مفروز از پلاک 10۶- اصلی واقع در کمال آباد لنجان بخش 9 ثبت 

اصفهان مع الواسطه خریداری شده از مالک رسمی محمد جعفری ریزی .
2 - رای شماره 1400۶0302015001477 مورخ 1400/09/29 خانم فاطمه عطائی 
کچوئی فرزند عیدی محمد نسبت به سه دانگ مشاع از ششدانگ یکباب خانه به 
مساحت 234/40 مترمربع مفروز از پلاک 107 - اصلی واقع در کمال آباد لنجان 
بخش 9 ثبت اصفهان مع الواسطه خریداری شده از مالک رسمی محمد جعفری 

ریزی .
تاریخ انتشار نوبت اول : روز شنبه مورخ 1400/10/11 تاریخ انتشار نوبت دوم : روز 
یکشنبه مورخ 1400/10/26 مصطفی شمسی - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک لنجان 

1249123/ م الف
هیات موضوع قانون تعیین تكلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 

فاقد سند رسمی
آگهی ماده 3 قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 

ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
2828-1- برابر رای شماره 2۶۸2 مورخ 1400/9/1 هیات اول موضوع قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه 
ثبت ملک جنوب اصفهان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی، مالکیت خانم مهری 
سلمانی پور کرویه به شناسنامه شماره 47 کدملی 11997499۸2 صادره شهرضا فرزند 
عیدی محمد در دو دانگ مشاع از ششدانگ یکباب خانه به مساحت 150/73 مترمربع 
مفروزی از پلاک شماره 131 فرعی از 44۸3 اصلی واقع در اصفهان بخش 5 حوزه 
ثبت ملک جنوب اصفهان به موجب بیع نامه عادی و مع الواسطه از طرف آقای سیف 
اله دهخدا )مالک رسمی( خریداری شده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو 
نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت 
دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از 
تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است 
در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت 

صادر خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول: 1400/10/11 تاریخ انتشار نوبت دوم: 1400/10/26 مهدی 

شبان- رئیس ثبت اسناد و املاک منطقه جنوب اصفهان 1251973/م الف
آگهی فقدان سند مالکیت

3032-1- نظر به اینکه آقای نعمت اله صفری با وکالت از سعید رحمانی به استناد دو 
برگ استشهادیه محلی که هویت و امضاء شهود رسماً گواهی شده مدعی است که 
سند مالکیت به شماره سریال 898168 مربوط به تمامت ششدانگ پلاک 137/16 
فرعی واقع در بخش 8 ثبت اصفهان که در صفحه 589 دفتر 4 متمم – املاک بخش 
8 ثبت اصفهان ذیل ثبت شماره 8187 به نامش ثبت و صادر و تسلیم گردیده طبق 
اعلام مالک بعلت نامعلوم مفقود شده است و درخواست صدور سند مالکیت المثنی 
نموده لذا برابر ماده 120 اصلاحی آئین نامه قانون ثبت آگهی می شود که هر کس 
مدعی انجام معامله غیر از آنچه در این آگهی ذکر شده نسبت به آن یا وجود سند 
مالکیت مزبور نزد خود باشد از تاریخ انتشار این آگهی تا 10 روز به این اداره مراجعه و 
اعتراض خود را کتبا ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله تسلیم نماید تا مراتب 
صورتمجلس و اصل آن به ارائه کننده مسترد گردد. اگر ظرف مهلت مقرر اعتراضی 
نرسد یا در صورت اعتراض اصل سند ارائه نشود المثنای سند مالکیت مذکور صادر و به 
متقاضی تسلیم خواهد شد. رئیس اداره ثبت اسناد و املاک مبارکه- مظاهر نصرالهی 

1260724/م الف
آگهی فقدان سند مالکیت

3033-1- نظر به اینکه آقای نعمت اله صفری با وکالت از سعید رحمانی به استناد دو 
برگ استشهادیه محلی که هویت و امضاء شهود رسماً گواهی شده مدعی است که 
سند مالکیت به شماره سریال 898167 مربوط به تمامت ششدانگ پلاک 137/14 
فرعی واقع در بخش 8 ثبت اصفهان که در صفحه 578 دفتر 4 متمم – املاک بخش 
8 ثبت اصفهان ذیل ثبت شماره 8187 به نامش ثبت و صادر و تسلیم گردیده طبق 
اعلام مالک بعلت نامعلوم مفقود شده است و درخواست صدور سند مالکیت المثنی 
نموده لذا برابر ماده 120 اصلاحی آئین نامه قانون ثبت آگهی می شود که هر کس 
مدعی انجام معامله غیر از آنچه در این آگهی ذکر شده نسبت به آن یا وجود سند 

مالکیت مزبور نزد خود باشد از تاریخ انتشار این آگهی تا 10 روز به این اداره مراجعه و 
اعتراض خود را کتبا ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله تسلیم نماید تا مراتب 
صورتمجلس و اصل آن به ارائه کننده مسترد گردد. اگر ظرف مهلت مقرر اعتراضی 
نرسد یا در صورت اعتراض اصل سند ارائه نشود المثنای سند مالکیت مذکور صادر و به 
متقاضی تسلیم خواهد شد. رئیس اداره ثبت اسناد و املاک مبارکه- مظاهر نصرالهی 

1260709/م الف

آگهی تغییرات شرکت حافظان حریم پارسیان سهامی خاص 
به شماره ثبت 36135 و شناسه ملی 10980283037

ذیل  تصمیمات   1400/10/04 مورخ  مدیره  هیئت  صورتجلسه  استناد  به 
اتخاذ شد : اسکندر ترابی فارسانی به شماره ملی 4679349565 به سمت 
رئیس هیئت مدیره -نوشین ورادی اصفهانی به شماره ملی 1285000196 
به سمت نایب رئیس هیئت مدیره -محمدتقی جابری خوزانی به شمارملی 
1141494264 به سمت عضو هیئت مدیره -محمدرضا جابری خوزانی به 
شماره ملی 1285928261 به سمت مدیرعامل )خارج از اعضا(- آرش ترابی 
فارسانی به شماره ملی 1292291631 به سمت قائم مقام مدیرعامل به مدت 
دوسال انتخاب شدند.کلیه اسناد و اوراق بهادار و تعهدآور شرکت از قبیل چک ، 
سفته ، بروات ، قراردادها و عقوداسلامی با امضاء مدیرعامل یا قائم مقام هیئت 
مدیره و رئیس هیئت مدیره همراه با مهر شرکت معتبر می باشد. اداره کل ثبت 
اسناد و املاک استان اصفهان اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری 

اصفهان )1260056(

آگهی تغییرات شرکت زرین کولاک زاینده رود 
سهامی خاص به شماره ثبت 1899 و شناسه ملی 

10260614050
العاده مورخ  به استناد صورتجلسه مجمع عمومی عادی بطور فوق 
1400/09/29 محسن یزدانی کچوئی بشماره ملی 1171053010 - 
وحید کرم پور بشماره ملی 2991597811 - رضا حسنی کیا بشماره 
ملی1751183092 بعنوان اعضای اصلی هیئت مدیره برای مدت 2 
سال انتخاب گردیدند . سعید محمدرضائی بشماره ملی 1171049463 
و حسین عباسی جوزدانی بشماره ملی 1080278133بترتیب بعنوان 
بازرس اصلی و علی البدل شرکت برای مدت یکسال انتخاب گردیدند 
. روزنامه اصفهان امروز برای چاپ آگهیهای شرکت تعیین گردید. 
اداره کل ثبت اسناد و املاک استان اصفهان مرجع ثبت شرکت ها و 

موسسات غیرتجاری لنجان )1259842(

آگهی تغییرات شرکت حافظان حریم پارسیان 
سهامی خاص به شماره ثبت 36135 و شناسه ملی 

10980283037
 1400/10/04 مورخ  عادی  عمومی  مجمع  صورتجلسه  استناد  به 
تصمیمات ذیل اتخاذ شد : اعضای هیات مدیره عبارتند از اسکندر ترابی 
فارسانی به شماره ملی 4679349565 -محمدتقی جابری خوزانی به 
شماره ملی 1141494264 -نوشین ورادی اصفهانی به شماره ملی 
1285000196 برای مدت دوسال انتخاب شدند. فاطمه بیگم اشرفی 
خوزانی به شماره ملی 1090915047 به سمت بازرس اصلی -مریم 
درویشی به شماره ملی 1092194908 به سمت بازرس علی البدل 
برای مدت یکسال مالی انتخاب شدند. روزنامه کثیرالانتشار اصفهان 
امروز جهت نشر آگهی های شرکت انتخاب شد. اداره کل ثبت اسناد 
و املاک استان اصفهان اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری 

اصفهان )1260057(

  قفسه
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اقتصاد

آیین گرامیداشت بیست و نهمین سالروز افتتاح شرکت 
فولاد مبارکــه، با حضور محمدیاســر طیب نیا، مدیرعامل 
شرکت فولاد مبارکه، معاونین، جمعی از مدیران، کارکنان و 
مدیران عامل شرکت های زیرمجموعه فولاد مبارکه برگزار 
و هم زمان نیز به صورت آنلایــن در فضای مجازی پخش 

گردید.
به گزارش اصفهان امروز، محمدیاسر طیب نیا مدیرعامل 
فولاد مبارکه در این آیین ضمن تبریک ســالروز افتتاح این 
شــرکت اظهار کرد: امروز برای خانــواده فولاد مبارکه روز 
مهمی است، چراکه کلنگ احداث مجموعه در دی ماه 13۶0 
به زمین زده شــد و نهایتا این شــرکت در 23 دی ماه سال 

1371 به بهره برداری رسید.
وی افــزود: فولاد مبارکه با همــت فولادمردان، روحیه 
جهادی و اراده آهنین آنان شکل گرفت و ما امروز میراث دار 
آن ها هستیم. این مجموعه افتخارات زیادی داشته، اما برای 
بقــای این افتخارات نیازمند یک حرکت جدید و یک اتفاق 

بزرگ هستیم.
مدیرعامل فولاد مبارکه با بیان اینکه امروز فولاد مبارکه 
به الگوی ملی بنگاه داری تبدیل شده است، خاطرنشان کرد: 
همچنــان که فولاد مبارکه طی دهه های گذشــته موجب 
اتفاقات خوب بوده اســت، امروز هم باید منشأ اتفاق بزرگ 

دیگر شود.
Á  انسان های بزرگی در شکل گیری فولاد مبارکه

نقش داشته اند
وی اذعان داشــت: فولاد مبارکه صرفــا یک کارخانه 
نیست و در گذر سال های گذشته به منشأ تحولات بنیادین 
در اقتصاد و صنعت کشــور مبدل شده است. اگر بخواهیم 
فولاد مبارکه تا 50 ســال آینده همچنان سرآمد باشد، باید 
رمز موفقیتمان در 3 دهه گذشــته را مرور کنیم و جایگاه و 

مسیرمان را برای 50 سال آینده ترسیم نماییم.
طیب نیا اضافه کرد: داشتن چشم انداز توسعه کمّی و حفظ 
ســهم تولید فولاد کشور برای فولاد مبارکه کافی نیست و 
باید برای افق های دیگری برنامه ریزی کنیم؛ ما باید در ابعاد 
مختلف، توسعه کشور را رقم بزنیم و در این خصوص سرمایه 

انسانی نخستین محور موفقیت فولاد مبارکه است.
مدیرعامل فولاد مبارکه ادامه داد: نیروی انسانی کارآمد، 
نظام مشارکتی و بهبود مســتمر، داشتن چشم انداز متعالی، 
برنامه محور بودن، حرکت دقیق براســاس برنامه، بســیج 
همگانی نیروها در برنامه ریزی و نظام های تحولی مشارکت، 
در کنار روحیه جهــادی، انقلابی و انگیزه و نیت پاک الهی 

کارکنان باعث شده فولاد مبارکه در این نقطه قرار بگیرد.
طیب نیا با بیان اینکه انسان های بزرگی در شکل گیری 
فولاد مبارکه نقش داشــته اند، افزود: یکی از رموز موفقیت 
فولاد مبارکه این است که در آن انسان هایی با افکار بزرگ 

وجود داشته اند.
مدیرعامل فولاد مبارکه با بیان اینکه این ســرزمین از 
قرون گذشــته تاکنون مهد صنعت بوده است، ادامه داد: اگر 
بخواهیم ایــن راه را ادامه دهیم و حافظ بقای فولاد مبارکه 
باشــیم، باید اهداف بزرگی را دنبال کنیم. شــرایط عمومی 
کشور از لحاظ صنعتی و اقتصادی به ویژه در صنعت فولاد، 

در شرایط مطلوبی قرار دارد و کارهای زیربنایی بسیاری انجام 
شده است.

وی تصریح کرد: بهره برداری از معادن سنگ آهن و منابع 
گازی و ســابقه دیرینه در صنعت فولاد از 50 سال گذشته 
تاکنون شــرایطی را ایجاد کرده که این صنعت به یکی از 
صنایع موفق کشور تبدیل شود، اما اگر امروز به درستی عمل 

نکنیم، همین موفقیت ها نتیجه عکس خواهد داد.
Á نقش مهم فولاد مبارکه در تولید ناخالص ملی

محمد یاسر طیب نیا با بیان اینکه برنامه تولید 55 میلیون 
تن تولید فولاد برای افق 1404 کشــور در نظر گرفته شده 
اســت، گفت: فولاد مبارکه از تولید 2.5میلیون تنی ابتدای 

راه اندازی به 10 میلیون تن فعلی رسیده است.
مدیرعامل فولاد مبارکه، ورود شرکت های معدنی به تولید 
فولاد را قابل توجه دانست و گفت: تحریم های بین المللی و 
محدودیت های موجود بر اهمیــت و جایگاه فولاد مبارکه 
در رشــد اقتصادی کشور افزوده است. وی با اشاره به سهم 
یک درصدی فولاد مبارکه در تولید ناخالص کشور بیان کرد: 
امروزه بیشتر از نام کشورها، نام صنعت ها و بنگاه ها شنیده و 
شناخته می شــود و درآمد بعضی از این بنگاه ها و شرکت ها 
به مراتب از کل اقتصاد کشور ما و درآمد نفتی ما بیشتر است. 
ما با چنین دنیایی مواجهیم و اگر قرار باشــد در کشور این 

گام ها برداشته شود، چه صنعتی بهتر از فولاد مبارکه است؟
مدیرعامل فولاد مبارکه همچنین افزود: اگر کشور اسکله 
بزرگ نیاز دارد و اگر شبکه ریلی توسعه بیشتری می خواهد، 
فولاد مبارکه باید برای این موضوع فکر و اقدام کند. صنایع 
بزرگ مانند فولاد مبارکه باید این کارها را انجام دهند و این 
در حالی است که شرکت هایی بقا پیدا می کنند که در توسعه 

تکنولوژی فعال هستند.
Á فولاد مبارکه پاک ترین صنعت کشور است

وی در ادامه بیان داشــت: توسعه مداوم کمّی، کیفی و 
متوازن، تکنولوژی، نوآوری و توسعه پایدار، سرلوحه کار فولاد 

مبارکه در گام دوم انقلاب اسلامی است؛ تولید محصولات 
جدید با همت متخصصان داخلی این شرکت باعث افتخار 
ماست، اما متأسفانه امروز هم راستا با هدف گیری های دشمن، 
یک موج صنعت ستیزی در کشور به راه افتاده است، صنعتی 

که نجات بخش اقتصاد کشور است.
مدیرعامل فولاد مبارکه ضمن بیان اینکه بســیاری از 
صنایع الزامات توسعه یافتگی را به موقع رعایت نکردند گفت: 
متأســفانه برخی، بحران های آلودگی و کم آبی را به گردن 
صنعت می اندازند؛ درحالی که این موضوع، خلاف واقع است 
و این در حالی اســت که در ابتدای دی ماه امسال و در اوج 
آلودگی سایر شــهرها، هوای پاک شهر مبارکه نشان دهنده 
عدم آلایندگی فولاد مبارکه بود.طیب نیا با بیان اینکه فولاد 
مبارکه پاک ترین صنعت کشور است، تأکید کرد: ما باید در 
این حوزه الگوی صنعت سبز در کشور باشیم و نشان دهیم 
که صنعت می تواند دوستدار محیط زیست باشد؛ باید نشان 
دهیم که می توانیم مزایای صنعت را داشته باشیم و معایب 
آن را حذف کنیم. اکنون تمامی خروجی های فولاد مبارکه 
به صورت شبانه روزی در حال پایش لحظه ای است و نتایج 
نشان می دهد که برخی از این مقادیر که ثبت شده حتی از 

استانداردهای محیط زیست بالاتر است.
وی در خصوص توســعه سرمایه انســانی که یکی از 
مهم ترین ارکان مجموعه فولاد مبارکه است نیز گفت: باید 
بگوییم که نخستین محور توســعه، توسعه سرمایه انسانی 
اســت. اگر امروز به جایی رسیده ایم به دلیل سرمایه انسانی 
ماست. هرگاه ازنظر فرهنگ سازمانی، روحیه کاری و جهادی 
به جایی رسیدیم که در دنیا سرآمد باشیم، آنگاه می توانیم با 
فولادســازان و بنگاه های بزرگ اقتصادی جهانی به رقابت 

بپردازیم و باید قبل از هر چیز این اتفاق بیفتد.
Á  با محدودیت 60 درصدی مصرف گاز مواجه

شده ایم
مدیرعامل فولاد مبارکه در ادامه با بیان اینکه همه باید 

متوجه شــوند که کار درست چیســت و در همان جهت با   
روش درســت کار کنند، بیان داشت: باید حواشی را از فولاد 
مبارکه دور کنیم؛ علاوه بر این، هم درســت کار کنیم و هم 

نیت خود را درست کنیم.
وی با اشاره به ضرورت الگو بودن فولاد مبارکه در همه 
جایگاه ها اظهار کرد: فولاد مبارکــه در حوزه انرژی باید به 
فکر مصرف بهینه، صرفه جویی و افزایش میزان تولید باشد؛ 
علاوه بر این، هر یک از ما به عنوان یک شهروند، باید الگوی 

مصرف انرژی را در زندگی خود پیاده  سازیم.
طیب نیا با بیان اینکه با محدودیت بیش از ۶0 درصدی 
مصرف گاز مواجه شده ایم، گفت: مصرف روزانه گاز خانگی 
در استان اصفهان به ۶0 میلیون مترمکعب رسیده و این در 
حالی است که اگر تنها ۶ میلیون مترمکعب گاز به میزان گاز 
اختصاص یافته به فولاد مبارکه اضافه می شــد، این صنعت 
می توانست ظرفیت تولید خود را کامل کند. خسارت ناشی از 
کمبود گاز موردنیاز در فولاد مبارکه بیش از 10 هزار میلیارد 

تومان است.
وی خاطرنشــان کرد: وقتی از ضرورت فرهنگ سازی 
صحبت می کنیم، نتیجه اش این است که به این نکته توجه 
داشــته باشــیم که با صرفه جویی 5 تا 10 درصدی گاز در 
مصرف خانگی می توان کمبود گاز صنایع را جبران کرد که 
ما به عنــوان خانواده بزرگ فولاد مبارکه باید مروج فرهنگ 

صرفه جویی در مصرف انرژی باشیم.
مدیرعامل فولاد مبارکه افزود: هریک از کارکنان شرکت 
فولاد مبارکه در هر جایگاهی باید بهترین باشــند تا بتوان 
تحول بزرگی را رقم زد؛ این یعنی هر کسی سعی کند تغییری 
هرچند کوچــک در خود ایجاد کند. اگر این اصل را رویکرد 
خود قرار دهیم، شاهد ایجاد تحول بزرگی در کشور خواهیم 
بود. باید ایمان داشته باشیم که رسیدن به قله های پیشرفت 
در توان ما هســت و باید بــا همت بلند و روحیه جهادی به 

آن ها برسیم.

شرکت های قدیمی فولاد را رها 
نکنیم

با  نباید  گفت:  مجلس  اقتصادی  کمیسیون  عضو 
قدیمی  شرکت های  فولادی،  جدید  سرمایه گذاری های 
فولاد همچون ذوب آهن و فولادمبارکه را که در گذشته 
در  طغیانی  مهدی  کنیم.  رها  را  کرده اند،  سرمایه گذاری 
گفت وگو با ایسنا، با تأکید بر ضرورت حمایت از تولیدکنندگان 
مصالح ساختمانی همچنین فولادی ها، اظهار کرد: دولت باید 
برای تأمین مواد اولیه و سنگ آهن مورد نیاز فولادسازان 
تدبیری بیندیشد. وی با بیان اینکه متأسفانه شرکت های 
معدنی امروز در زنجیره فولاد توسعه پیدا کرده اند، افزود: این 
در حالی است که شرکت های قدیمی همچون ذوب آهن 
اولیه  مواد  تأمین  مشکلات  دچار  اکنون  مبارکه  فولاد  و 
شده اند، بنابراین ضروت دارد دولت برای تامین مواد اولیه 
نماینده  دهد.  انجام  را  لازم  اقدامات  قدیمی  فولادسازان 
مردم اصفهان در مجلس توضیح داد: متأسفانه شاهد ورود 
معادن به حوزه فولادسازی هستیم در حالی که صنایع معدنی 
باید در حیطه خود توسعه پیدا کنند، اما ورود معدنی ها به 
حوزه فولاد، تولیدکنندگان بزرگ فولادی کشور همچون 
ذوب آهن و فولاد مبارکه را دچار مشکل کرده است. نباید 
با سرمایه گذاری های جدید فولادی، شرکت های قدیمی 
فولاد همچون ذوب آهن و فولادمبارکه را که در گذشته 
با  کنیم. طغیانی همچنین  رها  را  سرمایه گذاری کرده اند 
اساسی  قانون  اصل 44  سیاست  اجرای  اینکه  بر  اعتقاد 
باعث مشکلاتی برای فولادسازان از جمله فولاد مبارکه و 
ذوب آهن ایجاد شد، گفت: متأسفانه این سیاست باعث قطع 
زنجیره تأمین مواد اولیه آنها شد و این امر به شرکت های 
بالادستی یعنی شرکت های استخراج ماده معدنی منتقل 
شد و آنها نیز با توسعه زنجیره خود، در نهایت باعث ایجاد 
مشکل تأمین مواد اولیه تولیدکنندگان فولادی شد. وی با 
تأکید بر ضرورت تأمین مواد اولیه مورد نیاز شرکت های 
فولادی همچون ذوب آهن و فولادمبارکه، اظهار کرد: حل 
مشکل مواد اولیه شرکت های فولادی تنها نباید معطوف 
به طرح های مسکن باشد و نباید حوزه تولید شرکت های 
فولادی همچون ذوب آهن در بخش های مختلف معطل 
مواد اولیه بماند. باید توجه داشت که فارغ از طرح جهش تولید 
مسکن، محصولاتی همچون میلگرد، ورق، آهن، ریل و ... 

در صنایع و طرح های توسعه ای کشور مورد استفاده است.

فزایش 7۹ درصدی پرداخت 
تسهیلات در بانک صنعت و 

معدن
رئیس هیأت مدیره بانک صنعت و معدن اظهار کرد: 
میزان پرداخت های بانک صنعت و معدن در 9ماهه امسال 
79 درصد رشد داشته و وصول مطالبات نیز در همین 
مدت 59 درصد افزایش یافته است. به گزارش ایبِنا، اصغر 
پاک طینت گفت: صدور ضمانتنامه های ریالی به میزان 
27 درصد بیشتر از دوره 9 ماهه سال گذشته است. این 
مدیر ارشد بانکی تصریح کرد: سهم بیشتری از پرداختی ها 
برای تأمین سرمایه در گردش بوده که بیانگر توجه و 
اولویت دهی به تأمین منابع بنگاه های تولیدی برای فراهم 
کردن مواد اولیه مورد نیاز است تا هیچ واحد تولیدی با 
کاهش ظرفیت و یا توقف تولید مواجه نشود؛ البته حمایت 
ما از ایجاد واحدهای دانش محور و صادرات گرا و تکمیل 
واحدهای نیمه تمامی که پیشرفت فیزیکی بالایی دارند، 
ادامه دارد. وی تصریح کرد: کاهش وصول مطالبات بانکی، 
کندی جریان نقدینگی در اقتصاد، عدم تخصیص به موقع 
و بهینه منابع به شبکه تولید، افزایش بیکاری و در نهایت 
رکود اقتصادی را به دنبال خواهد داشت؛ بنابراین مسأله 
وصول مطالبات، موضوعی است که باید با جدیت بیشتری 
در مورد آن اقدام کنیم. پاک طینت ادامه داد: خوشبختانه در 
بانک صنعت و معدن، وصول مطالبات با توجه به شرایط 
اقتصادی، نوسان های قیمتی و ارزی و امهال، رشد قابل 
توجهی داشته و 59 درصد افزایش یافته است. رئیس هیأت 
مدیره بانک صنعت و معدن یادآور شد: برخی از مسائلی که 
باعث بروز معوقات در بانک ها می شود در اختیار مدیران و 
کارکنان شبکه بانکی است که با برنامه ریزی و آموزش و 
ایجاد سازوکارهای منطقی و بهره گیری از شیوه های نوین 
اعتبارسنجی، می توان شرایط را بهتر کرد. تفویض اختیار 
به شعب و افزایش حدود اختیارات آنان و همچنین تعامل 
مناسب با مشتریان، عوامل دیگری است که در کاهش 
مطالبات غیر جاری این بانک در 9 ماهه امسال مؤثر بوده 

است.

با ارتقاء خدمات بانکداری 
الکترونیک رفاه مشتریان 

افزایش می یابد
مدیرعامل بانک قرض الحسنه مهرایران، از برنامه های 
مدون بانک برای گسترش خدمات بانکداری الکترونیک 
خبر داد. به گزارش ایبِنا به نقل از روابط عمومی بانک 
قرض الحسنه مهر ایران، سعید شمسی نژاد در سفر خود 
به مشهد مقدس، در نشستی با روسا و معاونان شعب و 
دایره های ستادی استان از عزم جدی بانک برای گسترش 
خدمات الکترونیک خبر داد و بر اهمیت این حوزه در ایجاد 
رفاه بیشتر برای مردم و کاهش شلوغی شعب تاکید کرد. 
وی با اشاره به فضای محدود شعب و تعداد زیاد مشتریان 
بیان داشت: تنها راه حل این مشکل بالا بردن سطح کیفی 
و کمی خدمات بانکداری الکترونیک است تا مشتریان 
بتوانند امور مالی و بانکی خود را از راه دور انجام داده و به 
شعب مراجعه نکنند. وی افزود: باید جذابیت را در بخش 
بانکداری الکترونیک افزایش داد تا مشتریان برای استفاده 
از این بستر ترغیب شوند. تخصیص امتیاز بیشتر در هنگام 
اخذ تسهیلات برای این دسته از افراد می تواند یکی از 

روش های ایجاد جذابیت باشد. 

   خبر   خبر

تأمین انرژی؛ نگرانی صنایع 
کوچک در اصفهان

مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی استان اصفهان 
گفت: نگرانی امروز صنایع کوچک مربوط به تأمین انرژی 
برق در فصل تابستان و تامین گاز در زمستان است که 
در  بگی  محمدجواد  شوند.  مشکل  دچار  آنها  شده  باعث 
حاشیه نشست هم اندیشی و بررسی مشکلات صنعتگران 
شهرستان نجف آباد در گفت وگو با ایسنا، درباره مشکلات 
صنعت گران  امروز  نگرانی  کرد:  اظهار  کوچک،  صنایع 
اینکه  بیان  با  وی  است.  انرژی  تأمین  به  مربوط  بیشتر 
در  آنچه  نجف آباد  صنعتی  شهرک های  زیرساخت های 
تأکید  است،  فراهم شده  بوده،  تعهد شهرک های صنعتی 
کرد: نگرانی های مربوط به تأمین برق در فصل تابستان و 
تأمین گاز در زمستان، صنایع را دچار مشکل کرده است. 
اصفهان  استان  صنعتی  شهرک های  شرکت  مدیرعامل 
قالب  در  صنعت گران  که  است  این  پیشنهادمان  گفت: 
کنسرسیوم شرکت های سرمایه گذاری خود نسبت به ایجاد 
نیروگاه های برق دی جی به همراه نیروگاه های تولید برق 
تجدیدپذیر اقدام کنند تا علاوه بر کمک به صنعت برق 
کشور نیز در محل بتوانند برق مورد نیاز خود را تأمین کنند. 
شهرک های  گاز  سوخت  تأمین  در  نگرانی ها  درباره  وی 
صنعتی در فصل زمستان، تأکید کرد: به طور قطع اگر در 
تأمین برق از طریق انرژی های تجدیدپذیر به خودکفایی 
در  برق  مصرف  طریق  از  می توان  را  گرمایش  برسیم، 
زمستان تأمین کرد و گاز استحصالی را در مصارف دیگر 

به کار ببریم.

رونمایی از طرح های کارت 
هدیه جدید بانک دی

11 طرح جدید »کارت هدیه« بانک دی رونمایی شد. 
به  دی،  بانک  عمومی  روابط  از  نقل  به  ایبِنا  گزارش  به 
منظور تنوع بخشی و پاسخگویی به تقاضاهای مشتریان، 
کارت های هدیه جدید در 11 طرح با موضوعات تحویل 
سال نو، اعیاد و مناسبت های مذهبی و ملی نظیر روز پدر، 
روز معلم، روز مادر و کارت کودک با طرح ها و رنگ های 
متنوع در کلیه شعب بانک دی در دسترس مشتریان قرار 
گرفته است. همچنین تعدادی کارت هدیه با موضوع ترویج 
فرهنگ ایثار نیز در اختیار شعب بانک دی قرار گرفته است. 
با ارائه این کارت ها تعداد طرح های کارت هدیه بانک دی 
به 49 عدد رسید که امکان انتخاب بیشتر برای مشتریان 
دی  بانک  مشتریان  است.  آورده  فراهم  را  متقاضیان  و 
می توانند علاوه بر انتخاب طرح مورد نظر خود این کارت ها 

را تا سقف 20 میلیون ریال خریداری و اهدا کنند.

ماجرای کارت یارانه نان
با توجه به برخی ابهامات مطرح شده درباره کارت یارانه 
نان و واکنشی که سازمان برنامه و بودجه به این موضوع 
داشته، ظاهرا قرار است متقاضی خرید نان با همان کارتی 
اما  دهد  انجام  نیز  را  پرداخت  می کند،  دریافت  یارانه  که 
به گزارش  بود.  پرداخت و دریافت متفاوت خواهد  میزان 
اعلام  دولت  تومانی،   4200 ارز  حذف  جریان  در  ایسنا، 
کرده بود که در ابتدا به حذف یارانه نهاده ها ورود می کند 
و در ادامه گندم و دارو در دستور کار است که  در همین 
رابطه اعلام  مسئولان سازمان برنامه و بودجه درباره کارت 
مروری  ولی  کرد  ایجاد  متفاوتی  برداشت های  نان،  یارانه 
و  بودجه  و  برنامه  سازمان  مسئولان  قبلی  اظهارات  بر 
یارانه  تا حدودی جریان کارت  این سازمان،  تازه  واکنش 
را مشخص می کند. پیش تر میرکاظمی - رئیس سازمان 
برنامه و بودجه -در این رابطه اعلام کرده بود که تمرکز 
مورد  در  و   نهاده هاست  ارز 4200  بر حذف  دولت  فعلی 
دارو و نان در فاز دوم و بسته به مصوبه مجلس تصمیم 
گیری خواهد کرد. طبق توضیح وی، اگر کسی در نانوایی 
خرید نان انجام دهد، با کارت یارانه ای که در اختیار دارد، 
نانوا قیمت جدید  آن را حساب می کند؛ به طوری که به 
پرداخت خواهد شد اما از خریدار همان قیمت قبلی کسر 
می شود. رئیس سازمان برنامه و بودجه این را هم گفته بود 
که راه اندازی سامانه مربوطه بین بانک مرکزی و وزارت 
اقتصاد در حال بررسی است و در صورت نهایی شدن اجرا 
خواهد شد. این در شرایطی است که در تازه ترین واکنش به 
این موضوع، روابط عمومی سازمان برنامه بودجه نیز اعلام 
کرده که نه قرار است کارت نان صادر شده و نه کوپنی 
در دستور کار قرار گیرد بلکه اگر طرح نهایی شود، فقط 
مصرف کننده نهایی با همان کارتی که یارانه می گیرد، نان 
یارانه ای هم خواهد خرید. در حال حاضر گندم، جو، ذرت، 
کنجاله سویا، روغن خام و دانه های روغنی به همراه بخشی 
از دارو، تجهیزات و ملزومات پزشکی با ارز ترجیحی وارد 
در  نشان می دهد که  گزارش های گمرک  ایران می شود. 
9 ماهه امسال حدود 11.1 میلیارد دلار از این اقلام با ارز 
4200 تومانی وارد شده است که بیش از 57 درصد آن به 

نهاده های جو، ذرت و کنجاله سویا اختصاص دارد.

جزئیات شرایط پرواز به 
انگلیس و لبنان اعلام شد

سخنگوی سازمان هواپیمایی کشوری جزییات شرایط 
و پروتکل های کرونایی برای سفرهای هوایی به انگلستان 
و لبنان را اعلام کرد. میراکبر رضوی در گفت وگو با ایسنا، 
اظهار کرد:  انگلیس  و  لبنان  به  درباره شرایط جدید سفر 
سازمان هواپیمایی کشوری نحوه ورود مسافران به کشور 
سوی  از  شده  صادر  دستورالعمل های  آخرین  براساس  را 
وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی در زمینه کنترل 
و جلوگیری از شیوع ویروس کرونا، نظارت و به طور مداوم 
شرایط پروتکل های بهداشتی را به شرکت های هواپیمایی 

و مبادی ورودی کشور اعلام می کند.

رییس سازمان صمت اصفهان عنوان کرد

حضور در نمایشگاه های بین المللی، فرصتی برای معرفی قابلیت های اصفهان 
رییس سازمان صنعت، معدن و تجارت اصفهان گفت: 
حضور در نمایشــگاه های بین المللــی و تخصصی بهترین 
فرصت برای معرفی ظرفیت ها و قابلیت های صادراتی این 

استان در زمینه های مختلف است.
ایرج موفق در گفت وگو با ایرنا افزود: در شرایط اقتصادی 
امروز و تحریم ها، بهترین فرصت داد و ستد با همسایگان 
و برقراری ارتباطات تجاری و اقتصادی متناسب با نیازهای 

طرفین است.
به گفته وی، اصفهان از ظرفیت های بالایی در مصالح 
ســاختمانی برخوردار و در این زمینه بسیار فعال است که 
برگزاری پاویون تخصصی مصالح ســاختمانی این استان 
در نمایشــگاه عمان 2022 فرصتی بــرای معرفی مصالح 

ساختمانی اصفهان به کل جهان است.
وی ادامه داد: کشــور عمان هیچگونه ممنوعیتی برای 

تبادل تجاری با کشــورهای جهان ندارد و ارتباطات خیلی 
خوبی با جمهوری اســلامی ایران دارد که این امر فرصتی 

برای افزایش صادرات استان اصفهان محسوب می شود.
رییس ســازمان صنعــت، معدن و تجــارت اصفهان 
گفت: در صورت فراهم کــردن زمینه های حضور تجار و 
تولیدکنندگان اصفهانی و در نظر گرفتن مشوق های لازم، 
آنان می توانند نقش مهمی در توســعه ارتباطات اقتصادی 

کشور داشته باشند.
وی تاکید کرد: اســتان اصفهان در زمینه های مختلف 
تولیــدات صنعتی و معدنی از ظرفیت هــا و توانمندی های 
بسیاری برخوردار اســت که می تواند سهم بسزایی در این 
زمینه در بازار کشورهای همسایه و بویژه حوزه خلیج فارس 

داشته باشد.
وی با اشاره به اینکه کمیسیون مشترک ایران و عمان 

در آینده نزدیک برگزار می شــود اظهار داشــت: مسوولیت 
برگزاری این کمیســیون از طرف دولت جمهوی اسلامی 

ایران به وزارت صمت واگذار شده است.

موفق ابراز امیدواری کرد که در این اجلاس مشــترک 
مواردی مورد نیاز استان اصفهان را در قالب توافقنامه بین 

وزرای 2 کشور مورد توجه قرار دهیم.
وی خاطرنشــان کرد: بر اساس مصوبه ای پیش از این 
قرار بود که  پاوین تخصصی اصفهان را در نمایشگاه 2020 

دوبی برگزار کنیم که این امر محقق نشد.
رییس سازمان صنعت، معدن و تجارت اصفهان افزود: 
باید از فضای نمایشــگاه بین المللی عمان اســتفاده کنیم 
و شرکت نمایشــگاه ها پاویون تخصصی اصفهان را برای 
مصالح ســاختمانی اختصاص دهــد و از این فرصت برای 

معرفی بخش مصالح ساختمانی اصفهان استفاده کنیم.
هفدهمین دوره نمایشــگاه بین المللی ساختمان عمان 
2022 از بیست و سوم تا بیست و پنجم اسفند سالجاری در 

این کشور برگزار می شود.

عضــو مجمع تشــخیص مصلحت نظام گفــت: تولید 
محصولات جدید، بومی سازی تجهیزات و دیگر دستاوردهای 
فولاد مبارکه نویدبخش ابرقدرت شــدن جمهوری اسلامی 

ایران است.
به گزارش اصفهان امروز، محمدحسین صفارهرندی عضو 
مجمع تشــخیص مصلحت نظام در بازدید از شرکت فولاد 
مبارکه اظهار کرد: آنچه در بازدید از فولاد مبارکه مشــاهده 
کردم، نشــان دهنده دغدغه مدیران فولاد مبارکه برای حل 
مســائل مختلف، از مسائل زیست محیطی گرفته تا کاهش 
مصرف آب است که همه و همه در جهت منافع عمومی است؛ 
طبق گفته های مسئولان فولاد مبارکه، علاوه بر 9 شهر که از 
پساب آن ها برای تولید فولاد در این شرکت استفاده می شود، 
این شرکت در حال برنامه ریزی برای طراحی سیستم انتقال 
و تصفیه پساب های ۶ شهر دیگر نیز هست و این کار باعث 

می شود فولاد مبارکه از مصرف آب خام بی نیاز شود.
وی افزود: اگر این مســیر ادامه پیدا کند و فولاد مبارکه 
از میزان برداشــت آب رودخانه کم کند، در افق 1404 این 
صنعت از مصرف آب خام به طور کامل بی نیاز می شود؛ این 

وعده بســیار شیرینی است که من در خلال بازدید از فولاد 
مبارکه دریافت کردم.عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام 
خاطرنشان کرد: صنایع کشــور برحسب ضرورت به خاطر 
شــرایط تحریم به خودکفایی روی آوردند. وقتی از نزدیک 
این عرصه هــا را می بینیم با افتخار می گوییم ایرانی توانایِ 
دانشــمندِ اهل فناوری های نوین با اتکا به خود توانسته از 

ناامیدی در جامعه جوان جلوگیری کند. وی با اشاره به توان 
داخلی جوانان کشــور برای رفــع تحریم ها گفت: ما یا باید 
یوغ بندگی دشمنان را به گردن می انداختیم و همه شرایط 
تحمیلی آن ها را می پذیرفتیم و البته مشخص نبود که در آخر 
چیزی به ما بدهند یا اینکه باید به اندیشه و زور بازوی ایرانی 
و همت ایرانی باشــرف رو می آوردیــم که این کار را انجام 

دادیم و الآن به خاطر این استغنا در حال پیشرفت هستیم. 
صفارهرندی تصریح کرد: حتی کسانی که ما را تحریم کردند 
بابت این تحریم ها و اقدامات خود پشیمان هستند. چون یک 
فرصت را از دســت دادند و کشوری که می توانست از آن ها 
به صورت عادلانه دریافت هایی داشته باشد به جایی رسیده 

که اعلام می کند نیازی به آن ها ندارد.
وی با اشاره به دستاوردهای فولاد مبارکه برای بومی سازی 
قطعات و استقلال از نیاز به دیگر کشورها اذعان داشت: البته 
ما هیچ وقت دروازه های کشور خود را برای ارتباط با کشورهای 
دیگر نبســته ایم و دروازه های کشور گشــوده خواهد بود و 
دادوســتدها با دیگر کشورها ادامه دارد، ولی به طور مثال این 
باعث افتخار است امروز که حدود 95 درصد از تجهیزات فولاد 
مبارکه که در گذشته، پیچ و مهره موردنیازش از خارج کشور 
تأمین می شده، با حمایت بخش های دیگر صنعت، در داخل 

کشور تأمین می شود.
وی در پایان ضمن تمجید از موفقیت های فولاد مبارکه 
تصریح کرد: این ها خبرهای خوبی اســت که شنیده می شود 

نوید از ابرقدرت شدن جمهوری اسلامی ایران می دهد.

عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام در بازدید از فولاد مبارکه:

دستاوردهای فولاد مبارکه نویدبخش ابرقدرت شدن ایران است

مدیرعامل فولاد مبارکه در آیین گرامیداشت بیست و نهمین سالروز افتتاح این شرکت عنوان کرد

فولاد مبارکه پاک ترین صنعت کشور است
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ورزش
 منهای فوتبال   خبر کوتاه

واکنش ساکت به حواشی قبل 
از بازی با پرسپولیس

 مدیرعامل باشــگاه سپاهان در رابطه با حواشی پیش 
از دیدار پرســپولیس و سپاهان واکنش نشان داد. پیش از 
مصاف ســپاهان و پرسپولیس در چارچوب هفته دوازدهم 
رقابت های لیگ برتر که با انتخاب سپاهان در اراک برگزار 
شد و درنهایت با پیروزی یک بر صفر سرخ پوشان تهرانی 
خاتمه یافت، دو حاشیه این مسابقه را تحت تاثیر خودش 
قرارداد. درواقع پوستری که باشگاه سپاهان با طراحی آن به 
استقبال مصاف با پرسپولیس رفته بود، دو حاشیه در دیدگاه 
پرسپولیســی ها داشت که یکی انتخاب سه بازیکن سابق 
پرسپولیس برای طراحی این پوستر بود و دیگری حذف ستاره 
پرچم پرسپولیس. این ها دو موضوعی بود که پیمان یوسفی 
در برنامه ورزش و مردم و در بخش پایانی مصاحبه اش با 
محمدرضا ساکت مطرح کرد. مدیرعامل سپاهان در واکنش 
به اینکه چرا سه بازیکن سابق پرسپولیس )سروش رفیعی، 
شهریار مغانلو و فرشاد احمدزاده( برای طراحی پوستر این 
مسابقه انتخاب شده، این طور پاسخ داد: »این ها بازیکن های 
سپاهان هستند و امروز طلایی پوش هستند. الان اسدی 
بازیکن سپاهان بوده ولی در پرسپولیس بازی می کند. من 
حق ندارم دیگر در مورد آقای اسدی اظهارنظر کنم. آقای 
اسدی بازیکنی بوده که از آکادمی باشگاه پرسپولیس رشد 
کرده و آقای سرلک هم همین طور.« او سپس در واکنش به 
حاشیه دیگر که حذف ستاره لوگوی پرسپولیس بود، توضیح 
داد: »در کشور ما برای ستاره متاسفانه هنوز هیچ آئین نامه ای 
تعریف نشــده است. در دنیا تعریف شــده؛ اینکه چه کسی 
می تواند و بر چه اساسی ستاره داشته باشد. من به بچه ها 
گفتم، آیا آئین نامه ای هست و شما خلاف آئین نامه عمل 
کرده اید؟ گفتند آئین نامه ای نیست.« سوال بعدی از ساکت 
این بود که چرا برخلاف وجود آئین نامه ســتاره های پرچم 
استقلال را حذف نمی کنند، گفت: »چون آسیایی بود. توصیه 
ما این است که چون نماینده ایران هستند. استقلال ایران، 
پرسپولیس ایران، فولاد ایران و سپاهان ایران. ما همان هایی 
هستیم که وقتی سال گذشته بازی ما با پرسپولیس را به حق 

جابجا کردند که به فینال آسیا برود، حمایت کردیم.« 

بهترین واکنش نت و 
کلین شیت سپاهان

وینگر آلومینیوم در تقابل با سپاهان روی سه صحنه مهم 
بدشانس بود که نتوانست تیمش را به گل برساند. آلومینیوم 
دریکی از مهم ترین مسابقات هفته پایانی نیم فصل توانست 
سپاهان را متوقف کند ولی در همین بازی می توانست روی 
چند صحنه صاحب فرصت گلزنی شود و به گل برسد که 
روی یک صحنه کریستوفر نت اجازه نداد این اتفاق بیفتد. 
محمد علی نژاد که در این فصل نمایش موثری به عنوان 
وینگر چپ آلومینیوم داشته و با حرکات سریع و تکنیکی 
خود بارها خط دفاعی حریفان را آزار داده، دیروز هم انگیزه 
زیادی مقابل سپاهان داشت که تلاش 90 دقیقه ای او منجر 
به گل برای اراکی ها نشــد و این بازیکن نیز نتوانست در 
گل سازی یا گلزنی خوش شانس باشد. علی نژاد که در این 
فصل دو پاس گل مقابل فولاد خوزســتان و پرسپولیس 
داده، روی دو صحنــه مشــکوک به پنالتــی که موجب 
اعتراض اراکی ها هم شــده، سرنگون شد، اما داور مسابقه 
در هر دومرتبه اعتقادی به گرفتن پنالتی نداشت تا وینگر 
چپ آلومینیوم نتواند تیمش را صاحب ضربه پنالتی کند؛ اما 
جدی ترین موقعیت گلزنی آلومینیوم در دقیقه 54 اتفاق افتاد؛ 
جایی که شــروع مجدد سریع و خوب رامتین سلیمان زاده 
از زمین خودی به پشت مدافعان سپاهان رفت و علی نژاد 
که با ســرعت بالا خود را به تیرک دوم رسانده بود، خود را 
در موقعیت گلزنی قرارداد که ضربه سر او را کریستوفر نت 
 به زیبایی دفع کرد و به کرنر فرستاد تا این بازیکن در زدن 

گل هم بدشانس باشد.

پسر برانکو عصای دست 
محرم نویدکیا

فرشاد احمدزاده یکی از بازیکنان تاثیرگذار این فصل تیم 
سپاهان است. فرشاد احمدزاده یکی از بازیکنانی است که 
در فصل های اخیر توانسته روندی نسبتا ثابت را طی کند و 
در تیمی که بازی کرده، امضای خود را پای موفقیت های 
آن انداخته؛ از موفقیت در پرسپولیس تادرخشش در فولاد و 
حالا روند مثبت در سپاهان اصفهان؛ احمدزاده که پس از 
جدایی از پرسپولیس به لهستان رفت، در آنجا روزهای خوبی 
نداشــت و در بازگشت به ایران بازهم به پرسپولیس رسید 
و بعد از مدتی کوتاه دوباره از این تیم جدا شــد و به فولاد 
خوزستان پیوست. او در فولاد دوباره احیا شد و توانست نظر 
مثبت نوید کیا را جلب کند تا از خوزستان مسافر اصفهان 
شــود و در فصل جاری بــا دو گل و دو پاس گل، یکی از 
عوامــل موفقیت تیم محرم بوده؛ تیمی که با 29 امتیاز بر 
سکوی سوم لیگ ایستاده و در تعقیب سرخابی ها، یکی از 
مدعیان اصلی لیگ بیست و یکم است. احمدزاده با نمره 
7/27 در متریکا، پس از دانیال اسماعیلی فر دومین بازیکن 

برتر فصل است.

بعد از تیم ملی؛ لیگ هم با 
تماشاگر می شود

با برگــزاری دو دیــدار تیم ملی با حضور تماشــاگر 
دربازی های بهمن ماه مجوز حضور تماشاگر دربازی های 
لیگ برتر هم از ســوی وزارت بهداشــت و سازمان لیگ 
صادر می شــود. پیش تر هم وزیر بهداشــت وعــده داده 
بود واکسیناســیون عمومی بهمن ماه به پایان می رسد و 
فدراسیون فوتبال در این زمان می تواند برای حضور تماشاگر 
در استادیوم ها برنامه ریزی کند. اخیرا هم مدیرکل حراست 
وزارت ورزش اعلام کرد حضور 30 درصدی تماشــاگر در 
استادیوم های فوتبال از سوی وزارت کشور به استانداری ها 

ابلاغ شده است.

سپاهان با خیال آسوده در 
هفته هجدهم لیگ والیبال

هفته هجدهم مســابقات والیبال قهرمانی باشگاه های 
برتر مردان ایران جام »ســردار دل ها« امروز با هفت دیدار 
در شــهرهای تهران )دو دیدار(، رامسر، گنبد، یزد، ورامین 
و آمــل پیگیری خواهد شــد. در هفته هجدهم لیگ برتر 
والیبال نیز همچون هفته گذشــته، جایگاه تیم های فولاد 
مبارکه ســپاهان و آذرباتری ارومیــه در صدر و قعر جدول 
بدون تغییر خواهد مانــد. بااین حال رقابت در بین تیم های 
دوم تا سیزدهم جدول بسیار نزدیک خواهد بود. ازیک طرف 
شاگردان رحمان محمدی راد در تیم صدرنشین فولاد مبارکه 
سپاهان به مصاف تیم چهارم جدول یعنی لبنیات هراز آمل 
می روند؛ رقابتی که با ویدئوچک برگزار خواهد شد. هرچند 
که بردوباخت در این بازی تاثیری در تغییر رتبه اصفهانی ها 
ایجاد نخواهد کرد، اما شاگردان بهروز عطایی در تیم لبنیات 
در صورت پیروزی در ایــن بازی می توانند به ارتقای رتبه 
امیدوار باشند البته درصورتی که پیکان تیم سوم جدول این 
هفته در تقابل با فولاد سیرجان ایرانیان )۸ برد، 23 امتیاز و 
رتبه هشــتم( تن به شکست دهد. بهروز عطایی، سرمربی 
تیم والیبال هراز در مورد بازی هفته هجدهم تیمش مقابل 
سپاهان مدعی اظهار داشت: سپاهان تیم بسیار خوبی است 
و امسال هم توانسته عملکرد درخشانی داشته باشد. این تیم 
تا اینجای مســابقات مدعی جدی قهرمانی بوده و شرایط 
بســیار خوبی دارد. وی ادامه داد: ما هفته گذشته توانستیم 
نخســتین پیروزی خود را مقابل هواداران جشن بگیریم و 
تلاش می کنیم در هفته پیش رو هم همین شرایط را داشته 
باشــیم. می دانیم که کار سختی داریم، اما شناخت کافی از 
حریف داریم و برای کسب بهترین نتیجه وارد میدان خواهیم 
شــد. بدون شک حضور هواداران و حمایت آن ها هم به ما 
کمک خواهد کرد تا بتوانیم راحت تر به هدف خود برسیم. 
سرمربی تیم والیبال هراز خاطرنشان کرد: تا اینجای کار از 
شرایط کلی تیم و شــاگردانم رضایت دارم، اما باید تلاش 

کنیم تا بهتر شویم.

تمجید سرمربی پیکان ازتیم 
فوتسال بانوان اصفهان

سرمربی تیم فوتسال بانوان پیکان معتقد بابیان اینکه 
تیمش از ابتدای فصل مشــکل گل زنی دارد، گفت: اما در 
بازی مقابل تیم اصفهان، خوب و جنگنده دفاع کرد. نیلوفر 
اردلان پس از پیروزی ســه بر دو مقابل تیم هیئت فوتبال 
اصفهان، اظهار کرد: با توجه به بازی رفت، پیش بینی چنین 
بازی ســختی را داشتیم، ما ســه بازی سخت را پشت سر 
گذاشته بودیم و بلافاصله نیز بازیکنان به اردوی تیم ملی 
رفته بودند، خستگی در ساق پای بازیکنان مشهود بود. وی 
افزود: با توجه به ســبک بازی اصفهــان، بازی گره خورد، 
اما خدا را شــکر که توانستیم سه امتیاز را به دست آوریم و 
صدرنشینی در گروه خود را تثبیت کنیم، به تیم خیلی خوب 
و سخت کوش اصفهان تبریک می گویم و امیدوارم در آینده 
موفق باشند. سرمربی تیم فوتسال پیکان اضافه کرد: تیم 
اصفهان بسیار نترس و جنگنده دفاع کرد، اما در کل مشکل 
تیم ما گل زنی اســت که از اول فصل ما را اذیت کرد و در 
این بازی هم که تیم حریف در لاک دفاعی بود و پنج نفره 
دفاع کرد کار را برای ما سخت تر شد و این مشکل گل نزدن 
کارمان را ســخت کرد که باید بر روی آن کارکنیم تا این 
مشــکل رفع شود. اردلان درباره برنامه آینده تیمش گفت: 
بســتگی به اتفاقات بازی های آینده دارد، چراکه بازیکنان 
نیز درگیر اردوهای ملی می شوند، باید برنامه ریزی مجددی 

داشته باشیم و خودمان را برای پلی آف آماده کنیم.

عزم ذوب آهن برای قهرمانی 
جزم شده است

ملی پــوش تیم والیبال بانــوان ذوب آهن می گوید تیم 
ما همچنان ازنظر بدنی و فنی و روحی در شــرایط بســیار 
خوبی اســت. با توجه به یکدست بودن و هماهنگی تیم و 
شــناخت خوبی که از هم داریم، عزم خود را برای قهرمانی 
جزم کرده ایم. فرزانه زارعی درباره بازی حساس ذوب آهن 
در برابر باریج اســانس در هفته پانزدهم لیگ برتر والیبال 
بانوان باشــگاه های کشور، اظهار کرد: هر دو تیم برای برد 
در ایــن بازی تلاش می کنند و انگیزه های زیادی دارند، اما 
تیم ما برای رســیدن به قهرمانی تلاش می کند و بنابراین 
از هیچ امتیازی به راحتی چشم پوشی نمی کنیم. وی درباره 
شــرایط تیمش گفت: در ابتدای فصل سه بازیکنان خود را 
از دســت دادیم، اما با درایت کادر فنی و باشگاه توانستیم 
نفرات جایگزین خوبی داشته باشیم و این بازیکنان به تیم 
کمــک کردند. تیم ما همچنان ازنظر بدنی و فنی و روحی 
در شرایط بســیار خوبی است. با توجه به یکدست بودن و 
هماهنگی تیم و شناخت خوبی که از هم داریم، عزم خود را 
برای قهرمانی جزم کرده ایم. وی تصریح کرد: امسال جهشی 
خوبی در لیگ داشــتیم و تعداد تیم ها از ۶ تیم به 10 تیم 
افزایش پیداکرده و این نشانه خوبی است. فکر می کنم اگر 
شرایط برای پخش شدن بازیکنان مساعدتر می شد، تیم ها 
می توانستند از بازیکنان باتجربه بیشتری استفاده کنند، اما 
بازهم شرایط فعلی کمک زیادی به افزایش سطح فنی تیم ها 
و مســابقات کرده است. دریافت کننده قدرتی ذوب آهن در 
خصوص الهه  پورصالح که به عنوان پدیده لیگ معرفی شده 
است، خاطرنشــان کرد: پورصالح با توجه به سنی که دارد 
فوق العاده و عملکرد خوبی داشــته است و می تواند به یک 
بازیکن خوب و کامل تبدیل شود، او شرایطی دارد که در هر 
تیم باشگاهی و تیم ملی یک برگ برنده خواهد بود و ازنظر 
اخلاقی نیز خوب و پرانرژی است. زارعی در ارتباط با کمپدلی 
سرمربی ایتالیایی تیم ملی گفت: این مسئله جز اتفاقات خوب 
والیبال اســت، با توجه به آنالیز تیم ها و اینکه چند بازی را 
ایشان از نزدیک نظاره گر بود تا حدی فکر می کنم در جریان 

سطح و کیفیت و ظرفیت والیبال ما قرار گرفت.

آماری که شاگردان محرم نویدکیا در پانزده هفته اول 
لیگ برتر ثبت کردند، گاهی حتی خارق العاده است اما آن ها 
مشکل بزرگی داشتند که سبب شد با رتبه سومی نیم فصل 
را تمام کنند. به گزارش ورزش ســه، از حرف  ها و کری 
خوانی های هواداری که بگذریــم، اکثریت قریب به اتفاق 
کارشناســان، پیش ازاینکه فصل جدید لیگ برتر فوتبال 
ایران دوباره از ســر گرفته شــود، به چندین و چند دلیل 
سپاهان را شــانس نخســت قهرمانی عنوان می کردند. 
توضیح دلیل این ادعا هم خیلی کار سختی نبود؛ سپاهان 
فصل گذشته را با آماری خیره کننده پشت سر گذاشته بود 
و توانسته بود با ۶5 امتیاز بهترین نایب قهرمان ادوار لیگ 
برتر لقب بگیرد. آن ها از هفته سیزدهم که مقابل پدیده در 
نقش جهان غافلگیر شدند، دیگر شکست نخوردند و با سه 
تســاوی و چهارده پیروزی فصل را پشت سر پرسپولیس 

امیدوارانه و مشتاقانه برای شروع فصل جدید تمام کردند. 
علاوه بر ایــن کادر فنی آن ها )به جــز علی ربانی مربی 
بدنساز( حفظ  شده بود و محرم نویدکیا که قطعا تجربیات 
فراوانی از اولین ســال مربیگری به دســت آورده بود، با 
اطلاعات و آگاهی بیشتری تیمش را با سه خروج اجباری 
و کلیدی که نیازمند، محبــی و حاج صفی بودند و اضافه 
کردن چهار بازیکنِ شــاخص به جای این سه بازیکن که 
کریستوفر کنت، مسعود ریگی، فرشاد احمدزاده و شهریار 
مغانلو بودند، مهیای فصل جدید کرد. این دلایل به علاوه 
پشت سر داشتن باشگاهی منسجم و با ساختار و از طرف 
دیگر مشــکلاتی که بر سر راه اســتقلال و پرسپولیس 
وجود داشت، این فرضیه که سپاهان می تواند قوی ترین و 
ترسناک ترین تیم لیگ برتر فوتبال ایران در دوره بیست 
و یکم باشد را از هر فرضیه  دیگری پررنگ تر می کرد؛ اما 

شاید همین انتظارات دلیل اصلی دور بودن نتایج و نه آمار 
تیمی که محرم نویدکیا ساخته نسبت به  جایگاهی باشد که 
در پایان نیمه نخست فصل شکل گرفته است. در عمل هم 
حالا که هفته پایانی نیم فصل نخســت مسابقات را پشت 
سر گذاشته ایم، سپاهان عملکرد چشم گیر و خارق العاده ای 
در بخش هجومی داشته و در ایجاد شانس گلزنی و شوت 
به دروازه، با اختلاف بهترین تیم لیگ بوده اســت اما به 
همان اندازه که تیم محرم نویدکیا در ایجاد موقعیت های 
گلزنی خوب عمل کرده، به همــان اندازه در تبدیل این 
موقعیت ها به گل، بد بوده تا علی رغم ثبت آمار خیره کننده 
233 شوت که 73 تای آن ها در چارچوب دروازه بوده، تنها 
1۸ )با احتساب دیدار برابر گل گهر( مرتبه موفق به گلزنی 
شده باشــند که آمار پایین 7/7 را در نرخ تبدیل شوت به 
گل ثبت می کند و آن ها را از این حیث در رتبه هفتم لیگ 

برتر در شرایطی قرار می دهد که پرسپولیس با ثبت 13/5 
درصد نرخ تبدیل شــوت به گل، بهترین تیم از این حیث 
بوده است. علاوه بر این تیم محرم نویدکیا با ثبت میانگین 
آمــار ۶4 درصد مالکیت توپ در هــر 90 دقیقه، بهترین 
تیم لیگ در ردوبدل کردن تــوپ میان بازیکنان خودی 
بوده تا تمام فاکتورهای لازم را برای قرار گرفتن در صدر 
جدول داشته باشــد، اما درواقع این استقلال و شاگردان 
فرهاد مجیدی هســتند که با مالکیت 51 درصدی، زدن 
177 شــوت که 55 تای آن ها در چارچوب بوده، توانسته 
با نرخ تبدیل شــوت به گل 12 درصد، در پایان نیم فصل 
نخست مسابقات صدرنشین مســابقات لقب بگیرد و در 
گلزنی هم باوجود ایجاد شــانس های بسیار کمتر نسبت 
به ســپاهان، هفت گل بیشتر از طلایی پوشان اصفهانی 
به ثمر رسانده باشد. اینکه این مشکل تیم محرم نویدکیا 
چه دلایلی می تواند داشته باشــد و از چه مسائلی نشات 
می گیرد را بیشتر از هرکســی خود سپاهانی ها می توانند 
به آن پاســخ بدهند، اما به نظر می رسد علاوه بر دلایل 
فنی، دلایل روانی نیز در این روند سپاهان تاثیرگذار بوده 
است. تیم محرم نویدکیا طبق آمار ترسناک ترین تیم لیگ 
برتر به شــمار می رود، اما در عمل همان طور که توضیح 
داده شد، در رتبه سوم مسابقات قرارگرفته اند و با احتساب 
شکست مقابل گل گهر این تیم با 2۶ امتیاز به رتبه چهارم 
نزول خواهد کرد. با تمام این ها اما هنوز 15 مسابقه دیگر 
پیش روی محرم نویدکیا و شــاگردانش قرار دارد و آن ها 
اگر بتوانند بر اســترس و عجله ای که در تمامی بازی ها 
از آن ها شــاهد بوده ایم، غلبه کنند و در امر گلزنی تمرکز 
بالاتری داشته باشند، شاید بتوانند در 15 بازی باقی مانده، 
با اســتفاده از غفلت های احتمالی رقبا بار دیگر حضور در 
صدر جدول را تجربه کنند و برای کسب ششمین قهرمانی 
در تاریخ لیگ برتر امیدوار باشند؛ در غیر این صورت و با 
رویه فعلی، کسب سهمیه آسیایی بهترین نتیجه قابل تصور 
برای محرم نویدکیا در دومین سال مربیگری خواهد بود 
و شاید عصبانیت بیش ازحد او از بازیکنانش پس از آخرین 

بازی در اراک هم به دلیل همین موضوع بوده باشد.

لیگ بیســت و یکم به میانه راه خود رسیده و ذوب آهن در 
آخرین گام خود از نیم فصل نخست مقابل گل گهر سیرجان تن 
به تساوی بدون گل داد تا روند نتایج سینوسی تیم تارتار همچنان 
ادامه داشته باشد. این دیدار در شرایطی برگزار شد که فاصله سه 

امتیازی و جایگاه ذوب آهن و گل گهر در جدول، کسب سه امتیاز 
آن را برای هر دو تیم حائز اهمیت کرده بود و با توجه به نتایج سایر 
بازی ها ذوبی ها در صورت پیروزی می توانستند جایگاهشان را در 
جدول حفظ کنند اما این اتفاق رخ نداد تا شــاگردان تارتار شاهد 
سقوط یک پله ای باشند. ذوب آهن با این تساوی 1۸ امتیازی شده 
و در پایان نیم فصل نخست رقابت ها با کسب پنج برد، سه تساوی 
و هفت شکســت در رده یازدهم جدول ایستاده است. در آن سو 

گل گهر نیز در صورت پیروزی مقابل ذوب آهن می توانست خود 
را به رده ششــم جدول برساند اما شاگردان قلعه نویی با این یک 
امتیاز به رده هشتم جدول سقوط کردند. گل گهر در پایان نیم فصل 
نخســت احتساب تغییر نتیجه سه دیدار این تیم مقابل تیم های 
سپاهان، اســتقلال و پیکان و کسر هفت 
امتیــاز از آن ها، 21 امتیاز به دســت آورده 
و با کســب پنج برد، شش تساوی و چهار 
شکســت در رده هشــتم جدول ایستاد. 
ذوب آهن همچنان اسیر فرصت سوزی های 
پرشــمار و کمبود مهاجم است؛ تیم تارتار 
خوب بازی می کند اما نمی تواند گل بزند 
و همین ضعف دلیــل اصلی ناکامی های 
سبزپوشــان اصفهانی اســت. ذوبی ها در 
بیشتر بازی هایی که به نمایش گذاشته اند، 
از دوندگی خوبی برخوردار بوده و به خوبی 
نیز توپ را در زمین به گردش درمی آورند و 
با ارائه فوتبالی هجومی، موقعیت های گلزنی 
متعددی را هم خلــق می کنند اما فقدان 
یک مهره خلاق در کنار بی دقتی مهاجمان 
در زدن ضربات نهایی، باعث شده حملات این تیم دارای آهنگ 
مناسبی نباشد و موقعیت های ایجادشده نیز به راحتی از دست برود؛ 
اما واقعیت تلخ تری که شاید این روزها کمتر به آن پرداخته شده 
این است که بازیکنان ذوب آهن ازنظر روحی قادر به دیکته بازی 
خود به حریف نیستند و با اســترس زیادی پا به میدان مسابقه 
می گذارند و همین ذهنیت منفی و ناآمادگی روحی از دلایل مهم 

در اشتباهات پرشمار سبزپوشان است.

سه ستاره ســال های نه چندان دور سپاهان حالا در عرصه 
مربیگری مشغول به فعالیت هســتند. جدال آلومینیوم اراک و 
ســپاهان در آخرین مسابقه نیم فصل که با تساوی بدون گل به 
پایان رسید، یک تقابل جذاب هم روی نیمکت دو تیم رقم زد و 

شرایطی به وجود آورد تا دو سرمربی جوان 
و یکی از اعضای کادر فنی ســپاهان که 
درگذشته دوران خوبی همراه هم داشتند، در 
یک قاب قرار بگیرند. رسول خطیبی، محرم 
نویدکیــا و محمود کریمی که روزگاری در 
سپاهان مثلث خطرناکی در ترکیب و به ویژه 
فاز هجومی این تیم تشکیل داده و بازی های 
خاطره انگیزی داشتند، در قامت اعضای کادر 
فنی آلومینیوم اراک و ســپاهان دوباره در 
کنار هم دیده شدند و برخورد صمیمانه ای 
با یکدیگر انجام دادند. خطیبی و کریمی در 
سپاهان یکی از بهترین زوج های خط حمله 
این تیم طی دو دهه اخیر را تشــکیل داده 
بودند و پشــت سر آن ها نیز محرم نویدکیا 
بازی های درخشانی به نمایش می گذاشت 
ولی آن ها در عرصه مربیگری برابر یکدیگر 

قرار گرفتند. خطیبی که در دوران حضورش در سپاهان 52 گل 
به ثمر رساند و حالا سرمربیگری آلومینیوم اراک را برعهده دارد، 
پشت سر طلایی پوشان اصفهان و تیم سابق خود قرارگرفته و 
توانســته تیمش را در جمع چهار تیم بــالای جدول نگه دارد و 
از سوی دیگر نویدکیا که محمود کریمی را به عنوان دستیار در 
کنارش دارد، یکی از مدعیان قهرمانی به حساب می آید. سپاهان 

فصل گذشته اگرچه به عنوان نایب قهرمانی بسنده کرد ولی با ۶5 
امتیاز در 17 دوره از 20 دوره لیگ می توانست قهرمان مسابقات 
لقب بگیرد و امسال نیز علی رغم نتایج عجیبی که در چند هفته 
سپاهانی ها کســب کردند، دوباره به ریل موفقیت بازگشته اند و 

امیدوارند با جبران امتیازاتی که ازدســت رفته، بار دیگر به صدر 
جدول بازگردند و خودشان را با توجه به ساختار مناسبی که دارند، 
به عنوان جدی ترین مدعی قهرمانی مسابقات معرفی کنند. البته 
آن ها باید رقیبانی چون استقلال و پرسپولیس را کنار بزنند و از این 
دو تیم عبور کنند. در این میان استقلالی ها با فرهاد مجیدی به تیم 
قدرتمندی تبدیل شده اند و هفته هاست بر صدر جدول تکیه زده اند.

ذوب آهن همچنان اسیر فرصت سوزی 
مهاجمان

 مثلث به یادماندنی سپاهان
 در یک قاب

ســنگربان ایرانی شــاغل در لیگ فوتبال پرتغال در 
گفتگوی جدید خود بــه تعریف و تمجید از همبازی اش 
در تیــم ملی و البته حس و حال مردم ایران نســبت به 
درخششــش در پرتغال پرداخته اســت. پیام نیازمند در 
مرحله یک چهارم نهایی جام حذفی پرتغال توانست برای 
سومین بار در این فصل در ترکیب پورتیموننزه جای گیرد 
و مامور رساندن تیمش به مرحله نیمه نهایی بود، چراکه 
در دو مرحله قبلی هم پورتیموننزه با درخشش نیازمند در 
پنالتی ها توانســته صعود کند و این بار هم پائولو سرجیو 
بنتو حســاب ویژه ای روی درخشش ســنگربانی ایرانی 
خود بازکرده بود؛ اما این بازی برخلاف دو مســابقه قبلی 
خود برای نیازمند ویارانش پیش نرفت و آن ها باتحملی 
شکســتی چهار بر دو مقابل حریف لیگ یکی از گردونه 
رقابت های جام حذفی کنــار رفتند. حالا در گفتگویی با 
شــبکه پرتغالی، پیام نیازمند دروازه بان ملی پوش فوتبال 
ایران به صحبت درباره وضعیت خود و حضور در ترکیب 

پورتیموننزه و چگونگی لژیونر شــدن و انتقالش به لیگ 
پرتغال پرداخته اســت. پیام همان طور که پیش ازاین هم 
بوده با زبان انگلیســی و بــا اعتمادبه نفس جواب همه 
ســوالات را می دهد. او درباره شرایطش گفته است: من 
از ایــران آمدم، دروازه بان تیم ملی هســتم و آقای پائولو 
ســرجیو من را می شــناخت، چون در ایران بودم و کارم 
خوب بود؛ جمعیت کشور من ۸0 میلیون نفر هست و همه 
مردم یا بهتر بگم بیشترشون فکر می کنم 70 تا ۸0 درصد 
فوتبال را دنبال می کنند. بازیکنان رو دنبال می کنند و هر 
خبری که درباره فوتبال باشــه، پیگیری می کنند. پیگیر 
هســتند چون فوتبال را خیلی دوست دارند. پیام نیازمند 
درباره درخشش در تیم پورتیموننزه و واکنش هم وطنانش 
گفت: به خاطر عملکردی که من اینجا داشتم، آن ها خیلی 
هیجان زده هستند؛ در کشــور تیتر همه خبرها شده بود 
چون فکر می کنم در جام حذفی پرتغال خوب بودم. مردم 
کشورم وقتی دوستت دارند، از تو حمایت می کنند، حمایتی 

که انتظارش را ندارید. نیازمند درباره این که آیا درخششی 
که پورتیموننزه داشت را در ایران هم داشته، پاسخ داد: یادم 
نمی آید که این کار را در ایران هم کرده باشم؛ فکر می کنم 
یکسری فاکتورها هست که بتوانی پنالتی ها را سیو کنی، 
اول این که ویدیوی زنندگان پنالتی را نگاه می کنم و این 
خیلی به من کمک می کند. ذهن بازیکنان را می خوانم که 
می توانم پنالتی را ســیو کنم، مخصوصا در لحظات آخر. 
دروازه ایرانی پورتیموننزه ادامه داد: فاکتورهای زیادی است 
اما راستش را بخواهید باید کمی خوش شانس هم باشید 
که یک پنالتی را سیو کنید؛ بیشتر روزنامه ها نوشته بودن: 
»قهرمان ایران، قهرمان ایران«. حتی مردم کشورم هم به 
خاطر این تیترهای روزنامه به من افتخار می کنند. دوست 
دارم با عملکرد خوبم و شخصیتی که از خودم به بقیه را 
نشان می دهم، درهای بیشتری را به روی بازیکنان ایرانی 
بازکنم. خیلی خوشــحال می شوم اگر این اتفاق در آینده 
رخ بدهد. پیام نیازمند گریزی هم به درخشــش مهدی 

طارمی داشت و گفت: وقتی طارمی از جنوب ایران کارش 
را آغاز کرد، کسی باورش نمی شد که طارمی به اروپا برود 
و این طور که می بینید بتواند بدرخشــد؛ همین باعث شد 
بازیکنان ایرانی بیشتر خودشان را باور کنند که می توانند 

کارهای فوق العاده ای در اروپا کنند.

سنگ  تمام پیام نیازمند برای مهدی طارمی

تیم محرم نویدکیا ترسناک ترین تیم لیگ برتر به شمار می رود

سپاهان؛ شگفت انگیز در ثبت آمار
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 رتبه نخست روزنامه های محلی و استانی 
سراسر کشور

 رتبه 8 روزنامه های خصوصی 
و رتبه ۱۶ در بین ۱8۰ روزنامه کشور

آیین نامه اخلاق حرفه ای در لینک »درباره ما«
 سایت اصفهان امروز منتشر شده است.

www.esfahanemrooz.ir

گروه نشریات  

عضو تعاونی مطبوعات، انجمن مدیران رسانه
نشانی: اصفهان ،میدان آزادی، خیابان دانشگاه

  نرسیده به حکیم نظامی،کوچه شهید روحانی ، شماره ۵
تلفن : 362۹37۵0-03۱)ده خط( فـاکس : 362۹33۹2 - 03۱ 

چاپ: شاخه سبز

روزنامه فرهنگی، اجتماعی با روش خبری - تحلیلی- اطلاع رسانی 
بنیانگذار:  عبدالمحمد اکبری | تاسیس:  1383
صاحب امتیاز: شرکت رسانه رویداد پارسی 

مدیر مسئول و سردبیر: امیر اکبری 
16Jan2022 | 4265 یکشنبه  26 دی 1400 / سـال هجدهم / دوره جدید/  شماره

نوبت اول

       هیئت مدیره شرکت پارسیان لیزر فرتاک

 آگهی مجمع عمومی عادی و مجمع عمومی فوق العاده
  شرکت پارسیان لیزر فرتاک )سهامی خاص( 

با شماره ثبت 63239 و شناسه ملی 14008668428
بدینوسیله از کلیه سهامداران یا نمایندگان قانونی آنان دعوت می شود در جلسه این مجامع که در تاریخ شنبه1400/11/09 و 
به ترتیب در ساعت های 12و 10و 8  در محل شرکت با نشانی محله فیض کوچه شمس بن بست پیروزی پلاک 37 و کدپستی 

8165756351 تشکیل می گردد، حضور یابند.
دستور جلسه مجمع عادی:

2- انتخاب بازرسین شرکت 1- انتخاب اعضای هیئت مدیره    
4- سایر اقداماتی که در صلاحیت  مجمع عادی می باشد.   3- انتخاب روزنامه  کثیرالانتشار   

دستور جلسه مجمع عمومی فوق العاده:
1- پرداخت سرمایه تعهد شده موضوع ماده 4 اساسنامه

3- سایر مواردی که در صلاحیت مجمع عمومی فوق العاده است. 2- اصلاح مواد اساسنامه  
دستور جلسه مجمع عمومی فوق العاده:

افزایش سرمایه.

نوبت اول

روابط عمومی شهرداری گز برخوار

       چاپ دومآگهی مزایده عمومی   

شهرداری گز برخوار در نظر دارد زمین چمن مصنوعی واقع در خیابان امام سجاد)ع( 
را از طریق مزایده عمومی و در قالب قرار داد اجاره بهاء ماهیانه به مدت یک سال 
واگذار نماید. متقاضیان می توانند جهت دریافت اسناد و مدارک مزایده، تا پایان وقت اداری روز 
پنجشنبه مورخ 1400/11/07 به دبیرخانه شهرداری گز برخوار مراجعه نمایند. ضمنا اطلاعات 
 تکمیلی مزایده فوق از طریق وب سایت شهرداری به نشانیwww.gazborkhar.ir در دسترس 
می باشد. همچنین امور مالی شهرداری با شماره تلفن 45721961-031 داخلی 119 در ساعات 

اداری آماده پاسخ گویی به سوالات احتمالی می باشد.
م الف: 1257358

نوبت اول

رسول شجاعی زاده- شهردار رضوانشهر

 شهردای رضوانشهر به استناد مصوبه شماره 1127-5-ش-1400 شورای محترم 
اسلامی شهر رضوانشهر در نظر دارد تعداد یک پلاک کارگاهی نیمه مزاحم شهری واقع در رضوانشهر 
بلوار صنعت سنگ، شرق سنگبری تابان یک را با قیمت پایه کارشناسی رسمی دادگستری موضوع 
ماده 13 آئین نامه ی مالی شــهرداریها، از طریق مزایده عمومی به فروش رســاند. از عموم مردم 
دعوت میشــود جهت کسب اطلاعات بیشتر و آگاهی از شرایط شــرکت در مزایده و اخذ اوراق 
حداکثر تا پایان وقت اداری مورخ 1400/11/06 به واحد امور قراردادها این شهرداری مراجعه 
نمایند. این شهرداری در رد یا قبول پیشنهاد مختار است و شرکت کنندگان باید نیم درصد مبلغ 

پایه را جهت شرکت در مزایده سپرده نماید.

چاپ دومآگهی تجدید مزایده )نوبت اول(      

م الف: 1256053

شاهدان گر دلبری زین سان کنند
زاهدان را رخنه در ایمان کنند

حافظ

رحلت ام البنین مادر حضرت ابالفضل زندگی کشف خود نیست، ساختن خود است.
جرج برناردشاو پس كیست  ستمگرتر از آن كس كه بر خدا دروغ بست و سخن راست را چون به سوى او آمد دروغ پنداشت آیا جاى 

كافران در جهنم نیست 
۳۲ زمر

مناسبتسخن بزرگان یک فنجان آیات نورانی
شعر

نمایشگاه ســالانه انجمن هنرمندان سفالگر ایران با عنوان 
»عبور« در گالری های مجموعه خانه هنرمندان ایران افتتاح شد.

به گزارش روابط عمومی خانه هنرمندان ایران، نمایشــگاه 
ســالانه انجمن هنرمندان ســفالگر ایران با عنوان »عبور« در 
گالری های این مجموعه افتتاح شد. در این نمایشگاه ۵۴ اثر از 
۵۱ هنرمند برای بازدید علاقه مندان به نمایش گذاشته شده است. 
بهزاد اژدری، رئیس هیئت مدیره انجمن هنرمندان سفالگر ایران 
درباره محوریت آثار این نمایشگاه گفت: نمایشگاه امسال تقریباً 
تفاوتی با دوره های قبل ندارد و وقایع مختلف همچون قبل در 
آثار هنرمندان تأثیرگذار است. امروزه هنرمندان اگر یک مسئله 
درونی هم دارند، متأثر از اتفاقات بیرونی مانند کرونا، از دســت 
دادن کســی، وقایع اجتماعی و محیط زیست است. هنرمندان 
امروزه می دانند که نباید در خلأ اثر تولید کنند و اثرشان به لحاظ 
نگاه به مســائل، فردی نیست. او با اشاره به موضوع نمایشگاه 
افزود: ما همیشــه موضوعات و عنوان هایی را انتخاب می کنیم 
که قابلیت های بیشــتری برای تجسم بخشیدن و توسعه نگاه 
تجسمی داشته باشد. کلماتی مانند عبور و انبساط را در هر زمینه 
و شــرایطی می توان بسط داد، در ســرامیک نیز عبور پدیده ای 
است که در تولید اثر با آن مواجهیم. او اضافه کرد: ما وقتی یک 
محصول سرامیکی می سازیم، از یک مرحله عبور می کنیم و به 
مرحله دیگر می رسیم و همین طور می گذریم تا به هدف برسیم. 
البته گاهی نیز به هدف نمی رســیم و فکر می کنیم که مقصود 
مطلوب نبوده است؛ اما چیزی در آن راه برایمان جذاب می شود 
و به شــکل یک تکنیک مجزا روی آن تمرکز می کنیم. اژدری 
اظهار کرد: در ذات هنر سفال و سرامیک بحث عبورهای متوالی 
و پی درپی نهفته اســت. باید این را هم در نظر گرفت که ما در 

مرحله گذار اجتماعی هم هستیم. به لحاظ بومی و جهانی مرحله 
ســختی را می گذرانیم. کرونا نیز می تواند یکی از مصادیق این 
گذار باشد که از چنین بحران هایی چطور می توانیم عبور کنیم. 
ما هرلحظه با مسئله عبور مواجهیم. رئیس هیئت مدیره انجمن 
سفالگران ایران درباره تأثیر کرونا در برگزاری این رویداد گفت: 
به دلیل برگزاری بینال، هیئت مدیره قبلی در سال گذشته تمام 
تمرکز بــر روی بینال بود. بینال رویداد بزرگی در اوج کرونا بود 
و هنوز به مرحله واکسیناسیون نرسیده بودیم. امسال نسبت به 
سال گذشته، برگزاری نمایشگاه راحت تر بود اما تأثیراتش در آثار 
مشهود است. بسیاری از آثار درباره مرگ و فقدان بود. شاید آثار 
به طور مستقیم به موضوع کرونا نپرداخته بودند اما در آن ها تبعات 

از دست دادن، فقدان، رنج و عبور از بحران دیده می شد.
Á رد پایی از گذر در آثار

شبنم عمانی، عضو شورای سیاست گذاری نمایشگاه عبور، دبیر 
اجرایی این نمایشگاه و عضو هیئت مدیره انجمن هنرمندان سفالگر 
ایران نیز گفت: ردپایی از گــذر و عبور در لایه های مختلف آثار 
این نمایشگاه دیده می شود. آثار این نمایشگاه ازلحاظ فرم و محتوا 

ریزبینانه انتخاب شده اند. او افزود: آثار این نمایشگاه از میان ۱۸۳ اثر 
انتخاب شده و داوری نیز در ۲ مرحله صورت گرفته است. مرحله 
اول داوری از روی عکس آثار و مرحله دوم از روی اصل آثار بوده 
است. کوروش آریش، بهزاد اژدری، هنگامه صالح زهتاب، محسن 
فولادپور و جعفر نجیبی داوران نمایشگاه عبور بودند. سحر اسمعیل 
طهرانی، یکی دیگر از اعضای شورای سیاستگذاری نمایشگاه و 
عضو هیئت مدیره انجمن هنرمندان سفالگر ایران نیز عنوان کرد: 
امسال سعی کردیم با وبینارهایی تخصصی در این حیطه، موضوع 
و رویکرد این دوره از نمایشــگاه را برای هنرمندان از دیدگاه های 
مختلف فرهنگی، اجتماعی، اقتصادی و روانشناسی شرح دهیم. 
او ادامه داد: با توجه به شرایط گذر از کرونا، اتفاقات مختلفی برای 
افراد رخ داده اســت. شرایط مدام در حال تغییر و گذار است. عبور، 
موضوعی است که امروز در زیست هر هنرمندی در جریان است. 
هنرمندان سفالگر و سرامیست، هرلحظه در هنرشان با مفهوم عبور 
روبه رو هستند. نکته قابل توجه در این نمایشگاه این است که هر اثر 
از دیگری مجزاست و هنرمندان بابیان شخصی، آثارشان را خلق 
کرده اند. هنگامه صالح زهتاب، مجسمه ساز، سرامیست و یکی از 
داوران این نمایشــگاه اظهار کرد: داوری نمایشگاه عبور با حجم 
بالای آثار روبه رو بود اما آثار نمایشگاه با حساسیت و دقت در فرم و 
ایده پردازی و تکنیک انتخاب شد. او افزود: خلق یک اثر سرامیکی 
پیچیدگی های خاص خود را دارد. یک هنرمند برای خلق یک اثر 
باید به ایده پردازی، فرم، فضا، تکنیک و خلاقیت بپردازد و همیشه 
با چالش های زیادی روبه روســت. من نیز خودم را با سرامیک به 
چالش می کشــم. علاقمندان می توانند از این نمایشگاه تا پنجم 
بهمن ماه همه روزه )به غیراز شنبه ها( از ساعت ۱۵ تا ۲۰ در مجموعه 

گالری های خانه هنرمندان ایران بازدید کنند.

معاون گردشــگری وزارت میراث فرهنگی، گردشــگری و 
صنایع دستی به برنامه ریزی برای میزبانی شایسته از گردشگران 
عراقی از لحظه ورود به مرز زمینی یا فرودگاه جمهوری اسلامی 

ایران تا لحظه پایان سفرشان در همان نقطه تاکید کرد.
به گزارش صداوسیما، علی اصغر شالبافیان پیرو انعقاد تفاهم نامه 
میان معاونت گردشگری وزارت متبوع و سازمان توسعه و تجارت 
و برگزاری نشست توجیهی و آگاهی بخشی از ظرفیت های حوزه 
گردشــگری ویژه رایزنان بازرگانی جدید ایران که قصد اقامت و 
فعالیت در کشــور عراق را دارند، گفت: گردشگران عراقی باید از 
لحظه ورود به مرز زمینی یا فرودگاه جمهوری اســلامی ایران تا 
لحظه پایان سفرشــان در همان نقطه، سفری برنامه ریزی شده 
و ضابطه مند را بر پایه خدمات گردشــگری شایسته و استاندارد 
تجربه کنند و بهره مندی از ظرفیت رایزنان بازرگانی در توســعه 
تعاملات گردشگری بین کشــور های ایران و عراق و نیز توزیع 
جغرافیایی و آشنایی آن ها با ظرفیت های گردشگری استان های 
مختلف کشورمان در دســتور کار قرار گیرد. معاون گردشگری 
وزارت میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دستی تاکید کرد: 
سامان دهی بازار عراق از نقطه آغاز سفر در مرز زمینی یا فرودگاه 
تا پایان سفر در همان نقطه علاوه بر اینکه انتفاع کسب وکارها و 
ارتزاق فعالان گردشگری ایرانی و عراقی را در پی خواهد داشت، 
ســبب ارائه خدمات مطلوب، شایسته و استاندارد به گردشگران 
و زائران عراقی خواهد شــد. شالبافیان تاکید کرد: آنچه برای ما 

اهمیت دارد این است که گردشگران عراقی که با اهداف مختلف 
درمان، زیارت، ســیاحت و... ایران را به عنوان مقصد سفرشــان 
انتخاب می کنند، بتوانند از خدمات رسمی کشورمان ازجمله مراکز 
اقامتی دارای مجوز و استاندارد، دفاتر خدمات مسافرتی، راهنمایان 
متخصص گردشــگری، مراکز درمانی معتبر و سایر امکانات و 
شرایط اســتاندارد موردنیاز بهره مند شــوند. او خاطرنشان کرد: 
آنچــه در این روند برایمان اهمیت دارد همکاری رایزنان اعزامی 
به عراق برای فرهنگ ســازی سفر به ایران است تا تلاش شود 
گردشــگران و زائران عراقی از خدمات استاندارد موجود در ایران 
آگاهی پیدا کنند و بدانند که اگر از مســیر تایید شده وارد کشور 
شوند، می توانند خدماتی متمایز و باکیفیت دریافت کنند. معاون 
گردشگری همچنین با تاکید بر اینکه تلاش برای توزیع جغرافیایی 
گردشگران و زائران یکی از اهداف اصلی مدیریت بازار گردشگری 
عراق است، گفت: در بسیاری از مواقع مسافران ورودی از عراق 
فقط با چند استان ایران آشنا هستند و ظرفیت های متعدد دیگر 
سایر استان ها مغفول می ماند. ازاین رو رایزنان فرهنگی می توانند با 
همکاری بخش خصوصی در توزیع جغرافیایی گردشگران عراقی 
موثر عمل کنند. او خاطرنشــان کرد: ضرورت ایجاد زمینه  های 
مناسب برای تردد گردشگران عراقی با خودرو های شخصی نیز در 
توزیع جغرافیایی و ماندگاری آنان مؤثر است. شالبافیان همچنین 
از رایزنان بازرگانی که به کشور عراق اعزام خواهند شد، خواست تا 
در به روزرسانی و غنابخشی به تحقیقات بازار یاریگر دفتر بازاریابی 

و توسعه گردشگری خارجی باشــند و اطلاعات جمع آوری شده 
را در اختیــار بخش خصوصی قرار دهند تــا در مواجهه با بازار 
گردشگری کشور عراق بهترین تصمیمات و تدابیر اخذ شود. او 
در پایان تاکید کرد: انتظار می  رود که رایزنان مستقر در کشور های 
هدف گردشگری ایران باز خورد های خدمات ارائه شده در ایران را 
منعکس کنند. ایــن فرایند به بهبود و اصلاح نظام ارائه خدمات 
گردشگری کمک شایانی خواهد کرد. همچنین در این نشست 
موضوع تمرکز بیشــتر بخش خصوصی بر تبلیغات محیطی در 
شهر های مهم عراق، اطلاع رسانی بیشتر پیرامون پیشرفت های 
پزشکی ایران، امکانات گردشگری و سایر خدمات متمایز موجود 
در ایران، تولید محصولات فرهنگی مشــترک، معرفی و حضور 
جدی ایران در شــبکه های تلویزیونی مورد استقبال عراقی ها و 
نیز استفاده از راهنمایان گردشگری متخصص عرب و کردزبان 
ازجمله مواردی بود که میــان رایزنان بازرگانی اعزامی به عراق 
و روســای گروه و مدیران معاونت گردشگری در حضور معاون 
گردشــگری کشور مطرح شد. همچنین مصوب شد درزمینه به 
حداکثر رساندن رضایت گردشگران سلامت، فرایندی طراحی و 
اجرا شــود تا قبل از ورود آنان سامانه ارجاع، بررسی، تشخیص و 
نیاز بیمار و نیز پیگیری مراحل درمان انجام پذیرد. همچنین شبکه 
منظمی پیاده شود تا در آن تمام فرآیند ها و فعالیت  های مرز تا مرز 
یا فرودگاه تا فرودگاه تعریف و اجرا و تعامل بین دستگاه  های دخیل 

در ارائه خدمات سلامت ایجاد شود.

نمایشگاه سالانه انجمن هنرمندان سفالگر ایران افتتاح شد

مدیرکل میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری 
اصفهان گفت: ضروری اســت تا دیدگاه های دولت و 
بخش خصوصی در پهنه فرهنگی اســتان به ویژه در 

حوزه میراث فرهنگی به یکدیگر نزدیک شود.
بــه گــزارش ایرنــا، علیرضا ایزدی در نشســت 
کمیســیون برند گردشگری شــهر تاریخی اصفهان 
در اتاق بازرگانی این شــهر افزود: در این راســتا تمام 
تلاش این دستگاه فرهنگی برای تحقق نزدیکی این 
2 دیدگاه به منظور پیشرفت صنعت گردشگری در این 
استان به کار گرفته می شــود. او اظهار داشت: لازمه 
تحقق این مهم در فضای تنوع دیدگاه ها، رســیدن به 
باور فضای احترام متقابل است زیرا صنعت گردشگری 
نیازمنــد تعامــلات مثبت فرهنگی اســت. مدیرکل 
میراث فرهنگی، صنایع دســتی و گردشگری اصفهان 
افــزود: اگر امروز حال اصفهان خوب نیســت، به این 
دلیل اســت که به این باور نرسیده ایم که می توان در 
فضــای احترام متقابل باوجود تنوع دیدگاه ها از طریق 
صنعت گردشــگری در اســتان اصفهان به پیشرفت 
دســت یابیم. او بر لزوم شکسته شدن مرز میان بخش 

دولتی و خصوصی در حوزه گردشــگری تأکید کرد و 
گفت: در راستای حفاظت از مواریث فرهنگی، هنری و 
همچنین توسعه گردشگری نیازمند فهم و درک متقابل 
از یکدیگر هســتیم. ایزدی تصریح کرد: امروز بیش از 
هر زمان دیگر به این نتیجه رســیده ایم که از یک سو 
توسعه صنعت در استان اصفهان به بن بست خورده و 
نتیجه بارز آن، آلودگی هواســت و از سوی دیگر اقلیم 
خشک فلات مرکزی ایران و تداوم خشک سالی های 
سال های گذشته می طلبد تا همچون نیاکان، نگاهمان 
به گردشگری سنتی تغییر کند. او خاطرنشان کرد: امروز 
همگان به خوبی دریافته اند که صنعت گردشگری تنها 
راه نجات استان اصفهان از معضلات کنونی است که 
همه روزه با آن دست وپنجه نرم می کنند است و معتقدم 
مرز میان دولت و بخش خصوصی باید شکسته شود. 
نشست گروه برند گردشگری شهر تاریخی اصفهان با 
حضور تمامی اعضای این گروه و فعالان گردشگری 
استان، در محل تالار نقش جهان اتاق بازرگانی و صنایع 
و معادن و کشــاورزی استان برگزار شد و حاضران به 

ارائه دیدگاه های خود پرداختند.

رئیس منطقه دو مراکز رشــد فناوری دانشــگاه 
آزاد اســلامی از برگزاری نخستین جشنواره استانی 
کسب وکارهای خلاقانه در اسفندماه سال جاری خبر 
داد. کامران صفوی در گفت وگو با ایسنا با اعلام این 
خبر، اظهار کرد: این جشــنواره به همت مرکز رشد 
دانشگاه آزاد اســلامی واحد فلاورجان با همکاری 
مرکز رشد واحد لنجان و مدیریت مراکز رشد استان 
اصفهان برگزار می شــود و جهاد دانشــگاهی واحد 
اصفهان نیز به عنوان مشارکت کننده با این جشنواره 
همکاری دارد. او بابیان اینکه نخســتین جشــنواره 
استانی کســب وکارهای خلاقانه اســفندماه برگزار 
می شــود، گفت: 30 دی ماه آخرین مهلت ارسال فرم 
به دبیرخانه جشنواره است. مدیر مرکز رشد فناوری 
گیاهان دارویی دانشــگاه آزاد اسلامی واحد اصفهان 
)خوراســگان( از پتانسیل بســیار خوب در استان در 
عرصه کســب وکارهای خلاقانه خبــر داد و گفت: 
کسب وکارهایی وجود دارد که تاکنون شناخته نشده و 
وارد عرصه پژوهش و فناوری نشده است که امیدواریم 
با برگزاری این دســت جشنواره ها زمینه شناسایی و 
معرفی آن ها فراهم شــود. صفوی افزود: برگزیدگان 
این جشنواره علاوه بر تقدیر، امکان استقرار در مراکز 
رشد و فناوری کل استان را خواهند داشت. او خبر داد: 
17 مرکز رشد در دانشگاه آزاد اسلامی استان اصفهان 

مستقر و مشغول فعالیت هستند.

یک شــرکت دانش بنیان توانســته محصولی تولید 
کند که برای بهبود ضعف و خســتگی، افزایش کیفیت 
زندگی، افزایش توان جسمی و تعدیل سیستم ایمنی بدن 
مفید است.به گزارش فارس، حسین رضایی زاده رئیس 
هیئت مدیره شرکت دانش بنیان تحقیق و توسعه دایا دارو 
بابیان اینکه هانی ژل دایا یک شــربت غلیظ شده دارای 
ترکیبات ارگانیک است، گفت: این محصول بر پایه ژل 
رویال است که دارای خاصیت های فراوانی است و می تواند 

سیستم ایمنی بدن بیمار را بهینه کند.
Á برخورداری از ویژگی های درمانی

این محصول دانش بنیان، محتوای ویژه ای از قندها، 
چربی ها و پروتئین ها را دارد و همچنین ویتامین ها و مواد 
معدنی مؤثری را در خود جای داده اســت. تمام اسیدهای 
آمینه ضروری برای انسان، انواع ویتامین های گروه ب و 
مواد معدنی چون پتاسیم، کلسیم، آهن و روی به همراه 
ســایر مواد مغذی و موردنیاز برای انسان که در ترکیب 
عسل موجود است، باعث می شود تا مجموعه ژل رویال 

هانی ژل، فرآورده ای حافظ سلامتی محسوب شود.
Á تقویت سیستم ایمنی بدن

هنگامی که بدن انسان به دلایلی مختلفی مانند ضعف 
و خســتگی، بیماری، ورزش شدید و حرفه ای، سرطان و 
موارد دیگر دچار اختلال در عملکرد سیستم ایمنی باشد، 
مستعد عوارض مختلف می شود. عسل طبی و ژل رویال یا 
غذای ملکه به لطف ترکیب منحصربه فرد خود و پروتئینی 
که در طبیعت فقط در این مــاده وجود دارد و تاکنون به 
شکل مصنوعی قابل ساخت نبوده، باعث تقویت و ایمنی 
بهتر بدن می شــود. همچنین عصــاره عناب به دلایلی 
مانند اثرات آنتی اکسیدانی، بهبود هضم و جذب، فعالیت 
ضد رادیکال های آزاد ناشــی از سموم، منع نفوذپذیری و 
شکنندگی عروق، افزایش ترشــح اریتروپویتین و موارد 
دیگر باعث بهبود خون سازی و خون رسانی، افزایش توان 

جسمی و کمک به تعدیل سیستم ایمنی نیز می شود.

ضرورت نزدیک شدن دیدگاه های دولت و بخش 
خصوصی در عرصه میراث فرهنگی اصفهان

اصفهان میزبان 
نخستین جشنواره 

کسب وکارهای خلاقانه

تقویت سیستم ایمنی 
بدن بیماران سرطانی با 

دارویی ایرانی

قائم مقــام وزیر میراث فرهنگی گفــت: من از تمام 
مسئولان، مدیران و کارشناسان درخواست دارم تا حتماً 

از موزه ملی بازدید کنند.
به گزارش از اداره کل روابط عمومی و اطلاع رســانی 
وزارت میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی، علی 
دارابی در همایش پنجاهمین سالگرد تأسیس و سی سال 
تلاش مستمر انجمن روابط عمومی کشور ضمن برجسته 
دانستن نقش روابط عمومی ها در دستگاه ها گفت: توجه 
به افکار عمومی مؤلفه بسیار مهمی است که باید به آن 
توجه داشت. جامعه امروزی شبکه محور است و این شبکه 
محوری نیاز به سواد دارد. هرچند روابط عمومی زحمات 
زیادی برای ارتقای جامعه کشــیده است اما راه طولانی 
در پیش دارد. قائم مقام وزیر میراث فرهنگی با اشــاره به 
شخصیت های برجســته مجموعه عضو انجمن روابط 
عمومی، تصریح کرد: این چهره ها حافظه روابط عمومی 
هســتند و برای حفظ این حافظه باید تاریخ شفاهی آن 
را شــروع کرد. کاری که ما در میراث برای گرامیداشت 
پیشکســوتان و انتقال دانش آنان به نسل جدید در قالب 
تاریخ شفاهی میراث فرهنگی آغاز کردیم. معاون میراث 
فرهنگی با اشاره به ضرورت توجه به افکار عمومی گفت: 

هرچقدر به این موضوع توجه کرد و نسبت به پاسخ گویی 
به افکار عمومی، مسیر درستی را در پیش گرفت، مطمئناً 
فعالیت ها قوی تر و همراهی مردم را در پی خواهد داشت. 
نقش روابط عمومی ها در این موضوع قابل توجه اســت. 
تشکل هایی مثل انجمن روابط عمومی ایران که پنجاه 
ســال تلاش و سی سال فعالیت مســتمر دارد مطمئناً 
کمک حال این مســیر خواهد بود که باید از آنان تقدیر و 
تشــکر کرد. دارابی افزود: من از تمام مسئولان، مدیران 
و کارشناسان درخواست دارم تا حتماً از موزه ملی بازدید 
کنند. موزه ملی پاســدار تمدن و فرهنگ والای ایرانی و 
اســلامی ماست و برگی از آثار کشور را در خود جای داده 
است و یکی از نقاط برجسته فرهنگ و تاریخ این سرزمین 
اســت. او ادامه داد: مســئولان جمهوری اسلامی ایران 
به ویژه آنان که در خارج از ایران مستقرند باید از این موزه 
بازدید کنند تا بدانند نماینده کدام فرهنگ و مردم هستند. 
برای همین موضوع به دنبال آن هستیم تا هر فرد یا مقامی 
اگر قرار است به نمایندگی از ملت درجایی مستقر می شوند، 
الزاماً از این موزه بازدید کنند تا درک صحیحی از غنای 
فرهنگی ایران و ملتی که از سوی آن به مأموریت رفته اند 

داشته باشند.

همه مردم باید موزه ملی را ببینند

ساماندهی خدمات گردشگری به زوار و گردشگران عراقی


